
Tento dokument je vyhotoven v upravené verzi s ohledem na Nařízení Evropského 
Parlamentu a Rady (EU) 2016/679 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním 
osobních údajů a o volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné 
nařízení o ochraně osobních údajů) a zákon č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů, v 
platném znění. 

  Statutární město Brno
             Zastupitelstvo města Brna

Z Á P I S

o průběhu zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z8/26

konaného od 8:00 hodin dne 20. dubna 2021, v zasedací síni Nové radnice, 

Dominikánské náměstí č. 1, včetně přijatých usnesení a protokolů o výsledcích hlasování

_________________________________________________________________________________

1. Technický bod

Zasedání  zahájila  a  řídila  primátorka  města  Brna  JUDr.  Markéta  Vaňková  (dále  jen  
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka).

Při jednání bylo přítomno 50 členů Zastupitelstva města Brna, včetně členů připojených on-line.

Připojeni on-line: Róbert Čuma, Ing. Marek Fišer, Ondřej Kotas, Mgr. Filip Leder.

Omluveni: Marek Janíček, Ing. Pavel Staněk, Bc. Lucie Šafránková.

Nepřítomen: Ing. Jiří Faltýnek, Bc. Petr Souček.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka, upozornila na skutečnost, že jednání Zastupitelstva města
Brna je  audiovizuálně  přenášeno  prostřednictvím  internetových  stránek  města  a  přenos  je
zaznamenáván, archivován a následně bude zveřejněn. 

Dále sdělila, že z důvodu trvání nouzového stavu se zasedání zastupitelstva koná za stejných
podmínek  jako  zasedání  předešlá.  Veřejnost  jednání  byla  zajištěna  umožněním  přítomnosti
občanů v Rytířském sálu, kde jim byly k dispozici k nahlédnutí materiály připravené pro dnešní
jednání a mikrofon pro případné vystoupení v rámci bodu Dotazy, připomínky a podněty občanů
nebo k jinému bodu dnešního jednání.
                        
Jmenování zapisovatelů a pověření právní asistencí
Zapisovatelkami  jednání  byly  jmenovány  Jana  Sovová  a  Šárka  Odehnalová,  pracovnice
Organizačního odboru MMB, a právní asistencí byly pověřeny JUDr. Hana Doležalová a Mgr.
Irena Janošíková, pracovnice Právního oddělení Organizačního odboru MMB.

Schválení ověřovatelů zápisu 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Vít Prýgl a Ing. David Grund.

Hlasování je dále uváděno v pořadí: pro - proti - zdržel se.
Hlasování č. 1: 45 - 0 - 0

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-1-29671.html


JUDr. Markéta Vaňková, primátorka, sdělila, že při prezenci členové Zastupitelstva města Brna
obdrželi:
 doplněk k bodu 7), který byl dne 16. 4. 2021 vložen na chráněné internetové datové úložiště
 doplněk  k  bodu  39),  který  byl  dne  19.  4.  2021 vložen  na  chráněné  internetové  datové

úložiště
 doplněk  k  bodu  78),  který  byl  dne  20.  4.  2021 vložen  na  chráněné  internetové  datové

úložiště
 doplněk  k  bodu  86),  který  byl  dne  19.  4.  2021 vložen  na  chráněné  internetové  datové

úložiště
 materiály  k  nově  navrženým bodům 96)  –  99), které  byly  dne  15.  4.  2021 vloženy  na

chráněné internetové datové úložiště
 materiál  k  nově  navrženému bodu 100), který byl  dne  20.  4.  2021 vložen  na chráněné

internetové datové úložiště
 Výpis  usnesení  Finančního  výboru  Zastupitelstva  města  Brna  k  bodům projednávaným  

na tomto zasedání, který byl dne 16. 4. 2021 vložen na chráněné internetové datové úložiště
 Informativní  zprávu  –  Podání  adresovaná  Zastupitelstvu  města  Brna,  která  byla  dne  

19.  4.  2021  včetně  vlastních  podání  vložena  na  chráněné  internetové  datové  úložiště.
Podání  Zastupitelstvu  města Brna v  listinné formě byla  rovněž k  dispozici  ve  složce  „K
nahlédnutí  
pro členy Zastupitelstva města Brna“ v jednacím sálu

 Informace o hlasování členů Rady města Brna neuvedené v předložených materiálech k
bodům programu Zastupitelstva města Brna č. Z8/26

K nahlédnutí byly dále přílohy:
 k  bodům 63)  – 69)  – smlouvy  o  bezúplatném převodu vlastnického práva  k  nemovitým

věcem s omezujícími podmínkami
 k bodům 70) a 71) - smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovitým věcem
 k  bodům 72)  – 76)  – smlouvy  o  bezúplatném převodu vlastnického práva  k  nemovitým

věcem s omezujícími podmínkami
 k bodu 86) – informační dokumenty

Schválení programu zasedání   Zastupitelstva města Brna   č. Z8/26  
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka, zdůvodnila tyto změny programu:

- zařazení nových bodů:
   94)  Návrh rozpočtového opatření v souvislosti s uzavřením Dodatku č.  1 k servisní

smlouvě č. 5320170542 – přesun finančních prostředků z rozpočtu Odboru městské
informatiky MMB do rozpočtu Odboru participace MMB

   95) Aktualizace rozpočtu Odboru investičního MMB - duben 2021 – návrh rozpočtového
opatření

   96) Návrh Dodatku č.  1 ke smlouvě o převodu akcií  ze dne 26.09.2018 a souhlas  
s postoupením smlouvy, CD CENTRUM COMS, a.s.

   97) Návrh slev z nájemného, resp. vzdání se práva na část nájemného, za nebytové
prostory (prostory sloužící podnikání) v objektech ve vlastnictví statutárního města
Brna  nesvěřených  městským  částem  v  souvislosti  s  pandemií  koronaviru  
SARS CoV-2

   98) Návrh dodatku č. 1 Dohody o vypořádání závazků ze smlouvy a dohoda o zařízení
záležitostí ŘSD – „Tramvaj Plotní – soubor staveb – etapa 2 - 4: činnosti správce
stavby, TDI a koordinátora BOZP“

   99)  Návrh  dodatku  č.  2  Dohody  o  vypořádání  závazků  ze  smlouvy  a  zakázky  
mezi  statutárním  městem  Brnem,  Ředitelstvím  silnic  a  dálnic  ČR,  Dopravním
podnikem  města  Brna,  a.s.,  Teplárnami  Brno,  a.s.,  a  společníky  společnosti
„Výstavba tramvajové trati Plotní“

 100) Návrh změny stanov obchodní společnosti Brněnské vodárny a kanalizace, a.s.
   
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka, navrhla projednat nově navržený bod  96) po bodu 52)  
a bod 57) jako první bod po dopolední přestávce.

Dále upozornila, že:
- u bodu 42) se upravuje název, který nově zní:
  Projekt „Výstavba mateřské školy v lokalitě Tuřany – Holásky“ – posouzení projektu,

návrh rozpočtového opatření,



- u bodu 43) se upravuje název, který nově zní:
  Projekt „Vybudování sedmitřídní mateřské školy v MČ Brno – Starý Lískovec v lokalitě

Západní brána“ – posouzení projektu, návrh rozpočtového opatření,
a k uvedeným úpravám sdělila, že nemají vliv na texty usnesení.
  
JUDr.  Markéta  Vaňková,  primátorka,  nechala  hlasovat  o  návrzích  na  změny  v  programu
zasedání Zastupitelstva města Brna, které uvedla v rámci Technického bodu. 

Hlasování o zařazení nových bodů 94), 95), 96), 97), 98), 99) a 100):
 Hlasování č. 2: 48 - 0 - 0

Hlasování  o  celém  programu  zasedání,  včetně  nově  navržených  bodů  a  navržené  úpravě
programu:

Hlasování č. 3: 50 - 0 - 0

 

Schválený program zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z8/26:

1. Technický bod
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů

(bod projednáván v 8:30) 
3. Zpráva  Kontrolního  výboru  ZMB,  Finančního  výboru  ZMB,  Výboru  pro  národnostní  menšiny

ZMB, Policie ČR, Městské policie Brno a Hasičského záchranného sboru (1. bod 2. dne jednání, 
v případě jednodenního zasedání předposlední bod jednání)

4. Dotazy, připomínky a podněty členů Zastupitelstva města Brna
(dle ust. § 82, písm. b, zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění)
(2. bod 2. dne jednání, v případě jednodenního zasedání poslední bod jednání)

5. Představení  nově  jmenovaného  vedoucího  úseku  a  nově  jmenovaného  vedoucího  odboru
Magistrátu města Brna - informace

6. Přehled účastí na schůzích výborů ZMB
7. Obecně závazná vyhláška statutárního města Brna, kterou se mění a doplňuje obecně závazná

vyhláška statutárního města Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění
pozdějších vyhlášek

8. Žádost o udělení výjimky z ustanovení čl. 3 obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna 
č.  15/2007 o  ochraně  zeleně  v  městě  Brně  pro  akci  „Ulice  Veslařská  –  parkoviště  u  MŠ“  
v k. ú. Pisárky

9. Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině Waldorfské základní školy a mateřské školy Brno, Plovdivská 8,
příspěvková organizace

10. Dodatek č. 4 ke zřizovací listině TIC BRNO, příspěvkové organizace
11. Dodatek č. 8 ke zřizovací listině Muzea města Brna, příspěvkové organizace
12. Pověření vedoucího Odboru investičního MMB k podpisu dokumentů za statutární město Brno
13. Rozpočtové  opatření  v  souvislosti  s  uloženým  odvodem  z  fondu  investic  Sdružení

zdravotnických zařízení II Brno, příspěvkové organizace
14. Rozpočtové  opatření  –  přesun  finančních  prostředků  v  rámci  rozpočtu  Odboru  životního

prostředí MMB na realizaci zelené střechy na objektu MMB Kounicova 67
15. Rozpočtové opatření v souvislosti s realizací vybraných agend Odboru strategického rozvoje  

a spolupráce MMB
16. Investiční akce Rekonstrukce IC Zámečnická - rozpočtové opatření
17. Poskytnutí investičního transferu Zoo Brno a stanici zájmových činností, příspěvkové organizaci -

rozpočtové opatření
18. Změna  účelu  využití  investičního  transferu  Divadlu  Radost,  příspěvkové  organizaci,  

v roce 2021
19. Změna Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu města Brna pro vyhlášené programy

  20. Poskytnutí investičních dotací v rámci dotačního programu „Podpora vytváření zelených střech“
21. Poskytnutí investičních dotací v rámci dotačního programu „Podpora využití srážkové vody“
22. Poskytnutí  individuální  dotace  Společnosti  Podané  ruce  o.p.s.  na  projekt  Kontaktní  centrum

Vlhká – rozpočtové opatření
23. Poskytnutí individuální neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna na rok 2021 organizaci Senioři

České republiky, z. s., Městská organizace Brno, rozpočtové opatření 

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-3-30008.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-2-29960.html


24. Poskytnutí individuální neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna dobrovolnému svazku obcí
Cyklistická stezka Brno - Vídeň v roce 2021

25. Poskytnutí  neinvestiční  dotace  Sportovnímu  oddílu  Basketbal  SK  Královo  Pole,  z.s.,  
na uspořádání významné sportovní akce - mezinárodní pohárové soutěže EuroCup 2021

26. Poskytnutí neinvestičních dotací na podporu provozu sportovišť a sportovní činnosti dospělých 
pro rok 2021 – rozpočtové opatření

27. Poskytnutí dotací nestátním neziskovým organizacím na sociální služby pro rok 2021 - zařazené
v projektech JMK „Vybrané služby sociální  prevence na území JMK“ a „Sociálně aktivizační
služby pro děti a mládež“ – rozpočtové opatření

28. Poskytnutí  dotací  nestátním  neziskovým  organizacím,  které  vhodným  způsobem  navazují  
na sociální služby nebo je doplňují, pro rok 2021 – program II – rozpočtové opatření

29. Poskytnutí dotací organizacím národnostních menšin a organizacím působícím v oblasti etnik –
rozpočtové opatření 

30. Poskytnutí  dotací  na  podporu  aktivit  k  oživení  ploch  veřejné  zeleně  ve  městě  Brně  
v roce 2021 – „Vnitroblok“, vzorová veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města
Brna, rozpočtové opatření

31. Poskytnutí dotací na podporu aktvit oživení ploch veřejné zeleně ve městě Brně v roce 2021 –
„Nábřežít“,  vzorová  veřejnoprávní  smlouva  o  poskytnutí  dotace  z  rozpočtu  města  Brna,
rozpočtové opatření

32. Přidělení státní dotace od Ministerstva kultury z Programu regenerace městských památkových
rezervací a městských památkových zón v roce 2021 a úhrada povinného podílu města ke státní
dotaci - rozpočtové opatření

33. Uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě č. 672009 3674 o poskytnutí  investiční dotace z rozpočtu
města Brna Tělocvičné jednotě Sokol Brno I

34. Prodloužení čerpání dotace,  dodatek č. 2 ke smlouvě o poskytnutí  dotace z rozpočtu města
Brna, žádost o změnu projektu – Komorní dechová harmonie Brno, z. s.

35. Uzavření dodatku č. 4 ke Smlouvě o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Brna v
letech 2018-2021 pro společnost JAZZFESTBRNO AHEAD, s.r.o.

36. Žádosti  o  prominutí  povinnosti  odvodu  za  porušení  rozpočtové  kázně  u  smluv  o  poskytnutí
účelové neinvestiční dotace z rozpočtu statutárního města Brna

37. Dohoda o splátkách dluhu týkajícího se prostor sloužících podnikání – Mendlovo nám. 11, Brno
38. Finanční prostředky Fondu kofinancování projektů – duben 2021 – rozpočtové opatření
39. Janáčkovo kulturní centrum – souhlas s podáním žádosti o dotaci
40. Projekt  „Monitoring  a  opatření  ke  zlepšení  kvality  ovzduší  na  území  města  Brna“  –  účast  

na projektu, partnerská smlouva, rozpočtové opatření
41. Projekt „Stavební úpravy "Atria" a navazujících ploch Waldorfské základní a mateřské školy“ –

rozhodnutí o poskytnutí dotace
42. Projekt „Výstavba mateřské školy v lokalitě Tuřany – Holásky“ – posouzení projektu, rozpočtové

opatření
43. Projekt „Vybudování sedmitřídní mateřské školy v MČ Brno – Starý Lískovec v lokalitě Západní

brána“ – posouzení projektu, rozpočtové opatření
44. Projekt „Rekonstrukce asfaltových cest na Ústředním hřbitově města Brna – projektová příprava“

– posouzení projektu
45. Zrušení usnesení Zastupitelstva města Brna č. Z8/19 konaného dne 8. 9. 2020, bod č. 109, č.

108,  č.  110,  zrušení  usnesení  Zastupitelstva  města  Brna  č.  Z8/22  konaného  
dne 8. 12. 2020, bod č. 91, Záměr prodeje volných bytových jednotek

46. Prodej pozemku p. č. 59/11 v k. ú. Horní Heršpice Správě železnic, státní organizaci
47. Prodej pozemku p. č. 6551 v k. ú. Židenice
48. Prodej pozemku p. č. 7065/2 v k. ú. Židenice
49. Prodej pozemku p. č. 347 v k. ú. Brněnské Ivanovice
50. Prodej pozemku p. č. 1840/22 v k. ú. Husovice
51. Prodej pozemku p. č. 388/3, částí pozemků p. č. 388/1, 388/2, 388/14 v k. ú. Staré Brno
52. Prodej pozemků p. č. 313 a p. č. 325 v k. ú. Štýřice
53. Prodej pozemků p. č. 633/2, 633/3, 633/4, 633/5, 633/7, 647, 648, 649/1, 652/1, 652/2, 652/3,

675/2, 681 a části pozemku p. č. 679 o celkové výměře 1 254 m2 v k. ú. Zábrovice
54. Prodej částí pozemků p. č. 2092/4, 2092/5 v k. ú.Černovice
55. Prodej částí pozemku p. č. 2571, k. ú. Bohunice
56. Prodej částí pozemku p. č. 3845 v k. ú. Žabovřesky
57. Návrh nabytí pozemků p. č. 7966/7 a p. č. 7966/8, oba v k. ú. Židenice, návrh rozpočtového

opatření a návrh na poskytnutí bezúročné zápůjčky městské části Brno-Vinohrady
58. Nabytí částí pozemku p. č. 354/32 v k. ú. Dvorska
59. Nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id. ½ k pozemku p. č. 2341/5, k. ú. Bohunice



60. Změna části usnesení ZMB č. Z8/21, bod č. 111 - nabytí id. 6/12 pozemků v k. ú. Bystrc 
61. Nabytí komunikační stavby při ulici Karla Kryla – část úseku 2 v k. ú. Sadová a nabytí pozemků v

k. ú. Sadová
62. Nabytí  komunikační  stavby  při  ulici  Kyselkova  -  úsek  1  v  k.  ú.  Sadová  a  nabytí  pozemků  

v  k.  ú.  Sadová  -  změna přílohy  č.  37 usnesení  Z8/23.  zasedání  Zastupitelstva  města  Brna
konaného dne 19. 1. 2021

63. Bezúplatné  nabytí  pozemku  p.  č.  1507/2  v  k.  ú.  Horní  Heršpice  z  vlastnictví  ČR-ÚZSVM
na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

64. Bezúplatné nabytí  pozemků p. č. 2371/17,  p. č. 2371/18 a p. č. 2371/25 v k.  ú.  Bosonohy  
z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

65. Bezúplatné  nabytí  pozemků  p.  č.  2766/9  a  p.  č.  2766/13  v  k.  ú.  Černovice  z  vlastnictví  
ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

66. Bezúplatné nabytí pozemků p. č. 4058 a p. č. 4243 v k. ú. Bosonohy z vlastnictví ČR-ÚZSVM 
na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

67. Bezúplatné  nabytí  pozemků  p.  č.  742,  p.  č.  744,  p.  č.  748/6,  p.  č.  748/7  a  p.  č.  748/8  
v k. ú. Komín z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

68. Bezúplatné  nabytí  pozemků  p.  č.  8352/3  a  p.  č.  8352/10  v  k.  ú.  Židenice  z  vlastnictví  
ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

69. Bezúplatné  nabytí  pozemku  pod  komunikacemi  p.  č.  1728/4  v  k.  ú.  Štýřice  z  vlastnictví  
ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

70. Bezúplatné  nabytí  pozemku  pod  komunikacemi  p.  č.  224/8  v  k.  ú.  Kníničky  z  vlastnictví  
ČR-ÚZSVM

71. Bezúplatné nabytí pozemků pod komunikacemi p. č. 3251/146 a p. č. 3251/205 v k. ú. Bystrc 
z vlastnictví ČR-ÚZSVM

72. Bezúplatné  nabytí  pozemků  pod  komunikacemi  p.  č.  377/27  a  p.  č.  377/54  v  k.  ú.  Trnitá  
z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

73. Bezúplatné  nabytí  pozemků pod  komunikacemi  p.  č.  3943 a  p.  č.  4018 v  k.  ú.  Bosonohy  
z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

74. Bezúplatné  nabytí  pozemků  pod  komunikacemi  p.  č.  547/2  a  p.  č.  547/3  v  k.  ú.  Pisárky  
z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

75. Bezúplatné nabytí  pozemků v k. ú.  Černovice z vlastnictví  ČR-ÚZSVM na základě smlouvy  
s omezujícími podmínkami

76. Bezúplatné  nabytí  spoluvlastnického  podílu  id.  15/36  na  pozemku  p.  č.  2945/27  
v k. ú. Černovice z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

77. Změna  usnesení  Zastupitelstva  města  Brna  Z8/12,  bod  116  -  Bezúplatné  nabytí  pozemku  
pod komunikacemi p. č. 1178/1 v k. ú. Bohunice z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s
omezujícími podmínkami

78. Nabídka  předkupního  práva  k  nezapsané  stavbě  garáže  postavené  na  části  pozemku  
p. č. 739/1 v k. ú. Veveří

79. Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže bez č. p./č. e. stojící na pozemku p. č. 3836  
v k. ú. Královo Pole

80. Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže bez č.  p./č.  e.  stojící  na pozemku p.  č.  502  
v k. ú. Maloměřice

81. Nabídka  předkupního  práva  ke  stavbě  bez  č.  p./č.  e.,  způsob  využití  garáž,  postavené  
na pozemku p. č. 1796 v k. ú. Černovice

82. Nabídka předkupního práva ke stavbě č. e. 213, způsob využití rodinná rekreace, postavené  
na pozemku p. č. 185 v k. ú. Nový Lískovec

83. Nabídka předkupního práva ke stavbě č. e. 41, způsob využití  rodinná rekreace, postavené  
na pozemku p. č. 736 v k. ú. Nový Lískovec

84. Nabídka  předkupního  práva  ke  stavbě  č.  e.  2771,  způsob  využití  jiná  stavba,  postavené  
na pozemku p. č. 7016/31 v k. ú. Bystrc

85. Směna pozemku p. č. 3380 za pozemek p. č. 4422/265, oba v k. ú. Líšeň
86. Směna  pozemků  města  v  lokalitě  Brněnské  průmyslové  zóny  –  Černovická  terasa  

v k. ú. Černovice za pozemky pod plánovanou stavbou Exit D1 v k. ú. Tuřany, vč. budoucího
prodeje nabytých pozemků v k. ú. Tuřany

87. Směna celých pozemků p. č. 1227/10 a p. č. 1229/5 a části pozemků p. č. 1229/2 a p. č. 1230/4,
vše v k. ú. Obřany

88. Směna částí pozemku p. č. 2147/2 a části pozemku p. č. 624 za část pozemku p. č. 2147/25 
a část pozemku p. č. 636, to vše k. ú. Kohoutovice. Zřízení služebnosti inženýrské sítě

89. Svěření majetku města městské části Brno-sever, pozemků p. č. 390/4, 390/8, 390/12, 390/16,
jejichž součástí jsou stavby bez č. p./č. e., vše v k. ú. Černá Pole

90. Svěření majetku města městské části Brno-Židenice, id. ½ pozemku p. č. 2684, jehož součástí je



bytový dům Konečného 2/Mošnova 11, č. pop. 2284, v k. ú. Židenice
91. Svěření  majetku  města  městské  části  Brno-Žabovřesky,  pozemků  p.  č.  47/5,  48/2  

v k. ú. Žabovřesky, lokalita Žabovřeské louky
92. Svěření  majetku  města  městské  části  Brno-Žabovřesky,  stavby  bez  č.  p./č.  e.  stojící  

na pozemcích p. č. 5040/5, 5040/1, 5040/3, 5040/7 v k. ú. Žabovřesky, lokalita Žabovřeské louky
93. Změna Územního plánu města Brna B5/19-CM – MČ BRNO – KRÁLOVO POLE, k. ú. Černá

Pole, Přestavbové území Porgesova, třída generála Píky - vydání změny Územního plánu města
Brna formou opatření obecné povahy

94. Rozpočtové opatření v souvislosti s uzavřením Dodatku č. 1 k servisní smlouvě č. 5320170542 –
přesun finančních prostředků z rozpočtu Odboru městské informatiky MMB do rozpočtu Odboru
participace MMB

95. Aktualizace rozpočtu Odboru investičního MMB - duben 2021 – rozpočtové opatření
96. Dodatek č. 1 ke smlouvě o převodu akcií ze dne 26.09.2018 a souhlas s postoupením smlouvy, 

CD CENTRUM COMS, a.s.
97. Slevy z nájemného, resp. vzdání se práva na část nájemného, za nebytové prostory (prostory

sloužící podnikání) v objektech ve vlastnictví statutárního města Brna nesvěřených městským
částem v souvislosti s pandemií koronaviru SARS CoV-2

98. Dodatek č. 1 Dohody o vypořádání závazků ze smlouvy a dohoda o zařízení záležitostí ŘSD –
„Tramvaj  Plotní  – soubor staveb – etapa 2 -  4:  činnosti  správce stavby,  TDI  a koordinátora
BOZP“

99. Dodatek č. 2 Dohody o vypořádání závazků ze smlouvy a zakázky mezi statutárním městem
Brnem, Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, Dopravním podnikem města Brna, a.s., Teplárnami Brno,
a.s., a společníky společnosti „Výstavba tramvajové trati Plotní“

100. Změna stanov obchodní společnosti Brněnské vodárny a kanalizace, a.s.

Informativní zprávy:
 Informativní  zpráva  o  vyřízení  dotazů,  připomínek  a  podnětů  členů  ZMB  ze  zasedání

Zastupitelstva města Brna č. Z8/25 konaného dne 23. 3. 2021
 Informativní zpráva o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů občanů ze zasedání Zastupitelstva

města Brna č. Z8/25 konaného dne 23. 3. 2021
 Informativní zpráva o plnění úkolů zadaných Zastupitelstvem města Brna
 Informativní zpráva – Podání adresovaná Zastupitelstvu města Brna
 Informativní zpráva - Přehled zahraničních pracovních cest za leden-březen 2021
 Informativní zpráva – Stav pořizovaných územně plánovacích dokumentací a územně plánovacích

podkladů - duben 2021 

Bod 8) byl projednán po bodu 2). 
Bod 16) byl projednán po bodu 36).
Bod 96) byl projednán po bodu 52).
Bod 57) byl projednán po bodu 86).

Zápis  obsahuje  doslovný  přepis  rozpravy  k  jednotlivým  bodům.  Technické,  provozní  
a organizační záležitosti jsou zapsány ve zkrácené podobě.

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů     

Bod byl zařazen na stanovenou dobu programu jednání v 8:30 hod.
3. Zpráva  Kontrolního  výboru  ZMB,  Finančního  výboru  ZMB,  Výboru  pro  národnostní

menšiny ZMB, Policie ČR, Městské policie Brno a Hasičského záchranného sboru (1. bod
2. dne jednání, v případě jednodenního zasedání předposlední bod jednání)

Tento bod byl projednán jako předposlední bod programu.
4. Dotazy, připomínky a podněty členů Zastupitelstva města Brna

(dle ust. § 82, písm. b, zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění)

Tento bod byl projednán jako poslední bod programu. 
5. Představení nově jmenovaného vedoucího úseku a nově jmenovaného vedoucího odboru

Magistrátu města Brna – informace

Ing. Oliver Pospíšil, tajemník MMB, informoval o průběhu výběrového řízení na funkci vedoucí/ho
Úseku 3. náměstka primátorky MMB a představil Mgr. Pavla Blažíka, kterého Rada města Brna



jmenovala do této funkce s účinností od 1. 4.  2021. Mgr. Pavel Blažík odpověděl na dotaz  
JUDr. Roberta Kerndla, náměstka primátorky.

Dále  Ing.  Oliver  Pospíšil,  tajemník  MMB,  informoval  o  průběhu  výběrového řízení  na  funkci
vedoucí/ho Odboru participace MMB a představil Ing. Marca Bantiho, LL.M., kterého Rada města
Brna jmenovala do této funkce s účinností od 1. 4. 2021. Dotazy vzneseny nebyly.

6. Přehled účastí na schůzích výborů ZMB

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 4: 50 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
přehled účastí na schůzích výborů Zastupitelstva města Brna za 1. čtvrtletí roku 2021

7. Obecně závazná vyhláška statutárního města Brna, kterou se mění  a doplňuje obecně
závazná vyhláška statutárního města Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna,
ve znění pozdějších vyhlášek
K tomuto bodu obdrželi členové Zastupitelstva města Brna doplněk.

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 5: 49 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB vydává
obecně závaznou vyhlášku statutárního města Brna, kterou se mění a doplňuje obecně závazná
vyhláška statutárního města Brna č.  20/2001, kterou se vydává Statut města Brna,  ve znění
pozdějších vyhlášek, která tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.

8. Žádost o udělení výjimky z ustanovení čl. 3 obecně závazné vyhlášky statutárního města
Brna č. 15/2007 o ochraně zeleně v městě Brně pro akci „Ulice Veslařská – parkoviště u
MŠ“ v k. ú. Pisárky

Rozprava

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Mě tadynatomto materiálu trošku překvapilo, že my se vlamujeme vlastně do všech negativních
rozhodnutí.  Neříkám, že to parkování pro tu školku asi  je potřebné, ale nemyslím si,  že ten
materiál je úplně pravdivý. Protože když jsem se na to dívala, tak i ve výkresové dokumentaci je
kácení stromů vyznačeno, v důvodové zprávě napsáno, že nebudou vzrostlé stromy káceny, a
navíc ten příjezd na ty parkoviště není vyjmutý z té zeleně, takže předpokládám, že někdo bude
jezdit  
přes ten trávník na to parkovací stání?
 
Ing. Petr Vokřál:
Já se přidám tadyktomu, co bylo řečeno, a doplním, že si nemyslím, že ten počet, který se tam,
parkovacích míst, který se tam plánuje, že tu školku zachrání. Navíc přes ulici, a to je tak zhruba
vzdušnou čarou možná 100 m, je 30, 40 parkovacích míst před tou bývalou restaurací Střelák, že
jo? Takže možná kdyby zaparkovali tam a přešli po přechodech do té školky, tak je to 150 m.
Bohužel na řadě míst se nám tady šíří takový nešvar, viz Mendlák a podobně, kde prostě ty
rodiče nejsou ochotny s těma dětma udělat ani krok, přestože to parkoviště je přes ulici. Takže za
mne, myslím si, že by to šlo řešit poněkud citlivější cestou. 

Bc. Jiří Kment:
Takže v tomto bodě, tam mě hlavně překvapilo, že vlastně městská část Kohoutovice je proti,
Odbor životního prostředí magistrátu je taky proti, kvůli 3 parkovacím místům zabereme 138 m²
nejvýznamnější zeleně. Protože dané místo znám, myslím si, že by to šlo udělat citlivěji. Nebylo
by nutné toho tolik zabírat, přece jenom je tam takový chodník, který kdyby se trošku rozšířil, tak
tam to auto taky zastaví. Když tam jezdím okolo, navíc nevšiml jsem si, že by tam byl nějaký
zásadní problém. Ale co moje otázka? Kdo inicioval tuto věc? Protože jsem se to v materiálu

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-5-30269.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-4-30230.html


nedočetl. Kdo vlastně žádá o to, aby se tam ty 3 místa vytvořily?

Mgr. Jaroslav Suchý, člen Rady města Brna:
Já se pokusím na některé tedy dotazy odpovědět. Dobré dopoledne všem. Tak, pokud vím, tak
výstavbu  tadytěchto  3  parkovacích  míst  iniciovala  sama  mateřská  škola  a  to,  aby  zajistila
bezpečnost svých dětí. K panu Kmentovi. Já tadytouto cestou jezdím téměř každé ráno a je tam
dopravní  peklo.  Takže  není  pravda,  že  je  to  tam úplně  v  pohodě.  To  rozhodně  ne.  K  těm
negativním stanoviskům.  My jsme dohodnuti  s  Odborem životního  prostředí,  že naprojektuje
celou tu oranžovou plochu, kterou tam máte vyšrafovanou, na rekonstrukci toho Masarykova háje
tak, aby to opravdu mohla být významná zeleň, nikoliv strniště, které tam v současné době je. A
jednáme také s Dopravním podnikem města Brna o zálivu. Asi tolik.

Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Pan radní už to v podstatě odpověděl. My jsme se rozhodli, že k tomu přistoupíme, a to vynětí je
opravdu trošku nepřesné. My chceme udělat projektovou dokumentaci na revitalizaci celého toho
Masarykova háje. Je to přece jenom významná část zeleně v městě Brně. Skloubit požadavky
parkování Kiss and Ride pro mateřskou školu, kde ráno to opravdu problém je, a parkovacího
zálivu, které tam jsou dlouhodobě problematické z pohledy MHD, což je na té druhé straně,  
a vyprojektovat to jako celek. Toto je jakýsi první krok. Neznamená to, že ty parkovací místa
budou přesně tak, jak jsou naznačení v té vyhlášce. 

Ing. Petr Vokřál:
Ještě jednou. To peklo tam je každý den. Já to tam znám také velmi dobře. A ty 3 parkovací
místa ho nezmění. To peklo je tam na té křižovatce, směrem z Veslařské. Není tam jenom kvůli
té školce, je tam zejména kvůli té škole, která je ještě o pár set metrů dál od této křižovatky,
směrem  
do Jundrova.  Takže neříkejme si,  že 3 parkovací  místa právě tady zásadně změní dopravní
situaci.  Nezmění  ji  vůbec.  A  zpříjemní  to  3  rodičům,  přístup  do  školky,  těm dalším  už  ne,
respektive musí se tam samozřejmě v nějakém režimu točit,  ale znovu říkám, myslím si,  že
pokud by bylo rozumným způsobem komunikováno s rodiči, tak mají možnost odparkovat přes
silnic  a  je  to  
3 minuty cesty. Možná že ta procházka těm dětem i prospěje. 

Ing. Petr Kratochvíl, člen Rady města Brna:
Takle, mně přijde trošičku, omlouvám se, trošku opravdu hloupý, takle musím to doslova říci,
spojovat dopravní situaci vlastně v celém tom území, která je šílená, víme, jak tam je složitý
odbočení  zleva,  nebo  doleva,  když  přijedu  od  Kohoutovic,  a  tak  dále,  spojovat  ji  vlastně  
se záměrem zajistit rodičům a návštěvníkům té školky v rámci té složité dopravní komunikace
bezpečnější vysazení dětí, jo? To je jediným cílem tohoto materiálu. Pokud samozřejmě, jako  
pane Vokřál a další, nemáte prostě zájem, jako v dobrém slova smyslu, povýšit a zkusit aspoň
trošičku bezpečně zajistit prostě odložení nebo vzetí ze školky těch dětí, tak tomu rozumím, tak si
to  prostě  povězme,  upřímně,  ale  nic  jiného  v  tom materiálu  není.  Že  samozřejmě u  toho,  
a souhlasím, trošku utrpí trošičku zeleně, to chápu, ale vždycky je prostě třeba zvážit,  co je
prostě pro tuto, pro ten další, pro ten jakýkoliv případ výhodnější, nebo důležitější. Mně přijde
opravdu důležité zajistit těm rodičům v rámci celého území, který je komplikovaný, aspoň trošičku
komfortnější vystupování s dětmi. To je celý.

Ing. Petr Vokřál:
Já děkuji za tu připomínku. Já si myslím, že rodičům by se mělo zpříjemnit to, aby mohli vysadit
ty děti. Já jen říkám 2 věci. Zaprvé - 3 parkovací místa, těch dětí tam ráno přijede desítky, to
znamená,  ty  3  parkovací  místa  to  nevyřeší  pro  všechny  a  možná  to  tam  bude  ještě
komplikovanější, protože ti další, a znám to z řady dalších školek a škol, kam jsem vozil svoje
děti, nebo ještě vozím, kdy ty rodiče potom stojí a čekají, až se tam to parkovací místo uvolní,
zablokujou vjezd do toho. Za mě, já nemám nic proti tomu, ať se to koncepčně řeší, ale řešme to
tak, aby to opravdu pomohlo. Aby tam nebyly 3 místa, protože ty maminy, který přijdou, vystoupí,
dovedou ty děti do školky, musí je převléct, trvá to prostě 10, možná 12 minut, pak vyjdou ze
školky, pokecají si s kámoškou, jak už to tak bývá, to znamená, ta obrátka v tu nejexponovanější
dobu netrvá minutu, 2, ta trvá 10, 15 minut. Tak si neříkejme, že já nechci řešit něco pro děti ve
školce. Tak to není. Ale prostě není to prostě finální řešení a myslím si, že se to dá řešit i trochu
jiným způsobem. 



Mgr. Jaroslav Suchý, člen Rady města Brna:
Já chci jenom dodat, že samozřejmě nemají ta 3 místa ambici vyřešit problém. Ale stejně jako u,
o  kousek dál,  u  základní  a  mateřské  logopedické  školy,  kde  jsou  2  třídy  mateřské  školy  a
kompletní základní škola, 7 parkovacích stání na terčík velmi zpříjemnilo život, tak stejně tak
jsem přesvědčenej,  že  tato  3  místa  jej  zpříjemní  taky,  pro  to  ráno.  A  maminky  bych  úplně
neobviňoval  
z toho, že ráno před školkou kecají. To není fér. 
Mgr. Lukáš Mamula:
Nejde mi ani tak o ty parkovací místa, to bych dokázal pochopit, ale na komisi životního prostředí
nám bylo řečeno, že ke kácení vůbec nedojde. Tak jenom, jestli by bylo možno nějak vysvětlit,
jak to, že teď tedy bude k tomu krácení docházet?

Ing. Petr Vokřál:
Já neobviňuji maminky. Já si myslím, že to patří k sociálnímu kontaktu, je to naprosto v pořádku 
a myslím si,  že to probíhá i mezi tatínky. Takže, to není o tom. Je to prostě fakt,  že to tak  
před těma školkama a školama chodí. 

Mgr. Jaroslav Suchý, člen Rady města Brna:
Já jenom ještě k panu Mamulovi. Můžeme se klidně spolu zajet podívat na místo, co se tam má,
nebo  nemá prořezat.  A  chci  jenom zopakovat,  jak  jsem říkal  na  začátku,  jsme  dohodnuti  
s Odborem životního prostředí,  který už připravuje zadávací  dokumentaci,  která by měla být
během tohoto týdne hotová, že bychom rádi zrekonstruovali celý tento Masarykův háj tak, aby to
byla důstojná veřejná zeleň.

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já vůbec nezpochybňuji, že by školka měla mít parkovací místa. Mě jenom překvapuje, že my
bychom měli dát na doporučení odborníků, kdy já budu brát ta nesouhlasná doporučení jako
doporučení odborníků. To je jedna věc. A druhá věc, pokud se tam zpracovává nějaká studie,  
na toto území, proč to není součástí nějakého komplexního řešení? Protože pokud ty auta budou
přijíždět po té komunikaci, předpokládám pro pěší, v současné době, kudyma se do té školky
chodí, omlouvám se, tu situaci tam neznám, tak já nevím, jestli naopak to nezhorší bezpečnost
těch lidí, kteří ty děti do té školky vodí pěšky? A myslím si, že je to komplexní řešení, pokud už
bude navazovat na něco, co my dneska schválíme, tak asi nebude úplně komfortní. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Tak pan radní Suchý ještě. A pokud by to nebyl poslední příspěvek, tak tento bod přerušíme,
protože už čekají občané.

Mgr. Jaroslav Suchý, člen Rady města Brna:
Dobře,  děkuji,  já  budu  jenom  stručný.  Jak  jsem  říkal  na  začátku.  Projektování  parkoviště
iniciovala mateřská škola. Následně jsme dostali  ta vyjádření, která jsme dostala, a reagovali
jsme na ně tak, jak jsme reagovali, to jest, dohodli jsme se s Odborem životního prostředí, že
budem projektovat park jako celek, a stejně tak s městskou částí.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Přerušuji  projednání tohoto bodu a budeme nyní projednávat bod č. 4),  nebo dostáváme se  
do bodu, teda pardon, do bodu č. 2) - Dotazy, připomínky a podněty občanů.

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů     
Bod byl zařazen na stanovenou dobu programu jednání v 8:30 hod.

RNDr. Mojmír Vlašín:
Jsem občanem města Brna, jmenuji se Mojmír Vlašín a odseděl jsem si 20 let. Odseděl jsem si 
20 let v tomto zastupitelstvu a celou dobu jsem slýchal, že Brno se má rozvíjet směrem na jih
a východ, a celou dobu jsem zjišťoval, že Brno se stále, pod různými záminkami, rozvíjí na sever
a západ. Chtěl bych zde vystoupit jménem zástupce veřejnosti, Hany Rejmanové, která sehnala
250 podpisů jako námitku proti  chystanému územnímu plánu, ale bohužel  služebně je mimo
Brno, a požádala mě, jako jednoho z těch signatářů, abych zde vystoupil.  Územní plán, jeho
návrh, který se projednává, uvažuje v oblasti Jehnic a Ořešína rozšíření rozvojových ploch tak,
že počet obyvatel Ořešína by se mohl na základě tohoto rozšířit, nebo zvětšit o 100 %, na 1 000
obyvatel, zatímco v Jehnicích by to bylo asi o třetinu. A tyto obě dvě zastupitelstva většinou hlasů
jsou  



pro rozvoj těchto obcí, těchto částí městských, ale obyvatelé Mokré Hory a Jehnic a Řečkovic,
kteří trpí dopravou, která tam, jako na jediném místě, může obsluhovat Jehnice a Ořešín, tak
proti tomu protestují. Já bych chtěl, abyste toto při hlasování o územním plánu zvážili.
 
Mgr. Jasna Flamiková:
Jmenuji se Jasna Flamiková a jsem zastupitelkou městské části Brno-střed. A sem jsem přišla
proto, že mě maximálním způsobem vytáčí, jakým způsobem se město Brno chová k chodcům.
Minulý týden vyletěla statistika a jistě jste si toho, jako zastupitelé, všimli, že město Brno kleslo 
z předposledního na poslední místo v žebříčku bezpečnosti silnic mezi krajskými městy v České
republice. To už není samo náhodou. Pokud město na jednu stranu deklaruje, že brání kontrole
dodržování předpisů, například měřením úsekové rychlosti v tunelu, a na druhé straně zavírá
přechody, zavírá chodníky, vyznačuje naprosto absurdní obcházky pro chodce, nemůžeme se
divit, že to končí tímto způsobem. Za ten loňský rok jsme měli 12 mrtvých a 60 těžce zraněných
na silnicích. A je to skutečně nejhorší výsledek mezi krajskými městy v rámci republiky. Zmíním
několik příkladů. Na Údolní, kde byl zrušený přechod, tak se začal zhruba před rokem opravovat
barák. Chodník se uzavřel a obchůzka pro chodce byla stanovena tak, že jste museli  přejít  
na druhou stranu, projít průchodem, počkat na zelenou, kousek ujít, znovu počkat na zelenou,
znovu kousek ujít, znovu počkat na zelenou a teprve pak jste se dostali zhruba o 20 metrů dál, 
na ten  původní  chodník.  Přednádražní  prostor  nemusím vzpomínat.  Stovky  a  tisíce  lidí  tam
denně přebíhají před tramvajema, belhají se tam, protože starší lidi nemůžou použít podchodu.
Poslední příklad, který tady mám, tak je z ulice Lidické. A budu citovat občany: „Já jsem šla, po
dlouhé době,  po Lidické a  děsně jsem se  vytočila,  vedle  městského divadla.  Prostě  skončil
chodník a čau.  Obchůzka stylem – obejdi si  na vlastní triko tenhle plot  z lešení,  přímo proti
autům.  Šla  jsem  já,  
s miminkem v šátku, ustrašenou čtyřleťačkou na kole, za mnou ještě paní s kočárkem. Kdyby
tam byl někdo za tohle odpovědný, tak ho hodím s gustem pod ty kola. Strašný, strašný. Tam
není ani půl metru, tam není nic. Člověk se musí obrnit, nadechnout a vykročit proti autům a
doufat, že nás objedou na hraně tramvajového pásu. Tím místem chodí mé děti každý den do
školy. Xkrát jsem volala na městskou policii, xkrát to řešil s dělníky na stavbě osobně. Výsledek
nula.  Nezbývá  
než se modlit.“ Já bych si moc přála, aby Brno bylo civilizované město, ale dokud se toto město
nebude chovat adekvátním způsobem ke svým nejslabším, tak se to nestane. Já Vám moc držím
palce, aby se Vám to dařilo. Protože zatím se to nedaří. 
 
Jiří Fiala:
Fiala, trvalé bydliště tady v Brně. Já bych měl připomínku tadyktěmto věcem. V dnešní době,  
v důsledku období koronaviru, jsme museli čelit nejen zdravotním, ale i finančním problémům.
Státní rozpočet je značně napnutý ohledně příjmů a výdajů, stejně tak předpokládám, že je na
tom i rozpočet magistrátu a městských částí  Brna. Aby se situace zlepšila, budou se zřejmě
hledat různá úsporná opatření. Bude to zefektivnění organizační struktury, úspora nákladů na
provoz  
a další  úsporná opatření?  Jak v  magistrátu,  tak v  městských částech Brna? Ve sdělovacích
prostředcích už jsem byl informován, že dojde taky ke zvýšení nájmů v obecních bytech. Toto
bych považoval úplně za krajní řešení, pokud se nenajdou úspory jinde. A ne jako první řešení!
Zvýšením nájmů se dostanou do finančních problémů, snížení životní úrovně, desítky tisíc voličů
obyvatel Brna, kteří už tak mají dost svých starostí. Prosím o odpověď na otázky. Myslím si, že
by v této oblasti mohlo dojít k lepší informovanosti – v tiskopisích, Brněnský metropolitan a další
tiskoviny vydávanými městskými úřady, jako je severní, Židenický Zpravodaj, a tak dále. To je
všechno.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka – vzhledem k vyčerpání všech zájemců o vystoupení v rámci
tohoto bodu navrhla jeho ukončení a pokračování v projednávání přerušeného bodu 8).

8. Žádost o udělení výjimky z ustanovení čl. 3 obecně závazné vyhlášky statutárního města
Brna č. 15/2007 o ochraně zeleně v městě Brně pro akci „Ulice Veslařská – parkoviště u
MŠ“ v k. ú. Pisárky

Rozprava – pokračování

Bc. Jiří Kment:
Takže  já  bych  pokračoval.  Dozvěděl  jsem se  tady  novinku,  že  vlastně  celý  ten  hájek  bude
revitalizován.  No,  doufám,  že  nebude znamenat,  jako  obvykle  v  Brně,  revitalizace  rovná  se



kácení.
  
Mgr. Jaroslav Suchý, člen Rady města Brna:
Ne.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Tak, nevidím nikoho dalšího přihlášeného do diskuse, můžeme tedy přistoupit k hlasování. Není-
li žádný jiný procesní návrh, což jsem nezaznamenala, takže zahajuji hlasování:

Hlasování č. 6: 32 - 3 - 8 

 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
výjimku dle čl. 3 obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 15/2007 o ochraně zeleně
v městě Brně, ve znění pozdějších vyhlášek, pro stavbu, Ulice Veslařská – parkoviště u MŠ“, p.
č. 1491/1 a 1510/13 v k. ú. Pisárky; výměra lokality pod pořadovým číslem 175 se zmenší o
137,7 m² (výstavba parkovacích stání včetně příjezdové komunikace).

9. Dodatek  č.  2  ke  Zřizovací  listině  Waldorfské  základní  školy  a  mateřské  školy  Brno,
Plovdivská 8, příspěvková organizace
K tomuto bodu obdrželi členové Zastupitelstva města Brna doplněk.

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 7: 44 - 0 - 3 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
ve smyslu ustanovení § 27 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních
rozpočtů,  ve  znění  pozdějších  předpisů  a  ustanovení  §  179  zákona  č.  561/2004  Sb.,  o
předškolním,  základním,  středním,  vyšším odborném a jiném vzdělávání  (školský  zákon),  ve
znění  pozdějších  předpisů,  Dodatek  č.  2  ke  Zřizovací  listině  Waldorfské  základní  školy  a
mateřské školy Brno, Plovdivská 8, příspěvková organizace, který tvoří přílohu č. 2 tohoto zápisu.

ZMB souhlasí
s podáním žádosti o zápis změn v Rejstříku škol a školských zařízení

***
ZMB ukládá vedoucímu Odboru školství a mládeže MMB podat žádost o zápis změn v Rejstříku 
škol a školských zařízení
***
úkol č.: [Z8/26/9]
zodpovídá: Odbor školství a mládeže    [3313]   
termín: [po obdržení podkladů od ředitele školy]   

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
10. Dodatek č. 4 ke zřizovací listině TIC BRNO, příspěvkové organizace

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 8: 46 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
ve  smyslu  ust.  §  27  odst.  2  zákona  č.  250/2000  Sb.,  o  rozpočtových  pravidlech  územních
rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů,
 
1. předání majetku TIC BRNO, příspěvkové organizaci, k hospodaření:

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-8-31527.html
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https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-6-31465.html


- podzemní prostory a místnosti včetně vnějších obvodových zdí, souvisejících stavebních
konstrukcí a všech vchodů s jejich příslušenstvím umístěné pod povrchem pozemků: 297,
299/1, 299/4, 300, 315, 316, 317, 343, 344, 345/1, 345/2, 345/3, 345/4, 346/1, 346/2, 347/1,
353/1 a 353/5, vše v k. ú. Město Brno, obec Brno;

  
2. Dodatek č. 4 ke zřizovací listině TIC BRNO, příspěvkové organizace, který tvoří přílohu č. 3
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
11. Dodatek č. 8 ke zřizovací listině Muzea města Brna, příspěvkové organizace

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 9: 48 - 0 - 0 

 Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
ve  smyslu  ust.  §  27  odst.  2  zákona  č.  250/2000  Sb.,  o  rozpočtových  pravidlech  územních
rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů,
  

1. předání majetku Muzeu města Brna, příspěvkové organizaci, k hospodaření:
- pozemek p. č. 3330/3, zahrada, v k. ú. Černá Pole, obec Brno;

  
2.  Dodatek  č.  8  ke  zřizovací  listině  Muzea města  Brna,  příspěvkové  organizace,  který  tvoří
přílohu č. 4 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
12. Pověření vedoucího Odboru investičního MMB k podpisu dokumentů za statutární město

Brno

Rozprava

Bc. Jiří Kment:
Takže k tomuto bodu jenom bych chtěl, tady na 1. stránce je vlastně takové něco, co zní trochu
dvojsmyslně: „to vše za podmínky, že tyto smlouvy a případné dodatky k těmto smlouvám budou
v budoucnu schváleny Radou města Brna či Zastupitelstvem města Brna“. Tam by to možná bylo
dobré trochu upravit, protože to vypadá, že by to mohl ten dotyčný podepsat dřív, než to bude
schváleno. Protože tam není jasné, co má být dřív.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Poprosím právní radu, paní JUDr. Doležalovou, jestli to usnesení, tak jak je naformulováno, jestli
je dostatečně určité, nebo jestli vyvolává nějaké pochybnosti? 

JUDr. Hana Doležalová, vedoucí Právního oddělení Organizačního odboru MMB:
Podle nás je usnesení dostatečné, navíc v tomto duchu bylo i schváleno na minulém zasedání
zastupitelstva pro vedoucího Odboru dopravy. Předpokládá se, že v žádném případě nemůže
podepsat  před  schválením,  ale  pokud  budete  chtít,  tak  se  tam dát  dopsat,  že  k  podpisu  je
oprávněn až po schválení v zastupitelstvu či v radě.
 
Bc. Jiří Kment:
Děkuji.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Děkuji znamená – přeji si to doplnit, nebo děkuji znamená – toto vysvětlení mně stačí a budeme
mít shodná usnesení pro vedoucího Odboru investičního a vedoucího Odboru dopravy?

Bc. Jiří Kment:
Přeji si doplnit.

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-9-31557.html


JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Takže ještě jednou poprosím paní JUDr. Doležalovou, aby nám to usnesení přeformulovala, je to
ta poslední část usnesení.

JUDr. Hana Doležalová, vedoucí Právního oddělení Organizačního odboru MMB:
Ta poslední část usnesení by zněla: „a to vše za podmínky, že tyto smlouvy a případné dodatky 
k těmto smlouvám budou nejdříve schváleny Radou města Brna či Zastupitelstvem města Brna,
včetně zasedání zastupitelstva konaného dne 20. 4. 2021. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Takže s touto  úpravou.  Ptám se,  jestli  ještě někdo se chce přihlásit  do diskuse? Pokud ne,
můžeme zahájit hlasování:

Hlasování č. 10: 49 - 0 - 0 

 

Schválené usnesení:
ZMB pověřuje
vedoucího Odboru investičního MMB podpisem:
 

- smluv o bezúplatném nabytí vlastnického práva k nemovité věci  (nemovitým věcem) do
vlastnictví statutárního města Brna, jakož i případných dodatků k těmto smlouvám;

- kupních  smluv  o  nabytí  vlastnického  práva  k  nemovité  věci  (nemovitým  věcem)  do
vlastnictví statutárního města Brna, jakož i případných dodatků k těmto smlouvám;

- směnných  smluv  o  nabytí  vlastnického  práva  k  nemovité  věci  (nemovitým  věcem)  do
vlastnictví statutárního města Brna výměnou za převod vlastnického práva k nemovité věci
(nemovitým věcem) z  vlastnictví  statutárního města Brna,  jakož i  případných dodatků k
těmto smlouvám;

- smluv o zřízení věcných břemen/služebností k nemovité věci (k nemovitým věcem), jakož i
případných dodatků k těmto smlouvám;

- smluv o zrušení věcných břemen/služebností k nemovité věci (k nemovitým věcem), jakož i
případných dodatků k těmto smlouvám;

 
a  to  i  v  případě,  že  součástí  výše  uvedených  smluv,  jakož  i  případných  dodatků  k  těmto
smlouvám, budou další právní jednání, a to zejména dohoda o narovnání, dohoda o vypořádání
bezdůvodného  obohacení,  právo  provést  stavbu;  přičemž  v  případě  smluv  o  bezúplatném
převodu,  kupních  smluv  a  směnných  smluv  může  být  jejich  součástí  i  dohoda  o  zřízení
služebnosti/věcného břemene;
 
to vše za podmínky,  že tyto smlouvy a případné dodatky k těmto smlouvám budou nejdříve
schváleny Radou města Brna či  Zastupitelstvem města Brna,  včetně zasedání Zastupitelstva
města Brna č. Z8/26 konaného dne 20. 4. 2021.

13. Rozpočtové  opatření  v  souvislosti  s  uloženým  odvodem  z  fondu  investic  Sdružení
zdravotnických zařízení II Brno, příspěvkové organizace

Rozprava

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já jsem se jenom chtěla zeptat,  pana Hladíka zřejmě, protože ten o tom bude vědět nejvíc.
Kumulativně se bude odvádět do částky 30.192.028 Kč, předpokládám, že pokud to bude každý
rok, tedy těch 400.000, takže toho my nedočkáme tedy, aby se to tam celou částkou dalo. Ale mě
by zajímalo, co ta částka znamená? Těch 30.000.000, to je už investovaná částka, nebo jak se 
k ní přišlo?
 
Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Jedná se o to, že SZZ II převzala Polikliniku Lesná. Poliklinika Lesná byla v minulém volebním
období  rekonstruována.  Byla  rekonstruována  za  dotačního  titulu,  ze  strany  města  Brna,
investičním  odborem  za  podmínky  participace  městské  části.  Mezitím  došlo  k  dohodě  
mezi městskou částí a městem Brnem o převzetí správy Polikliniky Lesná, s tím, že část výnosů,
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zjednodušeně  řečeno  odpisy,  budou  navráceny  zpátky  do  Fondu  kofinancování  evropských
projektů. To znamená, tady jsme, jedná se o minimální částku, samozřejmě bude záležet, jaká
bude výše odpisů té dané příspěvkové organizace, jo? To znamená, že ona se může v čase
měnit.
Děkuju. Ale zjednodušeně řečeno, je to z levé kapsy do pravé.

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Tomu já všemu rozumím. Já jsem se ptala, co ta částka, 30.192.028 Kč, znamená? Jestli to je
tedy fond kofinancování, nebo jak se k této částce přišlo?

Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
K této  částce  se  přišlo  v  minulém volebním období,  kdy  existovala  dohoda  mezi  městem  
a  městskou  částí  o  rozdělení  procent  financování  dané  rekonstrukce  dané  polikliniky,  a
vycházela z vysoutěžené ceny, potažmo z ceny díla. Pokud si dobře pamatuji, bylo to 20 %,
protože ta investice byla zhruba 150.000.000, z toho Vám vychází tato částka. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nikdo další se nehlásí, přistoupíme tedy k hlasování. Zahajuji hlasování:

Hlasování č. 11: 40 - 0 - 8 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- rozpočtové opatření dle tabulky, která tvoří přílohu č. 5 tohoto zápisu, z důvodu uloženého
odvodu z fondu investic Sdružení zdravotnických zařízení II Brno, příspěvkové organizace,
do rozpočtu města Brna

- převod částky 400 tis. Kč z rozpočtu města Brna do Fondu kofinancování projektů

14. Rozpočtové opatření – přesun finančních prostředků v rámci rozpočtu Odboru životního
prostředí MMB na realizaci zelené střechy na objektu MMB Kounicova 67

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 12: 41 - 0 - 7 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
rozpočtové opatření dle tabulky z důvodu přesunu mezi běžnými a kapitálovými výdaji Odboru
životního prostředí MMB na realizaci zelené střechy na objektu MMB Kounicova 67, která tvoří
přílohu č. 6 tohoto zápisu.

15. Rozpočtové  opatření  v  souvislosti  s  realizací  vybraných  agend  Odboru  strategického
rozvoje a spolupráce MMB

Rozprava

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Dneska se možná uslyšíme častěji, než by si mnozí z Vás přáli. Já jsem se chtěla zeptat na větu:
„v případě další agendy se jedná o zajištění dronové show v rámci festivalu Ignis Brunensis,
která by se měla konat v měsíci srpnu na Kraví hoře“. Jaká částka je vyčleněná na tuto dronovou
show?

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Jedná se o maximální částku 2.000.000 Kč.

Bc. Jiří Kment:
Já  bych  se  chtěl  zeptat  k  té  první  části.  Jestli  jsem se  dobře  podíval,  my  tady  zaplatíme
3.500.000 za konzultaci vlastně k úmyslu města Brna zajistit výstavbu chytré čtvrti Špitálka. Teda
ne  

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-12-31939.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-11-31905.html


za nějaké projektové dokumentace,  ale  prostě  jenom se budeme s někým radit,  jak tu  čtvrť
postavit, nebo co tam budeme dělat, a za to zaplatíme těch 3.500.000? 

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Taky zkusím zareagovat. Ta částka, která je tam uvedená, tak je maximálně teoretická. My v tuto
chvíli zvažujeme 2 zakázky z úrovně města. První se týká konzultačních služeb, které by měly
směřovat  k  tomu,  abychom navrhli  právní  formu,  v  rámci  které  by  do  tohoto  projektu  mohl
vstoupit soukromý investor tak, aby veškeré investiční náklady neležely na bedrech města. A
druhá zakázka, která se v tomto projektu zvažuje, tak je projektový manažer tak, aby do doby, 
než případně seženeme nějakého externího investora, jsme byli schopní konat kroky tak, aby se
projekt nezastavil.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já se ještě jednou zeptám, já, my jsme tady špatně slyšeli. Na tu dronovou show jsou 2.000.000?
Z čeho se to bude sestávat?

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Tak ještě jednou. Ta zakázka je soutěžena soutěží. Je to soutěž, podle zákona, jako zakázka
malého rozsahu, která je stanovená do 2.000.000 maximální částky bez DPH. To, jaká částka 
ve výsledku to bude, to je věcí soutěže, která zatím nebyla rozhodnuta. Tolik k tomu.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Takže já se zeptám. Vy to soutěžíte, zadání té zakázky zní jak?

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Můžete si ho dohledat na profilu zadavatele města.
 
Ing. Petr Vokřál:
Já jsem se chtěl  zeptat  proto na stejnou otázku,  a zeptám se,  a doufám, že bude odpověď
přívětivější. Co vlastně soutěžíme v rámci té show?

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Soutěžíme realizaci dronové show v rámci festivalu Ignis Brunensis. 

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Takže v tom případě já se zeptám, protože si to dost dobře nedovedu představit, kolik občanů tu
dronovou show uvidí a z čeho bude spočívat?
 
Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Pokud bych vyšel  z  dat  od mobilních operátorů o účasti  v rámci  festivalu Ignis  Brunensis v
minulých letech,  je veřejně dostupný na internetu,  zadával  ho Odbor strategického rozvoje a
spolupráce, tak z tohodlenctoho průzkumu vychází, že jednoho toho ohňostrojového večera se
účastní  zhruba  17  000  diváků.  Samozřejmě  v  současné  covidové  době  je  těžko  jaksi
předpokládat,  nebo spekulovat,  jaká bude účast,  přesto pevně věřím,  že pokud se ta  show,
včetně tedy festivalu Ignis Brunensis, letos už uskuteční, a uskuteční se za takových opatření,
aby vyhovovaly nařízením vlády, tak ta účast bude, i díky tomu, že se odehraje v centru města
jaksi, na které je dobrý výhled z řady míst, tak věřím tomu, že ta účast může být v podobných
číslech. 

Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Vážení kolegové, život je změna a je to vo hledání cest. Takže prostě místo toho, to, co se dělá 
už několik staletí, že se vystřelí něco do vzduchu, tak v tom vzduchu bude poletovat 500 dronů 
a bude nám ukazovat světelnou show a obrazce a tak dále. Je to něco nového, co tady zatím
nebylo. Já si myslím, že je zajímavé to zkusit. Uvidíme, jaká na to bude reakce a jak to vůbec
technicky proběhne, ale je to nějaký nový přístup, nějaký nový trend. Už asi vnímáte, že poměrně
často místo toho, aby se střílely ohňostruje do vzduchu, tak se používá světelná show, různě 
na domy a tak dále. Toto je nějaký další, další krok v 3D prostoru. Myslím si, že dává smysl to
vyzkoušet. 

Ing. Petr Vokřál:
Já možná jen, já vůbec nemám nic proti novým věcem. Naopak jako, myslím si, že jo. Ale už to



tady padlo. Nejsem si jist, zda v této době bysme měli, v době kdy, už to tady padlo od lidí  
z veřejnosti, bysme měli spíš uvažovat o úsporách, tak přicházet s novými věcmi. A to, co mě,
řekněme, vyvolává u mě takový neklid, je zejména to, že my vůbec nevíme, jestli to proběhne.
My připravujeme věci, já už jsem to kritizoval víckrát, i v přípravě třeba rozpočtů, nebo posouvání
peněz na různé další festivaly. Já mám rád festivaly, mám rád nové věci, ale my vlastně vůbec
nevíme, kam to posouváme, a obávám se, že tady rolujeme pořád nějaké věci, nakonec tady
máme další 3 body potom později, k různým festivalům. Já se nedomnívám, že dneska je úplně
dobrá doba na to, abychom, protože ten festival má proběhnout zanedlouho, jo, a já se obávám,
že  do  té  doby  nějaké  zásadní  změny  v  tom  rozvolnění,  myslím  teda,  myslím  v  tom
shromažďování většího počtu lidí, jako nejsem si tím vůbec jistý, jo?

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Já možná zopakuju to, co tady zaznělo od kolegy Hladíka. Skutečně je to nová věc, která, si
myslím,  že  dává smysl  vyzkoušet.  To,  že  v  tudlenctu  chvíli  existují  obavy,  že by se  ta  věc
nemusela uskutečnit, oni existují i naší straně. Proto jsme si v rámci zadání vymínili možnost tu
show zrušit, pakliže by se v budoucnu ukázalo, že ta opatření nebudou dostatečná pro to, aby se
takováto akce mohla uskutečnit. To v tudlenctu chvíli, si myslím, že by bylo předčasné předjímat.
Nicméně jaksi vnímáme i tadytendlencten aspekt, ale skutečně je to o tom, že se domníváme, že
přes  léto,  
a  minimálně  všichni  v  tomto  duchu  hovoří,  by  ta  opatření  mohla  býti  volnější,  než  jsou  v
současnou dobu. Koneckonců i loňský rok toho byl příkladem, byť se domnívám, že minimálně
roušky či respirátory budou povinné po celou dobu, a já se domnívám, že poté, co si lidé prožili 
za  ten  poslední  půlrok,  tak  si  zaslouží  aspoň trochu  kultury,  trošku  oživení  toho  stereotypu
běžného dne. Proto si myslím, že dává smysl hledat cesty, jak to léto zpestřit. 
Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Já  jsem  chtěl  v  podstatě  reagovat  podobně  jak  pan  náměstek  Koláčný.  My  jsme  si  v  té
zadávačce vymínili možnost to zrušit do nějakého data podle epidemiologické situace. Ono je to
těžké. Já samozřejmě se v podstatě ztotožňuji s panem kolegou Vokřálem. Zároveň je vždycky
otázka, co chystat, co nechystat, jo? Protože jsou věci a provozy, které prostě se nedají spustit
ze dne na den. A typické, já řeknu příklad, my jsme to řešili ve vedení města loni, kdy jsme prostě
rozhodovali se, jestli nachystáme Riviéru na spuštění, protože to je prostě jako ne málo peněz, to
prostě nachystat. Zároveň není možné, když prostě vláda řekne, už je možné prostě se koupat a
může tam bejt 1 000 lidí na tý Riviéře, tak my nejsme schopni druhej den otevřít brány, pokud to
nebude nachystaný. Pokud nepoběží čerpadla, nebude filtrace a tak dále a tak dále a tak dál. A
to něco stojí, jo? Bohužel, prostě žijeme v té době, kdy se musíme rozhodovat i  o těhletěch
věcech, a holt někdy je to složité, to rozhodování. Takže asi v tomhletom duchu. A vnímáte i od
nás, že prostě, samozřejmě i my máme jistou míru pochybností, ale musíme samozřejmě žít v
tom, co je dnes, ale musíme žít, jako správné vedení města, i v tom, co bude za měsíce před
námi. 

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já vím, že když dáme lidem hry a chléb, to už staří Římané, nebudu to dál komentovat. Ale mně
na tom trošičku  chybí  vysvětlení.  Vy  tady říkáte,  že ta  veřejná  zakázka je  vypsaná,  že se  
na ni mám podívat na profilu zadavatele. Ale my na ni nemáme peníze. Jak je to tam ošetřené?
Pokud by toto rozpočtové opatření neprošlo, tak ta zakázka bude zrušená, nebo jak to tam máte?
A teď se bavíme o tom, že ne, že se nebude konat z toho, že to nedovolí covidová situace, ale 
z toho, že v rozpočtu města teďka nebudou na ni peníze? 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Pokud by na ni nebyly peníze, tak by samozřejmě zakázka musela být zrušena. 

JUDr. Robert Kerndl, náměstek primátorky:
Já  když  tady  poslouchám  dnes  tu  debatu,  tak  jenom  takový  velmi  krátký  úvod  vlastně  
do té  problematiky,  co nás všechny nejvíc  trápí.  Já to  docela  intenzivně teď diskutuji  doma
 se svými syny. Myslím si, že spousta těch věcí, které nás trápí, to ničení té planety a rajbování
prostě mořského dna a špatné ovzduší, nedostatek vody, tak způsobujeme my lidé, my sami
sobě si děláme tydle věci. Takže já naprosto dobře rozumím těm návrhům, které vlastně tak
podtextově zaznívají z těch vystoupení kolegy Vokřála. Je nás tady prostě moc, na té planetě.
Takže vlastně takovéto doporučení, aby nás bylo méně, to znamená vlastně aktivně vysvětlit těm
lidem,  aby  se  nemnožili,  aby  nevozili  děti  do  školek,  aby  nevznikaly  nová  parkovací  místa,
abysme vlastně tímto způsobem vzdělávali  a posouvali  myšlení  nejenom Brňanů, ale celého
světa v tom, že je nás zde mnoho. A jsme to my, kteří děláme všechny ty nepříjemné věci naší



milé planetě Zemi. Na co vlastně by se lidé měli těšit? Proč by měli chodit na nějakou zábavu, ať
už to bude světelná show prostřednictvím dronů nebo prostřednictvím nějakých jiných médií?
Potom  by  to  mohlo  vést  
i k tomu, že by byli tak rozradostnění, že by skončily v objetí osoby různého pohlaví, a mohlo by
se  například  i  stát,  že  bysme  potom  jako  na  dalších  zastupitelstvech  zase  museli  řešit
problematiku parkování u mateřských školek. Takže já bych chtěl moc kolegům poděkovat za to,
že vlastně je to výchova, aby si všichni uvědomili, že ty problémy, které způsobují, nebo jsou
způsobeny naší planetě, tak jsou způsobeny lidmi. Takže rozumím tomu, není potřeba se na nic
těšit,  nedávat  těm lidem naději.  Měli  by  pochopit,  že  nemůžou parkovat  u  těch  mateřských
školek, a myslím si, že se k této problematice určitě ústy kolegy Vokřála ještě dneska několikrát
dostaneme.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Vidím, že tady tento příspěvek nás všechny tak zaujal, že nikdo další už se do diskuse nehlásí.
Takže můžeme přistoupit k hlasování. Zahajuju hlasování:

Hlasování č. 13: 32 - 4 - 10 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
rozpočtové opatření dle tabulky, která tvoří přílohu č. 7 tohoto zápisu, v souvislosti s realizací
vybraných agend Odboru strategického rozvoje a spolupráce Magistrátu města Brna. 

16. Investiční akce Rekonstrukce IC Zámečnická – rozpočtové opatření

Rozprava

Bc. Jiří Kment:
Mně tadyvtom bodě pouze nějak nevychází ty peníze. Tady píšete na 1. stránce, že tam bude 
1.500.000 na Projektová dokumentace stavebních úprav, ale v tabulce je 1.160.000 bez DPH,
což ale ani s DPH na tuto částku nevychází. Takže je tam nějaká chyba?
 
Kristýna Černá:
Opravdu ten 1.500.000 je teďka převáděn na projektovou dokumentaci. To je správné číslo zcela
jistě. A jestli je někde chyba, tak je to v té tabulce, za to se omlouvám. Ale ten 1.500.000 je to
číslo, které stojí projektová dokumentace. 

Bc. Jiří Kment:
Dobře. Tak to můžete tedy opravit, protože potom, když je to v té tabulce špatně, to nebude
vycházet ty čísla ani dole, samozřejmě.

Kristýna Černá:
Já to v tuhle chvíli asi nedokážu říct, jestli to můžeme upravit v tabulce, protože nevím, kde se
stala chyba. Možná můžeme zavolat na kancelář marketingu, na předkladatele, ale…

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Myslím si, že by bylo nejlepší, kdyby paní vedoucí nám to mohla odpovědět. Pokud tady není, tak
poprosím paní zastupitelku Černou, aby zajistila její účast. Přiznám se, že také nevím. Možné je
například  to,  že  jsou  tam 2  projektové  dokumentace  –  stavebních  úprav  a  interiér,  což  by
dohromady ten 1.500.000 dávalo. Ale více bude vědět asi paní vedoucí. Takže poprosím o její
přítomnost a tadytuto, tento bod přerušíme.

17. Poskytnutí  investičního  transferu  Zoo  Brno  a  stanici  zájmových činností,  příspěvkové
organizaci – rozpočtové opatření

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 14: 48 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí  investičního  transferu Zoo  Brno a stanici  zájmových činností,  příspěvkové

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-14-32935.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-13-32761.html


organizaci, ve výši 5.500 tis. Kč na akci ORG 2224 "Zoo Brno – Africká savana – ubikace
pštrosů" s termínem vyúčtování do 25.1.2022

- rozpočtové opatření dle tabulky, která tvoří přílohu č. 8 tohoto zápisu, z důvodu zajištění
financování investiční akce ORG 2224 "Zoo Brno – Africká savana – ubikace pštrosů"

18. Změna  účelu  využití  investičního  transferu  Divadlu  Radost,  příspěvkové  organizaci,  
v roce 2021

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 15: 50 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
změnu  účelu  využití  investičního  transferu  v  celkové  výši  350  tis.  Kč  pro  Divadlo  Radost,
příspěvkovou organizaci z „Pojezdy hlediště na Malé scéně“ na „Klimatizace Muzea Loutek a
ateliéru“ v roce 2021.

19. Změna Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu města Brna pro vyhlášené programy

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 16: 49 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
změnu "Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu města Brna pro vyhlášené programy", v nichž
je promítnuto zrušení Odboru školství, mládeže a tělovýchovy MMB a zřízení nového Odboru
školství a mládeže MMB a Odboru sportu MMB.
Změna zásad tvoří přílohu č. 9 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
20. Poskytnutí investičních dotací v rámci dotačního programu „Podpora vytváření zelených

střech“

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 17: 49 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí investičních dotací z rozpočtu města Brna v celkové výši 1 293 000 Kč, dle
přehledu  navržených  dotací  v  tabulce  "Přehled  podaných  žádostí  o  dotaci  v  rámci
dotačního programu Podpora vytváření zelených střech", která tvoří přílohu č. 10 tohoto
zápisu;

            Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- uzavření veřejnoprávních smluv s žadateli o poskytnutí dotace z rozpočtu města Brna s
žadateli  uvedenými  v  tabulce "Přehled podaných žádostí  o  dotaci  v  rámci  dotačního
programu  Podpora  vytváření  zelených  střech"  dle  vzorové  veřejnoprávní  smlouvy  o
poskytnutí  dotace  z  rozpočtu  města  Brna  v  rámci  dotačního  programu  "Podpora
vytváření  zelených  střech"  schválené  na  Z8/24  zasedání  Zastupitelstva  města  Brna
konaném dne 16.2.2021

21. Poskytnutí  investičních dotací  v  rámci  dotačního programu „Podpora  využití  srážkové
vody“

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 18: 49 - 0 - 0 

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-18-33055.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-17-33025.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-16-32995.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-15-32966.html


 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí  investičních dotací  z  rozpočtu města Brna v celkové  výši  64 000 Kč,  dle
přehledu  navržených  dotací  v  tabulce  "Přehled  podaných  žádostí  o  dotaci  v  rámci
dotačního programu Podpora využití  srážkové vody",  která  tvoří  přílohu č.  11 tohoto
zápisu;

            Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu města Brna s žadateli
uvedenými v tabulce "Přehled podaných žádostí o dotaci v rámci dotačního programu
Podpora využití srážkové vody" dle vzorové veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z
rozpočtu  města  Brna  v  rámci  dotačního  programu  "Podpora  využití  srážkové  vody"
schválené na Z8/25 zasedání Zastupitelstva města Brna konaném dne 23.3.2021

22. Poskytnutí  individuální  dotace  Společnosti  Podané  ruce  o.p.s.  na  projekt  Kontaktní
centrum Vlhká – rozpočtové opatření

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 19: 47 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí  individuální  neinvestiční  dotace  z  rozpočtu  města  Brna  na  rok  2021
Společnosti  Podané ruce o.p.s.,  se sídlem Hilleho 1842/5, Černá Pole, 602 00 Brno,
IČO: 60557621 ve výši 2,6 mil. Kč na projekt "Kontaktní centrum Vlhká"

- smlouvu  o  poskytnutí  neinvestiční  dotace  z  rozpočtu  města  Brna  na  rok  2021
Společnosti  Podané ruce o.p.s.,  se sídlem Hilleho 1842/5, Černá Pole, 602 00 Brno,
IČO:  60557621 ve výši  2,6  mil.  Kč na projekt  "Kontaktní  centrum Vlhká",  která  tvoří
přílohu č. 12 a tohoto zápisu

           Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- rozpočtové opatření dle tabulky, která tvoří přílohu č. 12 b tohoto zápisu

 
ZMB pověřuje
vedoucího Odboru sociální péče Magistrátu města Brna podpisem této smlouvy

23. Poskytnutí individuální neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna na rok 2021 organizaci
Senioři České republiky, z. s., Městská organizace Brno, rozpočtové opatření 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 20: 49 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

1. poskytnutí individuální neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna na rok 2021 ve výši 80
000 Kč organizaci Senioři České republiky, z.s., Městská organizace Brno, se sídlem
Běhounská 131/17, 602 00 Brno, IČO: 69706824 na projekt „Provozní náklady na činnost
spolku“,

2. rozpočtové opatření dle tabulky z důvodu realizace dotace z rozpočtu města Brna, která
tvoří přílohu č. 13 a tohoto zápisu,

3. uzavření  smlouvy  o  poskytnutí  dotace  s  organizací  Senioři  České  republiky,  z.s.,
Městská  organizace  Brno,  dle  „Podmínek  uzavíraných  veřejnoprávních  smluv  na
poskytnutí dotací z rozpočtu města Brna na rok 2021“, které tvoří přílohu č. 13 b tohoto
zápisu

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-20-33121.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-19-33088.html


  
            Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

ZMB pověřuje
vedoucí Odboru zdraví MMB podpisem této smlouvy.

24. Poskytnutí individuální neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna dobrovolnému svazku
obcí Cyklistická stezka Brno - Vídeň v roce 2021

Rozprava

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já bych chtěla jenom interpretovat dotaz jednoho občana, který se na mě s tímto materiálem,
nebo k tomuto materiálu obrátil. My vlastně dáváme 10.000 na jednu jízdu toho autobusu, který
ráno jede tam, odpoledne zpátky. A byla jsem dotázána, jestli v tom autobusu se vybírá jízdné
pro ty cyklisty, který tam jedou.
 
RNDr. Filip Chvátal, Ph.D., člen Rady města Brna:
Jízdné se nevybírá.  Můžou nastupovat  na těch různých místech,  tak jak je  to  na webových
stránkách. Máme na to velmi dobré reakce a ty autobusy jsou využívány. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nikdo další se nehlásí, přistoupíme k hlasování. Zahajuju hlasování:

Hlasování č. 21: 50 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí individuální neinvestiční dotace dobrovolnému svazku obcí Cyklistická stezka
Brno  –  Vídeň  na  realizaci  projektu  "Cyklobus  na  cyklovýlety  po  cyklostezce  Brno  –
Vídeň" s celkovými náklady 100 tis. Kč a dobou realizace 2021.

ZMB schvaluje
- smlouvu o poskytnutí dotace mezi statutárním městem Brnem a dobrovolným svazkem

obcí Cyklistická stezka Brno – Vídeň, IČO: 750 45 974, se sídlem Masarykova 100, 667
01 Židlochovice, která tvoří přílohu č. 14 tohoto zápisu.

            Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

ZMB pověřuje
vedoucího Odboru dopravy MMB podpisem smlouvy.

25. Poskytnutí  neinvestiční  dotace  Sportovnímu  oddílu  Basketbal  SK  Královo  Pole,  z.s.,  
na uspořádání významné sportovní akce – mezinárodní pohárové soutěže EuroCup 2021

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 22: 43 - 0 - 3 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 500 000,- Kč, z rozpočtu města Brna na rok 2021,
§ 3419 – ostatní tělovýchovná činnost, pol. 5222 – neinvestiční transfery spolkům, ve j.n.:
Dotace – Významné sportovní akce, spolku Sportovní oddíl Basketbal SK Královo Pole,
z.s., se sídlem Vodova 336/108, 612 00 Brno, IČO: 64327086 na uspořádání významné
sportovní akce – mezinárodní pohárové soutěže EuroCup 2021,

- uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna,
která tvoří přílohu č. 15 tohoto zápisu.

 

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-22-33237.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-21-33202.html


ZMB pověřuje
vedoucího Odboru sportu MMB podpisem smlouvy.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
26. Poskytnutí  neinvestičních  dotací  na  podporu  provozu  sportovišť  a  sportovní  činnosti

dospělých pro rok 2021 – rozpočtové opatření

Rozprava

Mgr. René Novotný:
Já si dovolím pár vět  k tomuto materiálu už z toho důvodu, že v důvodové zprávě, když se
podíváte na 1. větu, tak ta říká: „proběhla aktualizace dotačních programů pro oblast sportu, a je
to  
i na základě doporučení interního auditu města Brna“. Ten můj komentář je z toho důvodu, nebo
respektive ten postřeh je z toho důvodu, že jestli město Brno je si vědomo, že dochází k opravdu
zásadní změně financování sportu ve městě Brně? A možná úvodem bych chtěl požádat Radu
města  Brna,  aby  to,  i  odsouhlašení,  protože  jednoznačně pro  tento  materiál  hlasovat  budu,
protože jiná možnost není, tak zvážit, jestli je to ta správná cesta, jak financovat sport ve městě
Brně. Ten důvod je takový, že předchozí programy, které město Brno mělo, si troufnu říct, byly na
opravdu vysoké úrovni a dnes opět bych chtěl požádat, a respektive i poděkovat, Odboru sportu
za to, že se tomu věnoval v takové úrovni, že vznikly programy, které, si myslím, odpovídaly
přesně vývoji  sportu ve městě Brně. Tady ta změna je natolik velká, že sice ano, dochází k
názoru třeba kolegů, kteří zmiňovali, zmiňují, že je transparentnější, respektive ten výpočet, který
Odbor sportu vlastně předkládal, nebo respektive k němu došel, tady k těm číslům, tak z hlediska
transparentnosti  můžeme s  tím souhlasit,  že  ten  systém je  lepší,  to  znamená,  vyhovělo  se
internímu auditu. Ale můžu Vás přesvědčit o tom, že sport, jako takový, se nikdy nedostane do té
podoby,  aby  byl  srovnatelný  s  financováním,  protože,  myslím  s  financováním  nákladů  těch
jednotlivých výšin, protože neexistuje nákladovost stejná pro všechny sporty. Víme sami, že jsou
zimní a letní sporty, hodina přípravy na jednotlivý sport vždycky bude různá. To znamená, že
tady hledat myšlenku toho, aby to bylo spravedlivější, si myslím, že na základě interního auditu
sice  ano,  ale  jestli  je  to  ta  správná cesta,  to  o  tom nejsem přesvědčen.  Každopádně velké
poděkování Odboru sportu patří už z toho důvodu, že se dokázal s tímto náročným materiálem
takto  vypořádat.  V  podstatě  došlo  opravdu  ke  změně,  protože  ty  jednotlivá  čísla,  které
předkládali, byly vypočteny. Ne tak, jak to bylo v předchozích letech, kdy to byly jednotlivé návrhy
a ty návrhy právě korespondovaly s tím, co jsem už zmínil  v úvodu, že procházely nějakým
vývojem. Možná si vzpomenete, že tady program, který se zaměřoval na podporu plaveckých
drah anebo ledových ploch právě odpovídal tomu, že jsou sporty, které mají jednoznačně vyšší
nákladovost, a proto tyhlety programy byly. A že sa dnešní změna dotkne těch jednotlivých klubů,
o tom jsem stoprocentně přesvědčen. Takže možná bych tady o tom mohl mluvit dlouze, ale
nemá to smysl, protože můj komentář není negativní vzhledem k tomu materiálu, jak je připraven.
Naopak,  ještě  jednou  děkuji  za  to,  že  je  připraven  
v této podobě. Ale spíš je to taková prosba směrem k Vám, vážená Rado města Brna, zamyslet
se nad tím, jestli tímto otevíráme tu cestu, kterou jsme chtěli, jestli je to ta správná cesta. Protože
sport vždycky, a byl, ve městě Brně na vysoké úrovni. A uvidíme, až možná časem, jestli kluby
budou s tímto spokojeny. Protože já jsem přesvědčené, že spousta klubů bude na to reagovat,
protože ta změna bude pro ně celkem dost velká.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nikdo další není přihlášení, ani pan radní Suchý s reakcí, takže můžeme přistoupit k hlasování.
Zahajuji hlasování:

Hlasování č. 23: 45 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí neinvestičních dotací spolkům ve výši 22 967 000 Kč z rozpočtu města Brna
na rok 2021, § 3419 – ostatní tělovýchovná činnost, pol. 5222 – neinvestiční transfery
spolkům, ve j.n: Dotace na provoz sportovišť a sportovní činnost dospělých, dle tabulky
„I. Neinvestiční dotace spolkům na podporu tělovýchovných a sportovních aktivit pro rok
2021 - Okruh A – Podpora provozu sportovišť“, která tvoří přílohu č. 16 a tohoto zápisu,

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-23-33514.html


            Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- poskytnutí neinvestičních dotací spolkům ve výši 8 008 000 Kč z rozpočtu města Brna na
rok  2021,  §  3419 –  ostatní  tělovýchovná činnost,  pol.  5222  –  neinvestiční  transfery
spolkům, ve j.n: Dotace na provoz sportovišť a sportovní činnost dospělých, dle tabulky
„II. Neinvestiční dotace spolkům na podporu tělovýchovných a sportovních aktivit pro rok
2021 - Okruh B – Podpora pravidelné sportovní činnosti dospělých“, která tvoří přílohu č.
16 b tohoto zápisu,

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- rozpočtové opatření dle tabulky, z důvodu převodu finančních prostředků na příslušnou
položku, která tvoří přílohu č. 16 c tohoto zápisu,

- uzavření  veřejnoprávních  smluv  o  poskytnutí  neinvestičních  dotací  z  rozpočtu  města
Brna dle bodu 1.  a 2.  usnesení,  za podmínek pro uzavření  veřejnoprávních smluv o
poskytnutí neinvestičních dotací z rozpočtu města Brna na PROGRAM: Podpora sportu
pro rok 2021 - podpora provozu sportovišť a pravidelné sportovní činnosti dospělých,
které tvoří přílohu č. 16 d tohoto zápisu.

            
ZMB pověřuje
vedoucího Odboru sportu MMB podpisem smluv.

27. Poskytnutí dotací nestátním neziskovým organizacím na sociální služby pro rok 2021 -
zařazené v projektech JMK „Vybrané služby sociální prevence na území JMK“ a „Sociálně
aktivizační služby pro děti a mládež“ – rozpočtové opatření

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 24: 44 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí neinvestičních dotací nestátním neziskovým organizacím na sociální služby,
které jsou zařazeny v individuálním projektu Jihomoravského kraje, v celkové výši 7 630
tis. Kč z rozpočtu města Brna pro rok 2021 z ORJ 7200 – Odbor sociální péče (včetně §
a položek) uvedeným v tabulce „Návrh na poskytnutí individuálních neinvestičních dotací
na sociální služby poskytované NNO pro rok 2021, které jsou zařazeny v individuálním
projektu JMK „Vybrané služby sociální prevence na území JMK“ a "Sociálně aktivizační
služby pro děti a mládež“, která tvoří přílohu č. 17 a  tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- uzavření  smluv o poskytnutí  dotací  schválených dle bodu 1.  dle „Vzorové smlouvy o
poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna pro rok 2021“, která tvoří přílohu č.
17 b tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- rozpočtové opatření spočívající v přesunu finančních prostředků v rozpočtu města Brna
pro rok 2021 ORJ 7200 na odpovídající  paragrafy  a položky dle  tabulky,  která  tvoří
přílohu č. 17 c tohoto zápisu, v souladu s rozpočtovou skladbou v závislosti na právní
formě subjektů, kterým je dotace poskytována

  
ZMB pověřuje
vedoucího Odboru sociální péče Magistrátu města Brna podpisem těchto smluv

28. Poskytnutí dotací nestátním neziskovým organizacím, které vhodným způsobem navazují
na sociální služby nebo je doplňují, pro rok 2021 – program II – rozpočtové opatření

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-24-33553.html


K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 25: 46 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí dotací nestátním neziskovým organizacím, které vhodným způsobem navazují
na sociální služby nebo je doplňují v celkové výši 4 000 tis. Kč z rozpočtu města Brna na
rok 2021 z ORJ 7200 – Odbor sociální péče (včetně § a položek) uvedeným v tabulce
„Návrh  na  poskytnutí  dotací  nestátním  neziskovým  organizacím,  které  vhodným
způsobem navazují na sociální služby nebo je doplňují, pro rok 2021 – program II“, která
tvoří přílohu č. 18 a tohoto zápisu

            Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- rozpočtové opatření spočívající v přesunu finančních prostředků v rozpočtu města Brna
na rok  2021  ORJ 7200  na  odpovídající  paragrafy  a  položky  dle  tabulky,  která  tvoří
přílohu č. 18 b tohoto zápisu, v souladu s rozpočtovou skladbou v závislosti na právní
formě subjektů, kterým je dotace poskytována

- uzavření  smluv o poskytnutí  dotací  schválených dle bodu 1.  dle „Vzorové smlouvy o
poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna pro rok 2021“, která tvoří
přílohu č. 18 c tohoto zápisu 

 
            Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

29. Poskytnutí dotací organizacím národnostních menšin a organizacím působícím v oblasti
etnik – rozpočtové opatření 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 26: 45 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí neinvestičních dotací v celkové výši 1 316 tis. Kč z rozpočtu města Brna na
rok 2021 z ORJ 7200 – Odbor sociální péče (včetně § a položek) subjektům uvedeným v
tabulce „Návrh dotací organizacím působícím v oblasti národnostních menšin a etnik na
rok 2021“, která tvoří přílohu č. 19 a tohoto zápisu

             Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- rozpočtové opatření dle tabulky, která tvoří přílohu č. 19 b tohoto zápisu, spočívající v
přesunu částky ve výši 235 tis. Kč v rozpočtu města Brna na rok 2021 ORJ 7200 na
odpovídající paragraf a položku 

- uzavření  smluv o poskytnutí  dotací  schválených dle bodu 1.  dle „Vzorové smlouvy o
poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města Brna na rok 2021“, která tvoří
přílohu č. 19 c tohoto zápisu

           Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
30. Poskytnutí  dotací  na  podporu  aktivit  k  oživení  ploch  veřejné  zeleně  ve  městě  Brně  

v roce 2021 – „Vnitroblok“, vzorová veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu
města Brna, rozpočtové opatření 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 27: 48 - 0 - 0 
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Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí neinvestičních dotací  na podporu aktivit  k oživení  ploch veřejné zeleně ve
městě Brně v roce 2021 v celkové výši 3 722 050 Kč, dle přehledu navržených dotací
uvedených v Tabulce Přehled podaných žádostí o dotaci na podporu oživení zeleně ve
vnitroblocích ve městě Brně v roce 2021, která tvoří přílohu č. 20 a tohoto zápisu;

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- rozpočtové opatření dle tabulky, která tvoří přílohu č. 20 b tohoto zápisu;

- vzorovou veřejnoprávní  smlouvu o poskytnutí  dotace z rozpočtu města Brna v rámci
dotačního programu „Vnitroblok“, která tvoří přílohu č. 20 c tohoto zápisu;

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- uzavření veřejnoprávních smluv s žadateli o poskytnutí dotace z rozpočtu města Brna dle
této vzorové veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Brna v rámci
dotačního programu „Vnitroblok“

31. Poskytnutí dotací na podporu aktvit oživení ploch veřejné zeleně ve městě Brně v roce
2021 – „Nábřežít“, vzorová veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města
Brna, rozpočtové opatření 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 28: 47 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- poskytnutí neinvestičních dotací  na podporu aktivit  k oživení  ploch veřejné zeleně ve
městě Brně v roce 2021 v celkové výši  260 000 Kč, dle přehledu navržených dotací
uvedených v Tabulce Přehled podaných žádostí o dotaci na podporu akcí na oživení
nábřeží brněnských řek v roce 2021, která tvoří přílohu č. 21 a tohoto zápisu;

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- rozpočtové opatření dle tabulky, která tvoří přílohu č. 21 b tohoto zápisu;

- vzorovou veřejnoprávní  smlouvu o poskytnutí  dotace z rozpočtu města Brna v rámci
dotačního programu „Nábřežít“, která tvoří přílohu č. 21 c tohoto zápisu;

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- uzavření veřejnoprávních smluv s žadateli o poskytnutí dotace z rozpočtu města Brna dle
této vzorové veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Brna v rámci
dotačního programu „Nábřežít"

32. Přidělení  státní  dotace  od  Ministerstva  kultury  z  Programu  regenerace  městských
památkových rezervací a městských památkových zón v roce 2021 a úhrada povinného
podílu města ke státní dotaci – rozpočtové opatření

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 29: 48 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-29-33731.html
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ZMB schvaluje
1. přijetí  státní  dotace  od  Ministerstva  kultury  z  Programu  městských  památkových

rezervací  a městských památkových zón v roce 2021 na obnovu kulturních památek
(dále jen státní dotace) ve výši 2.265.000 Kč,

2. poskytnutí neinvestičního transferu Národnímu divadlu Brno, příspěvkové organizaci, se
sídlem  Dvořákova  11,  Brno,  IČO  00094820  (dále  jen  ND Brno)  na  akci  Mahenovo
divadlo  –  památková  obnova  fasády,  I.  etapa  ve  výši  2.265.000  Kč  dle  "Podmínek
poskytnutí účelově určeného neinvestičního transferu z Programu regenerace městských
památkových  rezervací  a  městských  památkových  zón na  obnovu  kulturní  památky",
které tvoří přílohu č. 22 a tohoto zápisu,

           Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

3. poskytnutí  povinného  podílu  města  ke  státní  dotaci  v  roce  2021  -  neinvestičního
příspěvku ND Brno na akci Mahenovo divadlo – památková obnova fasády, I. etapa ve
výši 3.000.000 Kč dle tabulky, která tvoří přílohu č. 22 b tohoto zápisu a za "Podmínek
poskytnutí povinného podílu města ke státní dotaci z Programu regenerace městských
památkových  rezervací  a  městských  památkových  zón na  obnovu  kulturní  památky",
které tvoří přílohu č. 22 c tohoto zápisu,

Ověřené přílohy jsou uloženy na Organizačním odboru MMB.

4. rozpočtové  opatření  dle  tabulky,  která  tvoří  přílohu  č.  22 d  tohoto  zápisu,  z  důvodu
poskytnutí povinného podílu města ke státní dotaci.

33. Uzavření  dodatku  č.  1  ke  smlouvě  č.  672009  3674  o  poskytnutí  investiční  dotace  z
rozpočtu města Brna Tělocvičné jednotě Sokol Brno I 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 30: 44 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě č. 672009 3674 o poskytnutí  investiční dotace z rozpočtu
města Brna Tělocvičné jednotě Sokol Brno I, se sídlem Kounicova 686/22, 602 00 Brno, IČO:
00557650 na rekonstrukci střechy Stadionu Sokola Brno I, který tvoří přílohu č. 23 tohoto zápisu

ZMB pověřuje
vedoucího Odboru sportu MMB podpisem tohoto dodatku.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
34. Prodloužení  čerpání  dotace,  dodatek  č.  2  ke  smlouvě o  poskytnutí  dotace  z  rozpočtu

města Brna, žádost o změnu projektu – Komorní dechová harmonie Brno, z. s.

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 31: 37 - 0 - 7 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

a) prodloužení  čerpání  dotace  ve  výši  56  tis.  Kč  poskytnuté  spolku  Komorní  dechová
harmonie Brno, z. s., IČO: 26535220, se sídlem: Stojanova 370/6, Veveří, 602 00 Brno
na  základě  Smlouvy  o  poskytnutí  dotace  z  rozpočtu  města  Brna  na  rok  2020  č.
7320090546 ze dne 27. 2. 2020 ve znění Dodatku č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z
rozpočtu města Brna v roce 2020 ze dne 20. 11. 2020, z „do 30. 5. 2021“ na „do 31. 12.

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-31-33804.html
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2021“;

b) Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Brna na rok 2020 č.
7320090546 ze dne 27. 2. 2020 uzavřené mezi statutárním městem Brnem a spolkem
Komorní dechová harmonie Brno, z. s., IČO: 26535220, sídlo: Stojanova 370/6, Veveří,
602 00 Brno, který tvoří přílohu č. 24 tohoto zápisu;

ZMB souhlasí
se změnou dramaturgického plánu projektu spočívající v uvedení jiných koncertů místo koncertů
původně plánovaných.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
35. Uzavření dodatku č. 4 ke Smlouvě o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Brna

v letech 2018-2021 pro společnost JAZZFESTBRNO AHEAD, s.r.o. 

Rozprava

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já jsem se chtěla zeptat na větu z důvodové zprávy. Vzhledem k tomu, že v roce 21 má být
společnosti vyplacena čtvrtá splátka, pandemická situace a tak dále, tak další věta: „Z tohoto
důvodu se posouvá termín vyplacení čtvrté splátky z 31.  3.  2021 na 31.  5.  2021“,  to beru.  
„A současně se ruší návaznost poskytnutí čtvrté splátky na vyúčtování třetí splátky.“ Takže tam
neproběhlo  žádný  vyúčtování,  nebo  neproběhne  žádný  vyúčtování  a  vyplatí  se  peníze  bez
ohledu na to, jestli tedy byla nějaká akce už uskutečněna, nebo ne?
 
Mgr. Kateřina Vorlíčková, vedoucí Odboru kultury MMB:
U  této  dotace,  vzhledem  k  posunům  všech  možných  termínů  realizace,  i  v  letošním  roce,
realizace  akcí  a  plánovaných  asi  koncertů  nutně  musí  dojít,  pokud  to  mají  zrealizovat,  ke
sloučení vyúčtování třetí a čtvrté splátky. Todle je vlastně nástroj k tomu, aby se to. Takže je to
tak,  jak říká  paní  Kremitovská,  obě dvě splátky,  za rok  vlastně 20 a  21,  budou vyúčtovány
současně. 

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já se omlouvám, já jsem se v tom trošičku ztratila. Takže některá splátka už byla vyúčtována,
nebo budou účtovány všechny 4 naráz?

Mgr. Kateřina Vorlíčková, vedoucí Odboru kultury MMB:
Druhá byla vyúčtovaná, ale splátka, která byla poskytnuta na realizaci  v roce 20 a realizaci  
v  roce  21,  protože  ročník  20 se  prodloužil  do letošního  roku,  tak  tyto  splátky  jenom budou
sloučeny ve vyúčtování. Druhá splátka byla vyúčtována, poskytnuta. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Stačí takto, paní zastupitelko? 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já potom mám jenom takovou doplňující otázku. Takže ty loňské akce, na které, předpokládám,
že splátka jedna a dvě byly vyúčtovány, se uskutečnily?
 
Mgr. Kateřina Vorlíčková, vedoucí Odboru kultury MMB:
Uskutečnily se částečně, v souladu se žádostí, kterou podali o prodloužení ročníku 20, kterou jim
zastupitelstvo  schválilo  v  loňském  roce,  tak  se  část  akcí  uskutečňuje  ještě  letos.  Měly  se
uskutečnit teď na jaře a v průběhu vlastně prvního pololetí. Vzhledem k tomu, že stále nejsou
povoleny kulturní akce, tak ty termíny se natahují, což pořád ještě je v souladu se smlouvou, ale
brání jim to vlastně utratit další náklady, které logicky šetří, co nejvíc, kdyby se ještě něco jako
horšího  pokazilo.  Takže  nemají  vlastně  utracené  všechny  prostředky,  které  dostali.  Proto
nemůžou vyúčtovat tu třetí splátku. A vzhledem k tomu, že musí chystat ten další ročník, 21,
který  má  být  
na podzim, a to vyúčtování proběhne vlastně až později, tak by nemohli ten ročník 21 nachystat.
Protože se musí chystat zase víc dopředu. 

Ing. David Trllo:



Hlásím podjatost.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nikdo jiný není v tuto chvíli přihlášený, takže zahajuji hlasování:

Hlasování č. 32: 36 - 0 - 12 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

1) posunutí  termínu  poskytnutí  čtvrté  splátky  dotace  ve  výši  2  400  tis.  Kč  na  základě
Smlouvy o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Brna v letech 2018–2021 č.
731 809 0416 ze dne 19. 2.  2018 ve znění dodatků č.  1, 2 a 3 na projekt  „Festival
JAZZFESTBRNO“ z „do 31. 3. 2021“ na „do 31. 5. 2021“;

2) uzavření dodatku č. 4 ke Smlouvě o poskytnutí  individuální dotace z rozpočtu města
Brna v letech 2018–2021 se společností JAZZFESTBRNO AHEAD, s.r.o., IČO: 052 42
860, se sídlem: U chmelnice 745/2, Modřany, 143 00 Praha 4, který tvoří přílohu č. 25
tohoto zápisu;

ZMB pověřuje
vedoucí Odboru kultury MMB podpisem dodatku č. 4 ke smlouvě o poskytnutí individuální dotace
z rozpočtu města Brna.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
36. Žádosti  o  prominutí  povinnosti  odvodu  za  porušení  rozpočtové  kázně  u  smluv  o

poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu statutárního města Brna

Rozprava

JUDr. Jana Přikrylová:
Já bych se chtěla předkladatele zeptat na 2 věci. Zaprvé, zda někdo z těchto 7 hříšníků využil
řádný opravný prostředek a proti vydaným platebním výměrům na odvod za porušení rozpočtové
kázně se odvolal? To je první dotaz. A druhý dotaz, na základě čeho předkladatel stanovil částky
navržené k prominutí, které jsou uvedeny v tabulce na straně 11 materiálu, ze které vyplývá,  
na jednotlivých řádcích, kolik je navrženo k prominutí? A v podstatě se jedná o částky od 100 % 
na  řádku  6,  až  po  95,  to  je  nejmenší  částka,  95  %  z  dotace  na  řádku  5,  u  příjemce  
SOLITON-TEAM.  Co  bylo  podkladem  pro  výpočet  těchto  částek  navržených  k  prominutí?
Protože  odvody  byly  uloženy  ve  výši  100  %,  nebyl  uložen  žádný proporcionálně  stanovený
odvod, ačkoliv recentní judikatura zhruba od roku 2015 vlastně poskytovatelům a příslušným
orgánům stanoví  princip  proporcionality  jako  stěžejní  při  jejich  zvažování  výše  odvodu,  kdy
zejména  má  být  brána  
v potaz závažnost pochybení, což u všech těchto 7 příjemců dotace spočívalo v tom, že pouze
nepožádali  o  změnu  v  jejich  jednotlivých  projektech.  To  je  jedna  věc.  Domnívám se,  že  ty
odvody, tak jak byly vyměřeny, nebyly proporcionální. Druhá věc ovšem je, kolik je navrženo k
prominutí.  Jestli  existují  nějaké  podklady  na  Odboru  kultury,  nějaká  zpráva  z  nějaké
veřejnosprávní kontroly, kde by bylo zjištěno, nakolik ti příjemci naplnili účel dotace? Zda tedy to
bylo třeba ze 40 %, nebo ze 60 %, a proč jsou navrhovány ty částky, které jsou navrhovány na
straně 11?

Ing. Marek Fišer, člen Rady města Brna:
Doufám,  že  jsem slyšet.  A  já  se  vyjádřím k  těm částkám.  Pak paní  vedoucí  Vorlíčkovou  o
doplnění.  Ty částky byly navrženy na základě celkem dlouhého jednání kulturní  komise,  kdy
máte pravdu, že tito hříšníci se nepožádali o změny těch projektů v termínu, stejně jako ti ostatní,
teda ne hříšníci, který o to požádali a loni jsme jim to odpouštěli. Tato část organizátorů to z
nějakého důvodu, ať už technického, nebo jiného, některé máme i v předsálí, tak se jich můžeme
zeptat přímo, tak to neudělali. A ty částky, ohledně kterých je teda ta řeč, tak byly po dlouhé,
sáhodlouhé  debatě  navrženy  takto  kulturní  komisí  a  jednohlasně  schváleny.  Mně  se  to
samotnému úplně taky nelíbí, že se třeba někdo takhle zahřešil tím, že se pozapomněl na to,
nicméně budu držet to stanovisko kulturní komise, která to dlouho probírala, a poprosím i kolegy,
aby  to  takto  podpořili.  

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-32-34090.html


A poprosím ještě paní Vorlíčkovou, ať mě případně doplní ke všem těm Vašim dotazům.

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Já bych chtěl říct něco podobného, co kolega Fišer. Kdyby byla jakákoli jiná doba, jakýkoli jiný
rok, tak já bych byl první, kdo by křičel a kdo by říkal, že není vůbec výchovné odpouštět. Ještě
takle velkou částku.  Když skutečně spousta dalších subjektů si  dokázala včas vyřídit  změnu
smlouvy,  nebo dodatek ke smlouvě. Nicméně v téhlencté době a s ohledem na to,  že jsme
ostatním subjektům, kteří  si řádně a včas požádaly, umožňovali  tu změnu závazku, případně
prodlužování  a  podobně,  tak  jsem stejně,  jako  kolega  Fischer,  jaksi  ochotný  tento  materiál
podpořit  a  prosím  
o shovívavost i kolegy. Protože doba je skutečně těžká, pro kulturu to platí dvojnásob.

Mgr. Kateřina Vorlíčková, vedoucí Odboru kultury MMB:
Podle všeho, odvolání v těchto případech není možné. Jejich jediná možnost, jak se hájit, nebo
bránit  v  těchto  případech,  je  požádat  o  prominutí  odvodu.  A  to  v  souladu  se  zákonem  
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 250 z roku 2000. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Děkuji o doplnění toho procesního postupu. Zeptám se, jestli jsou nějaké další dotazy? Pokud
nejsou, přistoupíme k hlasování. Zahajuji hlasování:

Hlasování č. 33: 31 - 0 - 11 

 
Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
žádosti  o  prominutí  povinnosti  odvodu  za  porušení  rozpočtové  kázně  u  smluv  o  poskytnutí
účelové neinvestiční dotace z rozpočtu statutárního města Brna.

ZMB schvaluje
prominutí  povinnosti  odvodu  za  porušení  rozpočtové  kázně  u  smluv  o  poskytnutí  účelové
neinvestiční  dotace z rozpočtu města Brna subjektům a ve výši  dle tabulky č.  1.,  která tvoří
přílohu č. 26 tohoto zápisu.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka – navrhla přistoupit k projednání přerušeného bodu 16).
16. Investiční akce Rekonstrukce IC Zámečnická – rozpočtové opatření

Rozprava – pokračování

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Informace,  které  mám,  spočívají  v  tom,  že  materiál  dohromady  dělal  odbor  marketingu  s
Odborem investičním, to znamená, co se týče těch nákladů, vyjádřil  by se nám k tomu pan
vedoucí Odboru investičního, pan Pivec. A prosím ho, jestli by mohl přistoupit k mikrofonu.

Ing. Tomáš Pivec, vedoucí Odboru investičního MMB:
Ano, je to tak, jak zaznělo ústy paní primátorky, spolupracovali jsme na tvorbě tohoto materiálu.
Je to tak, že 1.500.000 je kryto 500.000 z rozpočtu ORF a 500.000 z Kanceláře marketingu  
a cestovního ruchu. To,  co se můžete dočíst  v té důvodové zprávě,  je předběžná kalkulace
projektové dokumentace na stavební úpravy, jako takové, a projektové dokumentace na interiér.
Ten součet dělá 1.494.000, nicméně to rozpočtové opatření je na 1.500.000. Ten rozdíl, 6.000,
berte, prosím, s určitou rezervou, protože jde o předpokládané náklady za tu dokumentaci, takže
ta predikce je kalkulována s nějakou rezervou.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Hlásí se pan zastupitel Kment. Předpokládám, že se bude chtít zeptat, proč je tedy v důvodové
zprávě napsáno, že jsou to peníze na projektovou dokumentaci stavebních úprav. Ale dám mu
slovo. 

Bc. Jiří Kment:
Ne. Já se chci zeptat, proč je tady to, co řekl tady, jako to, co tady bylo řečeno, jako by bylo
možné. Ale tady je napsáno, že je vyčísleno na 1.500.000 včetně DPH, ale v té tabulce je to bez
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DPH. Takže nemůžete to prostě sečíst a říct, že je to najednou včetně DPH také.
 
Ing. Tomáš Pivec, vedoucí Odboru investičního MMB:
Ano, rozumím tomu. Podle toho, co se dočtu v té tabulce rozpočtového opatření, tak jsou ty ceny
kalkulovány včetně DPH. Takže se omlouvám za tiskovou chybu, ale to, co je uvedeno vlastně 
v té tabulce důvodové zprávy, jsou ceny včetně DPH.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Takže už se nám dostává jako tadyten, ta hádanka ke konci a máme řešení. Nikdo další se
nehlásí, tak, á, pan zastupitel Kment přece jenom ještě.

Bc. Jiří Kment:
Dobře. Takže v tom případě žádám o opravení té chyby – bez DPH. Aby to bylo v pořádku.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nikdo další se nehlásí, můžeme přistoupit k hlasování. Zahajuji hlasování:

Hlasování č. 34: 39 - 0 - 7 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
rozpočtové  opatření  dle  tabulky,  která  tvoří  přílohu  č.  27  tohoto  zápisu,  z  důvodu  zajištění
finančních prostředků na investiční akci Rekonstrukce IC Zámečnická.

37. Dohoda o splátkách dluhu týkajícího se prostor sloužících podnikání – Mendlovo nám. 11,
Brno

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 35: 47 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
žádost xxxxx xxxxxxxx, xxxxxx xxx/xx, xxx xx, xxxx-xxxxxxx, IČO xxxxxxxx, ze dne 2. 3. 2021 o
splátkový kalendář na dlužné nájemné za prostory sloužící podnikání v budově Mendlovo nám.
11, Brno;

ZMB schvaluje
uzavření dohody mezi statutárním městem Brnem jako věřitelem a xxxxxx xxxxxxxxx, xxxxxx xxx/
xx a,  xxx xx,  xxxx-xxxxxxx,  IČO xxxxxxxx,  jako dlužníkem o splátkách dluhu v celkové výši
93.942,- Kč z titulu neuhrazeného nájemného za prostory sloužící podnikání v budově Mendlovo
nám. 11, č. p. 20, která je součástí pozemku p. č. 942/1 v k. ú. Staré Brno;
Dohoda tvoří přílohu č. 28 tohoto zápisu.

ZMB pověřuje
vedoucího Odboru správy majetku MMB podpisem dohody o splátkách dluhu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

38. Finanční prostředky Fondu kofinancování projektů – duben 2021 – rozpočtové opatření

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 36: 47 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
rozpočtové  opatření  dle  tabulky,  která  tvoří  přílohu č.  29 tohoto zápisu,  za účelem zapojení
Fondu kofinancování projektů

39. Janáčkovo kulturní centrum – souhlas s podáním žádosti o dotaci
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K tomuto bodu obdrželi členové Zastupitelstva města Brna doplněk.

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 37: 43 - 0 - 3 

 
Schválené usnesení:
ZMB souhlasí
s podáním žádosti o dotaci na projekt „Janáčkovo kulturní centrum“ v rámci Výzvy č. 4/2021
programu  134220  Podpora  rozvoje  a  obnovy  materiálně  technické  základny  regionálních
kulturních  zařízení,  církví  a  náboženských  společností  podprogramu  134D221  Podpora
reprodukce  majetku  regionálních  kulturních  zařízení,  církví  a  náboženských  společností
Ministerstva kultury České republiky, která v nefinální verzi tvoří přílohu č. 30 tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
40. Projekt „Monitoring a opatření ke zlepšení kvality ovzduší na území města Brna“ – účast 

na projektu, partnerská smlouva, rozpočtové opatření

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 38: 46 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB souhlasí
s účastí  statutárního města Brna jako partnera v projektu "Monitoring a opatření  ke zlepšení
kvality ovzduší na území města Brna" připraveného Masarykovou univerzitou v rámci výzvy 2 A
"Tromso" Finančních mechanismů Evropského hospodářského prostoru a Norska 2014-2021
  
ZMB schvaluje

- posouzení projektu "Monitoring a opatření ke zlepšení kvality ovzduší na území města
Brna", které tvoří přílohu č. 31 a tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- spolupráci  statutárního  města  Brna  s  partnery  projektu  uvedenými  v  popisu  projektu
"Monitoring a opatření ke zlepšení kvality ovzduší na území města Brna"

- partnerskou  smlouvu  uzavíranou  mezi  statutárním  městem  Brnem  a  Masarykovou
univerzitou  se  sídlem  Žerotínovo  náměstí  617/9,  601  77  Brno,  IČO:  00216224,  na
zajištění realizace projektu "Monitoring a opatření ke zlepšení kvality ovzduší na území
města Brna", která tvoří přílohu č. 31 b tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- zařazení projektu ORG 5487 "Monitoring a opatření ke zlepšení kvality ovzduší na území
města  Brna"  s  celkovými  náklady  ve  výši  1  906  tis.  Kč  a  s  předpokládanou  dobou
realizace 2021-2024 do rozpočtu běžných výdajů města Brna

- rozpočtové opatření  dle tabulky,  která tvoří  přílohu č.  31 c tohoto zápisu,  za účelem
realizace  projektu  ORG  5487  "Monitoring  a  opatření  ke  zlepšení  kvality  ovzduší  na
území města Brna"

41. Projekt  „Stavební  úpravy "Atria"  a  navazujících ploch Waldorfské základní  a mateřské
školy“ – rozhodnutí o poskytnutí dotace

Rozprava

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já mám jenom takový drobný dotaz.  Jedná se o stejnou Waldorfskou základní  a mateřskou
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školu, kde jsme schvalovali v bodě, tuším, 9) dodatek zřizovací listin, nebo je to jinačí waldorfská
škola? 

Mgr. Jaroslav Suchý, člen Rady města Brna:
Je to, prosím, totožná instituce.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Pak se zeptám, jestli, když už jsme schválili dodatek, že tam bude i lyceum, tak jestli by nemělo
být i zde zmíněno, že je to nejenom základní, mateřská, ale i střední škola?
 
Mgr. Jaroslav Suchý, člen Rady města Brna:
V této chvíli,  z mého pohledu, ne, protože proces založení střední školy je v procesu, nikoliv
dokončen. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Tak  vidím paní  JUDr.  Doležalovou,  že  listuje  v  dokumentech.  Tak  ještě  poprosím o  právní
poradu, jestli je potřeba změnit případně název školy v návaznosti na schválený bod dnešního
zastupitelstva? 

JUDr. Hana Doležalová, vedoucí Právního oddělení Organizačního odboru MMB:
Podle mého názoru, ne. V tuto chvíli ke změně zřizovací listiny, nebo ke změně té školy na to, že
bude i střední, zatím nedošlo. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nikdo další se nehlásí? Zahajuji hlasování:

Hlasování č. 39: 47 - 0 - 0 

 
Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
rozhodnutí Ministerstva pro místní rozvoj o poskytnutí dotace v rámci Integrovaného regionálního
operačního  programu  na  projekt  "Stavební  úpravy  "Atria"  a  navazujících  ploch  Waldorfské
základní a mateřské školy"

ZMB souhlasí
s  podmínkami  rozhodnutí  o  poskytnutí  dotace  z  Integrovaného  regionálního  operačního
programu  na  projekt  “Stavební  úpravy  "Atria"  a  navazujících  ploch  Waldorfské  základní  a
mateřské  školy“,  které  jsou  nedílnou  součástí  rozhodnutí  o  poskytnutí  dotace,  a  které  tvoří
přílohu č. 32 tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

ZMB pověřuje
na základě čl. 3.2.3 Metodiky implementace projektů (spolu)financovatelných z evropských fondů
a národních programů Radu města Brna souhlasem se změnovými rozhodnutími, která budou v
budoucnu  vydávána  k  rozhodnutí  o  poskytnutí  dotace  na  projekt  “Stavební  úpravy  "Atria"  a
navazujících ploch Waldorfské základní a mateřské školy“

***
ZMB ukládá Radě města Brna předložit Zastupitelstvu města Brna závěrečné vyúčtování projektu
***
úkol č.: [Z8/26/41]
zodpovídá: RMB   [29]   
termín: [po ukončení projektu]   

42. Projekt  „Výstavba  mateřské  školy  v  lokalitě  Tuřany –  Holásky“  –  posouzení  projektu,
rozpočtové opatření
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Rozprava

Ing. arch. Petr Bořecký:
Já bych se chtěl tady zeptat, nebo původně jsem se chtěl zeptat na doplňující informaci k bodu
42)  a  43)  -  výstavby  mateřských  škol,  ale  teď  se  obávám,  abych  se  nestal  terčem  útoku
náměstka  Kerndla,  jako  se  stal  kolega  Vokřál.  Takže  bych  dopředu,  prosím,  deklaroval,  že
nejsem  
proti objetím různého pohlaví a následného aktu rozmnožování, naopak. A teď k tomu mému
dotazu. Bod 42) je výstavba mateřské školy za 33.000.000, kde 13.000.000 se podílí  město,
20.000.000  jde  z  IROPu,  bod  43)  je  mateřská  škola  Starý  Lískovec,  69.000.000  z  města,
55.000.000 z IROPu. Obě investice jsou vyvolány developerskými projekty jako nutná občanská
vybavenost a my jsme na minulém zastupitelstvu schvalovali Fond developerských projektů, kde
by developeři měli přispívat 800 Kč z m2. A chtěl jsem se zeptat, zda i tyto projekty počítají  
s  využitím těchto  developerských  fondů a zda  zmínění  developeři  do těchto  developerských
fondů budou přispívat, případně jakou částkou?
 
Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Ano, my předpokládáme, že tydlety 2 mateřské školky budou hrazeny, potažmo kohrazeny z toho
Fondu developerských projektů. Nicméně ty investiční záměry je potřeba rozjet teď, oni to nejsou
jediné 2 školky, ono jich bude víc ještě, v těch rozvojových lokalitách. Ale je potřeba, protože ten
proces na městě chvilku trvá,  schválení  investičního záměru,  peníze na projekt,  vysoutěžení
projektanta a tak dále, a my chceme jít, ideálně ruku v ruce, vždycky s tím investičním záměrem
toho developera tak, aby vlastně nastala optimální situace, že ta školka bude stát v době, kdy se
tam  budou  stěhovat  lidé.  Takže  ano,  na  tu  vlastní  výstavbu  počítáme,  že  ten  Fond
developerských projektů bude zapojen.
 
JUDr. Robert Kerndl, náměstek primátorky:
Víceméně  obdobná  odpověď.  Je  to  tak,  developeři  jsou  o  tyhlenctěch  věcech  informováni
samozřejmě, v rámci plánovacích smluv, to takto je. V okamžiku, kdy jsme schopni si kromě
peněz od developerů šáhnout i na nějaké jiné zdroje, tak samozřejmě logicky to takto činíme. A
mám pocit, že jsi se ještě ptal na tu konkrétní částku, to si myslím, že to Ti nejsme schopni teď
asi úplně říct, protože to se bude odvíjet samozřejmě od čisté zastavené plochy, kolik z těch
jednotlivých projektů bude. Ale nakonec určitě, pokud budeš mít nějaké konkrétní dotazy k těm
jednotlivým lokalitám, tak jsme schopni Ti písemně odpovědět. A nebo ne písemně, ale klidně i
ústně. 

Ing. arch. Petr Bořecký:
Děkuji za odpovědi. Já ještě teda, oba dva developeři budou přispívat do tohoto fondu? Ano.
Děkuji. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Žádné další dotazy nejsou, tak můžeme přistoupit k hlasování. Zahajuji hlasování:

Hlasování č. 40: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- posouzení projektu „Výstavba mateřské školy v lokalitě Tuřany – Holásky“, které tvoří
přílohu č. 33 a tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- zařazení projektu ORG 5488 „MŠ Holásky“ s celkovými náklady ve výši 33 457 tis. Kč a s
předpokládanou  dobou  realizace  2021–2024  do  rozpočtu  kapitálových  výdajů  města
Brna 

- rozpočtové opatření  dle tabulky,  která tvoří  přílohu č.  33 b tohoto zápisu,  za účelem
realizace projektu ORG 5488 „MŠ Holásky“ 

ZMB souhlasí
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s  přípravou  žádosti  o  dotaci  z  Integrovaného  regionálního  operačního  programu  na  projekt
„Výstavba mateřské školy v lokalitě Tuřany – Holásky“ v rámci parametrů uvedených v posouzení
projektu 

***
ZMB ukládá Radě města Brna zajistit  přípravu žádosti o dotaci z Integrovaného regionálního
operačního programu na projekt „Výstavba mateřské školy v lokalitě Tuřany – Holásky“ v rámci
parametrů uvedených v posouzení projektu 
***
úkol č.: [Z8/26/42]
zodpovídá: RMB    [29]   
termín: [po vyhlášení parametrů výzvy]

43. Projekt „Vybudování sedmitřídní mateřské školy v MČ Brno – Starý Lískovec v lokalitě
Západní brána“ – posouzení projektu, rozpočtové opatření

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 41: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- posouzení projektu „Vybudování sedmitřídní mateřské školy v MČ Brno-Starý Lískovec v
lokalitě Západní brána“, které tvoří přílohu č. 34 a tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

- zařazení projektu  ORG 5489 „Vybudování MŠ v lokalitě  Západní brána“ s  celkovými
náklady 124 600 tis.  Kč,  z toho 116 600 tis.  Kč kapitálových výdajů a 8 000 tis.  Kč
běžných výdajů, do rozpočtu města Brna s dobou realizace 2021–2024

- rozpočtové opatření  dle tabulky,  která tvoří  přílohu č.  34 b tohoto zápisu,  za účelem
realizace projektu ORG 5489 „Vybudování MŠ Brno v lokalitě Západní brána“

 

 
ZMB souhlasí
s  přípravou  žádosti  o  dotaci  z  Integrovaného  regionálního  operačního  programu  na  projekt
„Vybudování sedmitřídní mateřské školy v MČ Brno-Starý Lískovec v lokalitě Západní brána“ v
rámci parametrů uvedených v posouzení projektu

***
ZMB ukládá Radě města Brna zajistit  přípravu žádosti o dotaci z Integrovaného regionálního
operačního  programu  na  projekt  „Vybudování  sedmitřídní  mateřské  školy  v  MČ  Brno-Starý
Lískovec v lokalitě Západní brána“ v rámci parametrů uvedených v posouzení projektu
*** 
úkol č.: [Z8/26/43]
zodpovídá: RMB   [29]   
termín: [po vyhlášení parametrů výzvy]

44.
Projekt „Rekonstrukce asfaltových cest na Ústředním hřbitově města Brna – projektová
příprava“ – posouzení projektu

Rozprava

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já jsem se chtěla zeptat. Takže tento projekt bereme na vědomí, nebo posouzení tohoto projektu
bereme na vědomí, protože už byl podán? Jestli jsem vyrozuměla z toho materiálu dobře? A
trošku mě překvapila ta částka těch nezpůsobilých výdajů, která je více než, nebo je 55 %. To
mně připadne celkem dost tadynatento projekt, ale nevím přesně. A pak jsem se chtěla zeptat,
tady,  
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pro  změnu,  teda  není  nikde  napsáno,  jestli  ty  částky  jsou  s  DPH  nebo  bez  DPH,  takže
předpokládám, že všecky jsou včetně DPH. 

Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Vážená kolegyně, my to máme naopak. Vono je to vždycky o tom, jestli  to je poloplné, nebo
poloprázdné. Já jsem nadšenej, že jsme našli dotační titul, z čeho by šly aspoň z poloviny zaplatit
ty komunikace na tom Ústředním hřbitově, protože jestli tam chodíte, já tam chodím poměrně
často, tak to je v děsném stavu. A, takže já jsem nadšený, že jsme našli nějaký dotační titul,  
ze kterého bysme aspoň tu půlku zaplatili. A jestli jsou s DPH, nebo bez DPH, poprosím pana
vedoucího Hlouška. Já to nevím z hlavy. 
 
Ing. Ivan Hloušek, vedoucí Odboru implementace evropských fondů MMB:
V důvodové zprávě je uvedeno, ta závěrečná tabulka, že ceny jsou včetně DPH. A včetně DPH
jsou i vlastně ty plánované výdaje na tu samotnou realizaci, která proběhne v příštích letech.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já jsem strašně ráda, že máme poloplnou sklenici, nebo aspoň pan náměstek Hladík ji má. Já
jsem ho jenom chtěla upozornit, že ta částka, těch 6.603.000, je pouze na projektové práce.
Takže za to tam ještě pořád budeme mít ty asfaltové plochy, jestli ten materiál dobře čtu.

Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Je  to  tak.  My  jsme  ale,  my  už  vlastně  zpracováváme  tu  projektovou  dokumentaci,  máme
vysoutěženého  zhotovitele  projektové  dokumentace  a  v  průběhu  zpracování  projektové
dokumentace se objevil tenhle dotační titul. A tak jak samozřejmě komunikujeme s Ministerstvem
životního  prostředí  a  se  Státním  fondem  životního  prostředí,  tak  víme,  že  následně  budou
vypisovány také granty na realizaci. A pokud budeme již míti projekt dle parametrů toho, co bude
dotovatelné, spolurealizace, tak si poměrně věříme, že dostaneme ty peníze následně i na tu
realizaci. A jenom, aby té radosti nebylo zase tolik,  ono je to jenom čtvrtina toho Ústředního
hřbitova. Takže máme před sebou poměrně ještě dlouhou cestu. 

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Takže  tato  projektová  dokumentace  zpracovává  pouze  čtvrtinu  cest  Ústředního  hřbitova?
Realizovat se ale bude, doufám, potom celé, abysme se mohli procházet lépe?

Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Já  jen,  zpracovávat  realizačně  se  bude  jen  ta  čtvrtina.  Nicméně  my  v  příštích  letech
předpokládáme,  že  projekčně  zpracujeme  a  následně  zrealizujeme  postupně  i  zbylé  části
Ústředního hřbitova, ale je tam několik ale. Opravdu investičně je to velmi náročné. Zadruhé, my
máme  zpracovanou  kompletní  dendrologii  a  systém  obnovy  zeleně  na  Ústředním  hřbitově,
protože ten souvisí s rekonstrukcí cestní sítě, a není možné, ani z pohledu životního prostředí a
památkářů, ty věci rekonstrukční dělati ve stejném časovém období. To znamená, je potřebné a
správné je rozložit do více let. A takto vlastně i Správa hřbitovů a město Brno postupuje. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Tak,  vypadá  to,  že  všechny  dotazy  již  byly  zodpovězeny.  Takže  děkuji  i  panu  vedoucímu  
a můžeme přistoupit k hlasování:

Hlasování č. 42: 48 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
posouzení  projektu  "Rekonstrukce  asfaltových  cest  na  Ústředním  hřbitově  města  Brna  –
projektová příprava",  schválené Radou města Brna na zákl.  čl.  3.1.1 Metodiky implementace
projektů (spolu)financovatelných z evropských fondů a národních programů, s ohledem na termín
pro podání žádosti o dotaci, které tvoří přílohu č. 35 tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
45. Zrušení usnesení Zastupitelstva města Brna č. Z8/19 konaného dne 8. 9. 2020, bod č. 109,

č.  108,  č.  110,  zrušení  usnesení  Zastupitelstva  města  Brna  č.  Z8/22  konaného  
dne 8. 12. 2020, bod č. 91, Záměr prodeje volných bytových jednotek

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-42-35466.html


K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 43: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
žádost xxxxxxxxx xxxxxxx, uvolněného člena ZMČ Brno-střed pro oblast majetku o přehodnocení
a  revokaci  usnesení  Zastupitelstva  města  Brna  schváleného  na  jeho  Z8/19.  zasedání  dne
8.9.2020,  bod  č.  109,  kterým  byl  schválen  záměr  prodeje  volné  bytové  jednotky  č.  59/4  v
bytovém domě č.p. 59 (ul. Grmelova 6, Brno) formou veřejné dražby dle zákona č. 26/2000 Sb.,
o veřejných dražbách, ve znění pozdějších předpisů, dále jen „žádost Miroslava Vaníčka“.
  
ZMB ruší
usnesení Z8/19. zasedání Zastupitelstva města Brna konaného dne 8.9.2020, bod č. 109, které
zní:
 
„Zastupitelstvo města Brna 
schvaluje 
záměr prodeje 
 
volné bytové jednotky č. 59/4 vymezené podle zákona č. 72/1994 Sb., kterým se upravují některé
spoluvlastnické vztahy k budovám a některé vlastnické vztahy k bytům a nebytovým prostorům a
doplňují  některé zákony (zákon o vlastnictví bytů), v bytovém domě č.p. 59 (ul.  Grmelova 6,
Brno) postaveném na pozemku p. č.  563 (zastavěná plocha a nádvoří o výměře 282 m²), a dále
spoluvlastnického podílu na společných částech budovy č.p. 59 a spoluvlastnického podílu na
pozemku p. č.  563 a na pozemcích funkčně spjatých p. č.  562 (zahrada o výměře 216 m²) a p.
č.  561/2 (ostatní plocha o výměře 458 m²), všechny ve výši id. 266/4722, vše v k. ú.  Štýřice,
obec Brno, okres Brno-město, formou veřejné dražby dle zákona č. 26/2000 Sb., o veřejných
dražbách, ve znění pozdějších předpisů.“

ZMB schvaluje
záměr prodeje 
 
volné bytové jednotky č. 59/4 vymezené podle zákona č. 72/1994 Sb., kterým se upravují některé
spoluvlastnické vztahy k budovám a některé vlastnické vztahy k bytům a nebytovým prostorům a
doplňují  některé zákony (zákon o vlastnictví bytů), v bytovém domě č.p. 59 (ul.  Grmelova 6,
Brno) postaveném na pozemku p. č.  563 (zastavěná plocha a nádvoří o výměře 282 m²), a dále
spoluvlastnického podílu na společných částech budovy č.p. 59 a spoluvlastnického podílu na
pozemku p. č.  563 a na pozemcích funkčně spjatých p. č.  562 (zahrada o výměře 216 m²) a p.
č.  561/2 (ostatní plocha o výměře 458 m²), všechny ve výši id. 266/4722, vše v k. ú.  Štýřice,
obec Brno, okres Brno-město, formou elektronické aukce zájemci, který nabídne nejvyšší kupní
cenu, minimálně však cenu obvyklou, s termínem splatnosti kupní ceny před podpisem kupní
smlouvy;
  
ZMB ruší
usnesení Z8/19. zasedání Zastupitelstva města Brna konaného dne 8.9.2020, bod č. 108, které
zní:
 
„Zastupitelstvo města Brna 
schvaluje 
záměr prodeje 
 
volné  bytové  jednotky  vymezené  podle  zákona  č.  72/1994  Sb.,  kterým se  upravují  některé
spoluvlastnické vztahy k budovám a některé vlastnické vztahy k bytům a nebytovým prostorům a
doplňují některé zákony (zákon o vlastnictví bytů) v budově č.p. 1120, 1121, 1122 na ulici nám.
SNP 12, 13, 14, postavené na pozemcích p. č.  418 - zastavěná plocha a nádvoří o výměře 202
m², p. č.  419 - zastavěná plocha a nádvoří o výměře 201 m², p. č.  420 - zastavěná plocha a
nádvoří o výměře 196 m², v Brně, k. ú.  Černá Pole, včetně příslušného spoluvlastnického podílu
na společných částech této budovy a pozemcích p. č.  418 – zastavěná plocha a nádvoří  o
výměře 202 m², p. č.  419 - zastavěná plocha a nádvoří o výměře 201 m², p. č.  420 - zastavěná
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plocha a nádvoří o výměře 196 m², vše k. ú.  Černá Pole, obec Brno, okres Brno-město, formou
veřejné dražby dle zákona č. 26/2000 Sb., o veřejných dražbách, ve znění pozdějších předpisů,
minimálně však za cenu obvyklou stanovenou znaleckým posudkem, a to:
 

- jednotky č. 1120/13 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 5350/352923“.

ZMB schvaluje
záměr prodeje
 
volné  bytové  jednotky  vymezené  podle  zákona  č.  72/1994  Sb.,  kterým se  upravují  některé
spoluvlastnické vztahy k budovám a některé vlastnické vztahy k bytům a nebytovým prostorům a
doplňují některé zákony (zákon o vlastnictví bytů) v budově č.p. 1120, 1121, 1122 na ulici nám.
SNP 12, 13, 14, Brno, postavené na pozemcích p. č.  418 - zastavěná plocha a nádvoří o výměře
202 m², p. č.  419 - zastavěná plocha a nádvoří o výměře 201 m², p. č.  420 - zastavěná plocha a
nádvoří o výměře 196 m², v Brně, k. ú.  Černá Pole, včetně příslušného spoluvlastnického podílu
na společných částech této budovy a pozemcích p. č.  418 – zastavěná plocha a nádvoří  o
výměře 202 m², p. č.  419 - zastavěná plocha a nádvoří o výměře 201 m², p. č.  420 - zastavěná
plocha a nádvoří o výměře 196 m², vše k. ú.  Černá Pole, obec Brno, okres Brno-město, formou
elektronické aukce zájemci, který nabídne nejvyšší kupní cenu, minimálně však cenu obvyklou, s
termínem splatnosti kupní ceny před podpisem kupní smlouvy, a to:
 

- jednotky č. 1120/13 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 5350/352923;

ZMB ruší
usnesení Z8/19. zasedání Zastupitelstva města Brna konaného dne 8.9.2020, bod č. 110, které
zní:
 
„Zastupitelstvo města Brna 
schvaluje 
záměr prodeje 
 
volné bytové jednotky č. 593/18 vymezené podle zákona č. 72/1994 Sb.,  kterým se upravují
některé spoluvlastnické vztahy k budovám a některé vlastnické vztahy k bytům a nebytovým
prostorům a doplňují některé zákony (zákon o vlastnictví bytů), v bytovém domě č.p. 593 (ul.
Osová 6, Brno) postaveném na pozemku p. č.  2760 (zastavěná plocha a nádvoří o výměře 228
m²), a dále spoluvlastnického podílu na společných částech budovy č.p. 593 a spoluvlastnického
podílu na pozemku p. č.  2760, oba ve výši id. 5970/130783, vše v k. ú.  Starý Lískovec, obec
Brno,  okres  Brno-město,  formou  veřejné  dražby  dle  zákona  č.  26/2000  Sb.,  o  veřejných
dražbách, ve znění pozdějších předpisů.“

ZMB schvaluje
záměr prodeje
 
volné bytové jednotky č. 593/18 vymezené podle zákona č. 72/1994 Sb.,  kterým se upravují
některé spoluvlastnické vztahy k budovám a některé vlastnické vztahy k bytům a nebytovým
prostorům a doplňují některé zákony (zákon o vlastnictví bytů), v bytovém domě č.p. 593 (ul.
Osová 6, Brno) postaveném na pozemku p. č.  2760 (zastavěná plocha a nádvoří o výměře 228
m²), a dále spoluvlastnického podílu na společných částech budovy č.p. 593 a spoluvlastnického
podílu na pozemku p. č.  2760, oba ve výši id. 5970/130783, vše v k. ú.  Starý Lískovec, obec
Brno, okres Brno-město, formou elektronické aukce zájemci, který nabídne nejvyšší kupní cenu,
minimálně však cenu obvyklou, s termínem splatnosti kupní ceny před podpisem kupní smlouvy;

ZMB ruší
usnesení Z8/22. zasedání Zastupitelstva města Brna konaného dne 8.12.2020, bod č. 91, které
zní:
 „Zastupitelstvo města Brna 
schvaluje 
záměr prodeje
 



volných bytových jednotek vymezených podle zákona č. 72/1994 Sb., kterým se upravují některé
spoluvlastnické vztahy k budovám a některé vlastnické vztahy k bytům a nebytovým prostorům a
doplňují některé zákony (zákon o vlastnictví bytů), formou dražby dle zákona č. 26/2000 Sb., o
veřejných dražbách, ve znění pozdějších předpisů:
 
1) jednotka č. 838/7 – byt vymezená v budově č.p. 838, 839, 840 na ulici Černého 16, 18, 20,
Brno,  postavené  na  pozemcích  p.  č.   5916,  p.  č.   5917,  p.  č.   5918,  včetně  příslušného
spoluvlastnického  podílu  o  velikosti  5535/300770  na  společných  částech  této  budovy  a
pozemcích p. č.  5916 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 251 m², p. č.  5917 – zastavěná
plocha a nádvoří o výměře 254 m² a p. č.  5918 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 252 m²,
vše v k. ú.  Bystrc, obec Brno, okres Brno-město;
 
2) jednotky vymezené v budově č.p. 794, 795, 796 na ulici Černého 33, 35, 37, Brno, postavené
na pozemcích p. č.  5901, p. č.  5902, p. č.  5903, včetně příslušného spoluvlastnického podílu
na společných částech této budovy a pozemcích p. č.  5901 – zastavěná plocha a nádvoří o
výměře 235 m², p. č.  5902 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 218 m² a p. č.  5903 –
zastavěná plocha a nádvoří o výměře 220 m², vše v k. ú.  Bystrc, obec Brno, okres Brno-město, a
to:
  

- jednotka č. 795/5 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 7070/288054,
- jednotka č. 796/7 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 2970/288054;

 
3)  jednotky vymezené v budově č.p.  1013,  1014,  1015 na ulici  Foltýnova 31,  33,  35,  Brno,
postavené  na  pozemcích  p.  č.   6838,  p.  č.   7056,  p.  č.   7057,  včetně  příslušného
spoluvlastnického  podílu  na  společných  částech  této  budovy  a  pozemcích  p.  č.   6838  –
zastavěná plocha a nádvoří o výměře 236 m², p. č.  7056 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře
236 m², p. č.  7057 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 236 m² a p. č.  7049/2 – ostatní
plocha o výměře 67 m², vše v k. ú.  Bystrc, obec Brno, okres Brno-město, a to:
 

- jednotka č.1014/23 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 381/42386;
- jednotka č.1015/9 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 765/42386“.

ZMB schvaluje
záměr prodeje
 
volných bytových jednotek vymezených podle zákona č. 72/1994 Sb., kterým se upravují některé
spoluvlastnické vztahy k budovám a některé vlastnické vztahy k bytům a nebytovým prostorům a
doplňují  některé  zákony (zákon  o vlastnictví  bytů),  formou elektronické aukce zájemci,  který
nabídne nejvyšší kupní cenu, minimálně však cenu obvyklou, s termínem splatnosti kupní ceny
před podpisem kupní smlouvy:
 
1) jednotka č. 838/7 – byt vymezená v budově č.p. 838, 839, 840 na ulici Černého 16, 18, 20,
Brno, postavené na pozemcích p. č.  5916, p. č.  5917, p. č.  5918, v Brně, k. ú.  Bystrc, včetně
příslušného spoluvlastnického podílu o velikosti 5535/300770 na společných částech této budovy
a pozemcích p. č.  5916 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 251 m², p. č.  5917 – zastavěná
plocha a nádvoří o výměře 254 m² a p. č.  5918 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 252 m²,
vše v k. ú.  Bystrc, obec Brno, okres Brno-město;
 
2) jednotky vymezené v budově č.p. 794, 795, 796 na ulici Černého 33, 35, 37, Brno, postavené
na pozemcích p. č.  5901, p. č.  5902, p. č.  5903, v Brně, k. ú.  Bystrc, včetně příslušného
spoluvlastnického  podílu  na  společných  částech  této  budovy  a  pozemcích  p.  č.   5901  –
zastavěná plocha a nádvoří o výměře 235 m², p. č.  5902 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře
218 m² a p. č.  5903 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 220 m², vše v k. ú.  Bystrc, obec
Brno, okres Brno-město, a to:
 

- jednotka č. 795/5 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 7070/288054,
- jednotka č. 796/7 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 2970/288054;

 
3)  jednotky vymezené v budově č.p.  1013,  1014,  1015 na ulici  Foltýnova 31,  33,  35,  Brno,
postavené na pozemcích p. č.  6838, p. č.  7056, p. č.  7057, v Brně, k. ú.  Bystrc, včetně



příslušného spoluvlastnického podílu na společných částech této budovy a pozemcích p. č.  6838
– zastavěná plocha a nádvoří o výměře 236 m², p. č.  7056 – zastavěná plocha a nádvoří o
výměře 236 m², p. č.  7057 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 236 m² a p. č.  7049/2 –
ostatní plocha o výměře 67 m², vše v k. ú.  Bystrc, obec Brno, okres Brno-město, a to:
 

- jednotka č.1014/23 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 381/42386,
- jednotka č.1015/9 - byt s podílem na budově a pozemcích o velikosti 765/42386. 

46. Prodej pozemku p. č. 59/11 v k. ú. Horní Heršpice Správě železnic, státní organizaci

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka – navrhla společně hlasovat o bodech 46) – 52) týkajících se
prodeje pozemků.

K hlasování o návrzích usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 44: 46 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
skutečnosti, že:

- pozemek p. č.  59/11 v k. ú.  Horní Heršpice je situován v prostoru železničního koridoru,
na pozemku p. č.  59/11 v k. ú.  Horní Heršpice je umístěna dopravní infrastruktura –
železniční kolejová dráha ve vlastnictví ČR-Správy železnic, státní organizace

- Správa železnic,  státní  organizace na pozemku p.  č.   59/11 v k.  ú.   Horní  Heršpice
realizovala stavbu: „Elektrizace trati vč. PEÚ Brno-Zastávka u Brna, navázání na Horní
Heršpice“, která slouží pro napojení trakčního vedení železniční stanice Horní Heršpice
na nově elektrizovanou trať směr Střelice a Zastávka u Brna

 
ZMB schvaluje
prodej pozemku:
 

- p. č.  59/11 ostatní plocha, dráha, o výměře 345 m² v k. ú.  Horní Heršpice

z vlastnictví  statutárního města Brna do vlastnictví  České republiky a do práva hospodařit  s
majetkem státu pro Správu železnic, státní organizaci, se sídlem Dlážděná 1003/7, Praha 1 –
Nové Město, 110 00, IČO:70994234, za dohodnutou kupní cenu ve výši 594.500,- Kč,
a za podmínek uvedených v kupní smlouvě, která tvoří přílohu č. 36 tohoto zápisu
  
Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

47. Prodej pozemku p. č. 6551 v k. ú. Židenice

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej
pozemku p. č.  6551 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 20 m² 
v k. ú. Židenice xxxxxxxxxxx xxxxxxxxxx za dohodnutou kupní cenu 39.000,-Kč a za podmínek 
kupní smlouvy, které tvoří přílohu č. 37 tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
48. Prodej pozemku p. č. 7065/2 v k. ú. Židenice

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej
pozemku p. č.  7065/2 ostatní plocha, zeleň o výměře 70 m²
v k. ú.  Židenice xxxxxxxxxxx xxxxxxxxxx za dohodnutou kupní cenu 212.000,-Kč a za podmínek
kupní smlouvy, které tvoří přílohu č. 38 tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-44-35556.html


49. Prodej pozemku p. č. 347 v k. ú. Brněnské Ivanovice

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej
pozemku p. č.  347 zahrada o výměře 136 m²
v k. ú.  Brněnské Ivanovice xxxxxxxxxx xxxxxxxxxx za dohodnutou kupní cenu 314.800,-Kč a za
podmínek kupní smlouvy, které tvoří přílohu č. 39 tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
50. Prodej pozemku p. č. 1840/22 v k. ú. Husovice 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej
pozemku p. č.  1840/22 ostatní plocha, zeleň o výměře 16 m² v k. ú.  Husovice xxxxxx xxxxxxx za
dohodnutou kupní cenu ve výši 46.800,- Kč a za podmínek kupní smlouvy které tvoří přílohu č.
40 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
  

51. Prodej pozemku p. č. 388/3, částí pozemků p. č. 388/1, 388/2, 388/14 v k. ú. Staré Brno

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej

- části pozemku p. č.  388/1 ostatní plocha, zeleň o výměře 88 m², oddělené geometrickým
plánem č. 1463-10/2021 jako pozemek p. č.  388/24

- části  pozemku p.  č.   388/2  ostatní  plocha,  jiná  plocha  o  výměře  130  m²,  oddělené
geometrickým plánem č. 1463-10/2021 jako pozemek p. č.  388/23

- pozemku p. č.  388/3 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 107 m²
- části  pozemku  p.  č.   388/14  ostatní  plocha,  jiná  plocha  o  výměře  5  m²,  oddělené

geometrickým plánem č. 1463-10/2021 jako pozemek p. č.  388/22
v k. ú.  Staré Brno xxxxx xxxxxxxxx a xxxxxxxxxxx xxxxxxxxx za dohodnutou kupní cenu
2.444.000,-Kč a za podmínek kupní smlouvy, které tvoří přílohu č. 41 tohoto zápisu 

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
52. Prodej pozemků p. č. 313 a p. č. 325 v k. ú. Štýřice

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej pozemků

- p. č.  313 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 18 m²,
- p. č.  325 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 18 m², vše v k. ú.  Štýřice

do vlastnictví xxxxx xxxxxxxx za dohodnutou kupní cenu ve výši 81.200 Kč a za podmínek kupní 
smlouvy, které tvoří přílohu č. 42 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

96.
Dodatek č. 1 ke smlouvě o převodu akcií  ze dne 26.09.2018 a souhlas s postoupením
smlouvy, CD CENTRUM COMS, a.s.

Rozprava

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já se omlouvám, protože ten bod jsem dostala až dneska před zastupitelstvem, on je zařazený
jako dodatečný, pokud se nepletu, já jsem, protože jsem neměla čas ho prostudovat, tak jsem se
chtěla zeptat. Tady mně z té anotace vyplývá, že bude vypuštěn objekt lávky přes ulici Koliště 
v Brně. My jsme se tady o té lávce už jednou v zastupitelstvu bavili, jestli se nepletu, a bylo mně
tehdy řečeno, nevím, jestli tento materiál s tím nějak souvisí, že ta lávka tam bude budována 



ze strany investora té developerské části. Já předpokládám, že tadyvtomto materiálu nám zřejmě
říkáte, že žádná lávka tam nebude, takže doprava pěších bude vedena přes tu komunikaci, nebo
o čem vlastně tento materiál je? 

JUDr. Jiří Oliva, náměstek primátorky:
Tak ono, tam to asi pravděpodobně bylo totiž dřív nějaké nedorozumění, že ten investor, co tam
chce stavět ty kanceláře naproti, společnost CERE, takže tam bude stavět lávku. On s žádnou
lávkou tam nepočítal,  nepočítá  a má už pravomocné stavební  povolení  na ten svůj  objekt,  
se kterým ta lávka vůbec nepočítá. Ta lávka tam není a samozřejmě on chce stavět tak, jak má
pravomocné stavební povolení, a v nejbližší době už by měl tu stavbu realizovat. Takže to je spíš
záležitost toho, že tam někdy v minulosti došlo k nějaké disproporci a asi i k informačním šumům.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nikdo další se nehlásí, nechávám ten prostor z toho důvodu, že skutečně to byl bod, který byl 
na stůl, ale předřazujeme ho z procesních důvodů.

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Takže v tom případě, protože opravdu se v tom úplně nevyznám, finančně to znamená pro město
co?
 
Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Ta problematika je tak jako na mikroseminář, ale finančně to pro město znamená, že ušetříme
1.000.000 Kč. 

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Pokud je ten materiál, problematika na seminář, proč nám byl dán jako dodatečný a nezařazen
jako řádný na další zastupitelstvo?
 
Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Protože souvisí s tím dalším materiálem, s tím dalším bodem, a my jsme, jako vedení města,
dlouho, a to je dlouhodobá problematika, je znali a konečně jsme dojednali, v pozitivním slova
smyslu, tak proto jej zařazujeme dodatečně na tohleto zastupitelstvo.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Takže  v  návaznosti  teda,  říkáte,  na  materiál  č.  53),  že  to  předřazujeme,  tady  se  bavíme o
uzavření  dodatku  o  převodu  akcií  a  tady  se  bavíme o  návrhu  prodeje  pozemků,  kde  už  je
dodatek č. 8, takže to jsou 2 různé záležitosti, jednou je to dodatek č. 1, jednou dodatek č. 1-8.
Já  si  myslím,  že  my  se  v  tom,  nebo  aspoň  já,  omlouvám  se  kolegům  zastupitelům  a
zastupitelkám,  kteří  jsou  bystřejší  
než já, kteří se v tom dokáží zorientovat, ale já se v tom zorientovat úplně nedokážu.

JUDr. Jiří Oliva, náměstek primátorky:
No, tak toto jsou dodatky k různým smlouvám, jo? A ta jedna smlouva zatím dodatkovaná nebyla,
takže to je 1. dodatek, a ta smlouva v tom následujícím bodu už byla dodatkována nesčetněkrát,
takže to je už, kolikátý, 8. dodatek.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
To jsem možná pochopila. Já bych teda prosila o vysvětlení, proč převod akcií musí být dělaný,
tento dodatek, dřív než prodej pozemku.
 

JUDr. Jiří Oliva, náměstek primátorky:
No,  takhle.  On tadytenhleten  materiál  zpracovával  pan Mgr.  Procházka,  advokát  společnosti
COMS, které se samozřejmě tadytahleta záležitost týká, takže, docela dost se jí týká, a já mám
takovou informaci, že, nebo alespoň já jsem tedy požádal pana Mgr. Procházku, aby tadytéto
případné diskusi byl přítomen a byl připraven odpovědět na ty otázky, protože to opravdu není
úplně triviální problematika. Takže já bych poprosil pana Mgr. Procházku, jestli tady někde je, tak
aby tu záležitost komentoval.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:



Pan magistr už je nachystaný. Chtěla bych konstatovat, že si myslím, že před přestávkou, která
bude 10:30, nás čeká pěkná půlhodinka s panem magistrem. Přesto ho poprosím, kdyby mohl
být trošku stručnější, poprosím ho o to, aby nereagoval úplně na jednotlivé otázky v tuto chvíli a
aby nám skutečně všem, co jsme v sále, zcela jednoduše, nebo ve snaze jednoduše, vysvětlil
propojenost obou dvou materiálů, a následně aby zareagoval na konkrétní dotazy. A těšíme se
i na bonmoty a vtípky, které nám od rána zatím moc nejdou. 
 
Mgr. Miloš Procházka, advokát společnosti CD CENTRUM COMS, a.s.:
Dobrý den, pane náměstku, jsem zde. Tedy pokud jsem zaznamenal tu debatu, která probíhala 
v přenosu zde v předsálí,  tak dotaz, na který mám nyní odpovídat, zní tak, jak spolu souvisí
dodatek ke smlouvě o převodu akcií a, tuším, že osmý dodatek týkající se nájemní smlouvy s
společností, zjednodušeně řečeno, Edison. Je to ta otázka, na kterou mám odpovídat?

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Ano.

Mgr. Miloš Procházka, advokát společnosti CD CENTRUM COMS, a.s.:
Ve smlouvě o převodu akcií, kterou statutární město Brno a Brněnské komunikace nabyly akcie
společnosti CD CENTRUM COMS, je mimo jiné stanovena podmínka pro existenci a splatnost 
2.  splátky  ceny,  a  to  je  to,  že  prodávající,  společnost  Investmanagement,  zajistí  vydání
pravomocných  změn  již  vydaných  stavebních  povolení  do  podoby,  která  je  tam  přesně
zachycena. Navazuje se na vydané územní rozhodnutí, které do území v souladu s územním
plánem  umisťovalo  objekt  lávky.  Nicméně  stavební  povolení,  která  byla  na  základě  tohoto
územního rozhodnutí vydána, již tu lávku v sobě neobsahovala. Pokud by nyní měla být měněna
do podoby, aby tam lávka byla znovu umístěna, je nezbytné, aby k tomu poskytla součinnost
společnost,  která  vlastní  sousední  pozemky,  na  něž  ta  lávka  vstupuje  a  v  nichž  má  být
zachycena.  Tyto  pozemky  jsou  částečně  ve  vlastnictví  společnosti  Edison  a  právě  s  touto
společností  bylo  vedeno  jednání  
o  umístění  lávky  a  o  poskytnutí  součinnosti  v  této  věci.  Svým způsobem se  to  dá  shrnout
jednoduše tak, že projekční a stavební práce společnosti Edison jsou v takovém stupni rozvoje,
že  
za implementování lávky do objektu, který oni tam projektují a zahájili přípravné práce k jeho
realizaci,  by znamenaly poměrně velké úpravy celé dispozice jejich objektu.  Současně by se
muselo vypořádat s tím, že ani vydané stavební povolení na objekt CD CENTRA COMS tuto
lávku  neobsahoval.  Následně  byly  prováděna  vyhodnocení  toho,  jaké  jsou  zde  rozpočtové
náklady  
na projektování a jaké jsou zde rozpočtové náklady na výstavbu, a po zvážení všech těchto
okolností se jevilo jako vhodné a proveditelné objekt lávky nerealizovat. Nicméně vzhledem k
tomu, že realizace objektů lávky je součástí závazku prodávajícího ze smlouvy o prodeji akcií,
proto bylo třeba v této smlouvě učinit úpravu, která tento závazek z této smlouvy vynímá a v
souladu s tím snižuje i nabývací cenu akcií. To je právě ta částka, o které mluvil pan 1. náměstek
Hladík,  
1.000.000  Kč.  V  tomto  smyslu  souvisí  dodatek  smlouvy  o  převodu  akcií  se  smlouvou,  
dodatkem č. 8 nájemní smlouvy, a která se týká dispozic na straně Edisonu. Současně je třeba
vnímat, že veškeré majetkové dispozice, když to vezmu pohledem od nádraží, na pravé straně
ulice Koliště, samozřejmě jsou podstatné pro případné umisťování lávky. A pokud tam dojde  
k nějakým majetkovým převodům či úpravám uživatelských vztahů, je umístění lávky tím ztíženo
či vyloučeno. Proto je dobré míti jistotu, že to nebude ani závazkem na straně druhé smlouvy,
kde  by  potom  druhá  strana,  Investmanagement,  mohla  namítat,  že  právě  tímto  jí  bylo
znemožněno splnit úkol, který měla dostat.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Jsem zmatená ještě víc, než jsem byla předtím. V bodě 96) tady kolega zmiňoval firmu Edison.
Já jsem v bodě 96) nikde nenašla, že by Edison byl do toho zapojený. To je jedna věc. A druhá
věc, bod 53) není o pronájmu pozemku, ale je zde návrh prodeje pozemku, jestli se nepletu.

Mgr. Miloš Procházka, advokát společnosti CD CENTRUM COMS, a.s.:
Paní zastupitelko, pokud jsem Vás zmátl, tak se omlouvám. Může to být částečně způsobeno
tím, že já jsem autorem dodatku ke smlouvě o převodu akcií. Nejsem autorem majetkoprávních
dispozic, které jsou spojeny s tím bodem, v těch dalších 2 připojených bodech. To znamená,



může se stát, že mé informace Vám poskytnuté nejsou, řekněme, v pregnantním souladu s tím,
co vidíte před sebou v materiálu. Ale stojím si za tím, že to, co jsem říkal, zde opravdu platí.
Zjednodušeně řečeno, pokud na druhé straně přicházím o pozemky, do nichž mám zakotvovat
lávku, je logické správné, aby takový závazek nebyl ani ve smlouvě o převodu akcií. 

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Opět se ptám tedy. Takže v bodě 96) nemá být Edison vůbec zmiňován, nebo má? Protože Vy
jste ho v tom bodě 96) několikrát zmínil, já ho tam nevidím.
 
Mgr. Miloš Procházka, advokát společnosti CD CENTRUM COMS, a.s.:
Paní zastupitelko, já jsem myslel, že spolu hovoříme o právě všech spojených 3 bodech. V bodě
96), který se týká návrhu dodatku č. 1, Edison zmíněn být nemá. Vy jste se ptala na propojení
tohoto dodatku s tou druhou smlouvou. Pokud jsem hovořil  o Edisonu, hovořil  jsem o něm  
v souvislosti s těmi druhými smlouvami.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Dávám prostor ještě pro další dotazy. Pouze procesně konstatuji, že pokud tedy mé informace
jsou správné, tak bod č. 96), byť byl bodem na stůl, tak byl nahrán do systému již minulý čtvrtek.
Tak  nevidím  nikoho  dalšího,  přiznávám sama  za  sebe,  že  jsou  to  složité,  že  je  to  složitá
problematika. My jsme se tím zabývali opakovaně, nejen na radě, ale i na poradě vedení, takže
chápu a vnímám, že najít tam propojenost a vyznat se v tom je poměrně obtížnější než třeba u
některých jiných bodů, u kterých jsme taky diskutovali poměrně široce. Přesto myslím, že ten čas
byl  dostatečný  
od minulého čtvrtka, aby se každý s tím materiálem seznámil, respektive s oběma. 

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já vím, že možná byl vložen na internetové úložiště, ale my, co dostáváme tištěné materiály, tak
jsem jej dostala do ruky dnes. A ačkoliv jsem včera byla ještě večer ve schránce, tak ve schránce
jsem jej neměla.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Tak, nevnímám tam žádný dotaz, ale přesto dávám Vám, paní místostarostko, stále čas, jestli
ještě chcete něco doplnit. A znovu, znovu opakuji, že to jsou skutečně složité materiály, a znovu
opakuji, že my jsme se tím zabývali opakovaně, takže chápu, že to takto není úplně jednoduché
pojmout.  Tak,  nicméně  nevidím,  že  byste  měla  nějaký  dotaz,  poděkuji  panu  magistrovi,
konstatuji, že je mně líto, že tam žádný bonmot, ani vtípek nebyl, budeme se těšit na příště. A
můžeme  přistoupit  
k hlasování u bodu 96). Zahajuji hlasování:

Hlasování č. 45: 38 - 0 - 4 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
Dodatek č. 1 ke smlouvě o převodu akcií ze dne 26.09.2018 a souhlas s postoupením smlouvy
mezi Investmanagement s.r.o., se sídlem Purkyňova 648/125, 612 00 Brno, IČO 606 99 841,
jako prodávajícím a statutárním městem Brnem a společností  Brněnské komunikace a. s.  se
sídlem Renneská třída 787/1 a, 639 00 Brno, IČO 60733 098, jako kupujícími na straně druhé.
Dodatek tvoří přílohu č. 43 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
53. Prodej pozemků p. č. 633/2, 633/3, 633/4, 633/5, 633/7, 647, 648, 649/1, 652/1, 652/2, 652/3,

675/2, 681 a části pozemku p. č. 679 o celkové výměře 1 254 m2 v k. ú. Zábrovice

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 46: 38 - 0 - 4 

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-46-36516.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-45-36479.html


Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí

- skutečnost, že dne 29.4.2010 byla uzavřena Smlouva o nájmu pozemků, budoucí kupní
smlouva, budoucí  smlouva o zřízení věcných břemen a budoucí zástavní  smlouva č.
0063101701340 ve znění dodatků č.1 -7 (dále též „Smlouva“) mezi statutárním městem
Brnem,  společností  CERE  Invest  Edison  Center  s.  r.  o.,  IČO:27791483,  se  sídlem
Václavské náměstí 834/17, 110 00 Praha 1 (dále též společnost „CERE“), společností
Dopravní podnik města Brna, a.s., IČO: 25508881, se sídlem Hlinky 64/151, Pisárky, 603
00 Brno  a  společností  Technické  sítě  Brno,  akciová  společnost,  IČO:  25512285,  se
sídlem Barvířská 822/5,  Zábrdovice,  602 00 Brno za účelem realizace polyfunkčního
objektu „Vlhká-Koliště“ mj. na pozemcích statutárního města Brna p. č.  633/2, 633/3,
633/4, 633/5, 633/7, 647, 648, 649/1, 652/1, 652/2, 652/3, 675/2, 681 a části pozemku p.
č.  679 o celkové výměře 1260 m² v k. ú.  Zábrdovice ve dvou samostatných etapách,
1.epata výstavba podzemní části, 2.etapa výstavba nadzemní části

- skutečnost, že společnost CERE nesplnila svůj závazek dle Smlouvy, a to v termínu do
tří  let  od nabytí  právní  moci  stavebního povolení,  kterým bude výstavba první  etapy
polyfunkčního objektu na pozemcích pravomocně povolena, tj.  do 18.7.2020 dokončit
výstavbu první etapy a statutárnímu městu Brnu tak vznikl dle ustanovení čl. VI odst. 6.6
a 6.7 Smlouvy nárok na úhradu smluvní pokuty ve výši 500.000,-Kč

- žádost společnosti CERE o prodloužení termínu pro dokončení výstavby polyfunkčního
objektu do konce roku 2023 formou dodatku č.8 ke Smlouvě nebo o projednání možnosti
odkupu pozemků dle Smlouvy.

 

 
ZMB schvaluje
1. prodej pozemků:

- p. č. 633/2 ost. plocha, jiná plocha o výměře 154 m²
- p. č. 633/3 ost. plocha, jiná plocha o výměře 18 m²
- p. č. 633/4 ost. plocha, jiná plocha o výměře 133 m²
- p. č. 633/5 ost. plocha, jiná plocha o výměře 146 m²
- p. č. 633/7 ost. plocha, jiná plocha o výměře 76 m²
- p. č. 647 ost. plocha, jiná plocha o výměře 19 m²
- p. č. 648 ost. plocha, jiná plocha o výměře 20 m²
- p. č. 649/1 ost. plocha, jiná plocha o výměře 70 m²
- p. č. 652/1 ost. plocha, jiná plocha o výměře 253 m²
- p. č. 652/2 ost. plocha, jiná plocha o výměře 58 m²
- p. č. 652/3 ost. plocha, jiná plocha o výměře 127 m²
- p. č.  675/2 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 32 m²
- část p. č. 679 zast. plocha a nádvoří o výměře 114 m² (dle geometrického plánu č. 1299-

53/2021 jde o pozemek p. č.  679/2 o výměře 114 m²)
- p. č. 681 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 34 m²

vše v k. ú.  Zábrdovice
společnosti CERE Invest Edison Center s. r. o., IČO:27791483, se sídlem Václavské náměstí
834/17, 110 00 Praha 1 za dohodnutou kupní cenu 19.211.280 Kč včetně DPH (tj. 15.877.090,91
Kč + DPH ve výši  3.334.189,09  Kč),  kdy smluvní  závazky  společnosti  CERE jsou  zajištěny
smluvními pokutami a kaucí ve výši 6.000.000 Kč
  
2. ukončení a vypořádání práv a povinností ze Smlouvy
  
3. zřízení služebnosti ve prospěch statutárního města Brna jako oprávněného k tíži Služebných
pozemků, kterými jsou pozemky uvedené v předchozím odstavci usnesení a dále pozemky p. č.
633/6, 653, 654, 674 vše v k. ú.  Zábrdovice, bezúplatně a na dobu neurčitou, spočívající v
užívání 100 parkovacích stání pro veřejné užívání těchto parkovacích stání a služebnost cesty a
průjezdu  přes  Služebné  pozemky  a  přístupu  a  příjezdu  k  parkovacím  stáním,  přičemž  tato
služebnost se zřizuje jako veřejný statek zahrnující jeho obecné využívání veřejností, tj. občany a
návštěvníky statutárního města Brna, a to nepřetržitě a bez jakéhokoliv omezení, dvacet čtyři
(24) hodin denně sedm (7) dní v týdnu.
4.  zřízení  služebnosti  ve  prospěch  společnosti  Dopravní  podnik  města  Brna,  a.s.,  IČO:



25508881, se sídlem Hlinky 64/151, Pisárky, 603 00 Brno jako oprávněného k tíži pozemku p. č.
652/2 v k. ú.  Zábrdovice, bezúplatně a dobu neurčitou, s ohledem na to, že tento pozemek je
dotčen  v  rozsahu  vyznačeném  v  geometrickém  plánu  č.  1303-53/2021  umístěním  stožáru
trakčního vedení
  
5. zřízení služebnosti ve prospěch společnosti Technické sítě Brno, akciová společnost, IČO:
25512285, se sídlem Barvířská 822/5, Zábrdovice, 602 00 Brno jako oprávněného k tíži pozemků
p. č.  633/2 a p. č.  681 oba v k. ú.  Zábrdovice, bezúplatně a na dobu neurčitou, s ohledem na to,
že tyto pozemky jsou dotčeny v rozsahu vyznačeném v geometrickém plánu č. 1305-53/2021
uložením rozpínací skříně a podzemních kabelů veřejného osvětlení
  
6. bezúplatné budoucí zřízení věcného břemene ve prospěch statutárního města Brna zahrnující
věcné břemeno užívání 100 parkovacích stání pro parkování vozidel v podzemních podlažích
polyfunkčního objektu a služebnost  cesty spočívající  ve veřejném užívání  těchto parkovacích
stání a v průjezdu, přístupu a příjezdu k těmto parkovacím stáním, a to na dobu neurčitou
  
7. bezúplatné budoucí zřízení věcného břemene ve prospěch společnosti Dopravní podnik města
Brna,  a.s.,  IČO:  25508881,  se sídlem Hlinky 64/151,  Pisárky,  603 00 Brno zahrnující  věcné
břemeno  umístění  jedné  kotvy  převěsu  trakčního  vedení  na  části  polyfunkčního  objektu
nacházející se na zatíženém pozemku p. č. 652/1 v k. ú.  Zábrdovice a věcné břemeno přístupu
a příjezdu za účelem provozu, údržby a oprav kotvy převěsu trakčního vedení, a to na dobu
neurčitou
  
a za podmínek Dohody o ukončení a vypořádání smlouvy o nájmu pozemků, budoucí  kupní
smlouvy,  budoucí  smlouvy  o  zřízení  věcných  břemen  a  budoucí  zástavní  smlouvy,  Kupní
smlouvy a smlouvy o zřízení služebností a Smlouvy o zřízení budoucích věcných břemen, která
tvoří přílohu č. 44 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
54. Prodej částí pozemků p. č. 2092/4, 2092/5 v k. ú.Černovice

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka – navrhla společné hlasování o bodech 54) – 56) týkajících
se prodeje částí pozemků.

Ing. Petr Vokřál – požádal o samostatné hlasování o bodu 56).

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka – nechala společně hlasovat o bodech 54) a 55).

K hlasování o návrzích usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 47: 43 - 0 - 3 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej

- části pozemku p. č.  2092/4 zahrada o výměře 70 m², oddělené geometrickým plánem č.
1991-20008/2021 jako pozemek p. č.  2092/13 

- části pozemku p. č.  2092/5 zahrada o výměře 45 m², oddělené geometrickým plánem č.
1991-20008/2021 jako pozemek p. č.  2092/14

             v k. ú. Černovice xxxxxxxxxx xxxxxxxxxxx za dohodnutou kupní cenu 255.000,-Kč a za
             podmínek kupní smlouvy, které tvoří přílohu č. 45 tohoto zápisu

             Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
55. Prodej částí pozemku p. č. 2571, k. ú. Bohunice

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej

- části  pozemku  p.  č.   2571  ostatní  plocha,  zeleň  o  výměře  11  m²,  k.  ú.   Bohunice,

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-47-36559.html


oddělené  geometrickým  plánem  č.  1761-1186/2021  a  v  něm  nově  označené  jako
pozemek p. č.  2571/2 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 11 m², k. ú.  Bohunice

- části pozemku p. č.  2571 ostatní plocha, zeleň o výměře 8 m², k. ú.  Bohunice, oddělené
geometrickým plánem č. 1761-1186/2021 a v něm nově označené jako pozemek p. č.
2571/3 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 8 m², k. ú.  Bohunice,

 
vlastníkům jednotek bytového domu Okrouhlá 374/5, Brno, podle podílů na společných částech
domu a pozemku dle aktuálního seznamu na LV 1431 pro k. ú.  Bohunice, za dohodnutou kupní
cenu 51 400,-Kč a za podmínek kupní smlouvy, která tvoří přílohu č. 46 tohoto zápisu.
 
Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB. 

56. Prodej částí pozemku p. č. 3845 v k. ú. Žabovřesky

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 48: 33 - 0 - 11 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
prodej

- části pozemku p. č.  3845 zahrada o výměře 29 m² v k. ú.  Žabovřesky (oddělené dle GP
č. 3588-34/2021 a nově označené jako pozemek p. č.  3845/3 ostatní plocha jiná plocha
v k. ú.  Žabovřesky) do společného jmění manželů xxxxxxxxx za dohodnutou kupní cenu
ve výši 138.300 Kč,

- části pozemku p. č.  3845 zahrada o výměře 17 m² v k. ú.  Žabovřesky (oddělené dle GP
č. 3588-34/2021 a nově označené jako pozemek p. č.  3845/2 ostatní plocha jiná plocha
v k. ú.  Žabovřesky) do vlastnictví xxxxxxxxxx xxxxx za dohodnutou kupní cenu ve výši
81.900 Kč,

 
             a za podmínek kupních smluv, které tvoří přílohu č. 47 tohoto zápisu.

             Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
58. Nabytí částí pozemku p. č. 354/32 v k. ú. Dvorska 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 49: 46 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
skutečnost, že podíloví spoluvlastníci pozemku p. č. 354/32, orná půda, o výměře 393 m², v k. ú.
Dvorska navrhli statutárnímu městu Brnu odprodej části pozemku o výměře 40 m² do vlastnictví
statutárního města Brna za kupní cenu ve výši 62.000,- Kč, tj. 1.550 Kč/m².

ZMB schvaluje
nabytí části  pozemku p. č. 354/32,  orná půda, o výměře 393 m² v k. ú. Dvorska,  která byla
oddělena geometrickým plánem č. 282-16/2021 a nově označena jako pozemek p. č. 354/47, o
výměře  40  m²,  v  k.  ú.  Dvorska  z  podílového  spoluvlastnictví  xxxxxxxxxxxx  xxxxxx
(spoluvlastnický podíl o velikosti id. ½) a xxxxxxxy xxxxxxxx (spoluvlastnický podíl o velikosti id.
½) do vlastnictví statutárního města Brna za dohodnutou kupní cenu ve výši 62.000,- Kč (tj.
1.550 Kč/m²) za podmínek uvedených v kupní smlouvě, která tvoří přílohu č. 48  tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
59. Nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id. ½ k pozemku p. č. 2341/5, k. ú. Bohunice

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 50: 45 - 0 - 0 

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-50-36651.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-49-36623.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-48-36589.html


Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id. 1/2 k pozemku p. č.  2341/5 ostatní plocha, ostatní
komunikace, o výměře 239 m², k. ú.  Bohunice, ve vlastnictví xxxxxxxxxx xxxxxxxxx do vlastnictví
statutárního města Brna za dohodnutou kupní cenu v celkové výši 239.000 Kč a za podmínek
uvedených v kupní smlouvě, která tvoří přílohu č. 49 tohoto zápisu.
 
Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

60. Změna části usnesení ZMB č. Z8/21, bod č. 111 - nabytí id. 6/12 pozemků v k. ú. Bystrc 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 51: 45 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
skutečnost, že:

- po schválení nabytí pozemků p. č. 1923/9, p. č. 1924/16 a p. č. 2006/5, vše v k. ú. Bystrc
na Z8/21. zasedání Zastupitelstva města Brna odmítl pan xxxxxxxx xxxxxxxxx podepsat
kupní smlouvu č. 6320024485;

- ostatní podíloví spoluvlastníci pozemků p. č. 1923/9, p. č. 1924/16 a p. č. 2006/5, vše v
k.  ú.  Bystrc xxxx xxxxxxxxxxx, xxxxx xxxxxxxxx a xxxxxxxxx xxxxxxxxx mají i  nadále
zájem prodat své spoluvlastnické podíly statutárnímu městu Brnu.

ZMB mění
část usnesení zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z8/21. konaného dne 10. 11. 2020, bod č.
111, které zní:
 
 Zastupitelstvo města Brna schvaluje
 nabytí pozemků:

- p. č. 1923/9, ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 96 m²,
- p. č. 1924/16, orná půda, o výměře 2.855 m²,
- p. č. 2006/5, ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 68 m²,
- vše v k. ú. Bystrc, z podílového spoluvlastnictví xxxx xxxxxxxxxxx (spoluvlastnický podíl

o velikosti id. 2/12), xxxxxxxxx xxxxxxxxx (spoluvlastnický podíl o velikosti id. ½), xxxxx
xxxxxxxxx  (spoluvlastnický  podíl  o  velikosti  id.  2/12)  a  xxxxxxxxxx  xxxxxxxxx
(spoluvlastnický  podíl  o  velikosti  id.  2/12)  do  vlastnictví  statutárního  města  Brna  za
dohodnutou  kupní  cenu  ve  výši  2.986.200,-  Kč,  za  podmínek  uvedených  v  kupní
smlouvě, která tvoří přílohu č. 81 a těchto usnesení.

 
takto:
 
 Zastupitelstvo města Brna schvaluje
 nabytí spoluvlastnických podílů o velikosti id. 6/12 na pozemcích:

- p. č. 1923/9, ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 96 m²,
- p. č. 1924/16, orná půda, o výměře 2.855 m²,
- p. č. 2006/5, ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 68 m²,

vše  v  k.  ú.  Bystrc,  z  podílového  spoluvlastnictví  xxxx  xxxxxxxxxxx  (spoluvlastnický  podíl  o
velikosti  id.  2/12),  xxxxx  xxxxxxxxx  (spoluvlastnický  podíl  o  velikosti  id.  2/12)  a  xxxxxxxxxx
xxxxxxxxx (spoluvlastnický podíl o velikosti id. 2/12) do podílového spoluvlastnictví statutárního
města Brna za dohodnutou kupní cenu ve výši 1.493.100,- Kč, za podmínek uvedených v kupní
smlouvě, která tvoří přílohu č. 50 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

61.
Nabytí komunikační stavby při ulici Karla Kryla – část úseku 2 v k. ú. Sadová a nabytí
pozemků v k. ú. Sadová 

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-51-36686.html


K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 52: 46 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
nabytí komunikační stavby při ulici Karla Kryla – část úseku 2
vozovky, chodníku, parkovacích stání na pozemcích p. č. 145/25, 150/2, 150/15, 150/18, 150/19,
150/21, 156/165, 156/166, 156/167, 156/168, 156/170, 156/171, 156/172 a části pozemku p. č.
145/23 v k. ú. Sadová
ve vlastnictví společnosti IMPERA ŽSD, a.s., IČO: 282 98 195, se sídlem Hlinky 45/114, Pisárky,
603 00 Brno, do vlastnictví statutárního města Brna
 
 nabytí pozemků

- p. č. 156/1 ostatní plocha, zeleň, o výměře 14 m²,
- p. č. 156/165 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 237 m²,
- p. č. 156/166 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 23 m²,
- p. č. 156/167 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 44 m²,
- p. č. 156/168 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 73 m²,
- p. č. 156/169 ostatní plocha, zeleň, o výměře 44 m²,
- p. č. 156/170 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 13 m²,
- p. č. 156/171 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 17 m²,
- p. č. 156/172 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 73 m², vše v k. ú. Sadová

 
ve vlastnictví IMPERA premium otevřený podílový fond, IČO: 751 60 030, se sídlem Pobřežní
620/3, Karlín, 186 00 Praha 8, obhospodařovaném společností AMISTA investiční společnost,
a.s.,  IČO:  274  37  558,  se  sídlem  Pobřežní  620/3,  Karlín,  186  00  Praha  8,  do  vlastnictví
statutárního města Brna za dohodnutou celkovou kupní cenu 1.000 Kč vč. DPH a za podmínek
uvedených v kupní smlouvě, která tvoří přílohu č. 51 tohoto zápisu.
 
Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

62. Nabytí komunikační stavby při ulici Kyselkova - úsek 1 v k. ú. Sadová a nabytí pozemků 
v k. ú. Sadová - změna přílohy č. 37 usnesení Z8/23. zasedání Zastupitelstva města Brna
konaného dne 19. 1. 2021 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 53: 46 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
aktualizované  znění  kupní  smlouvy,  a  tedy  změnu  přílohy  č.  37  usnesení  Z8/23.  zasedání
Zastupitelstva města Brna konaného dne 19. 1. 2021, bod 51, které tvoří přílohu č. 52 tohoto
zápisu.
 
Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

63. Bezúplatné nabytí pozemku p. č. 1507/2 v k. ú. Horní Heršpice z vlastnictví ČR-ÚZSVM
na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

JUDr.  Markéta  Vaňková,  primátorka  –  navrhla  společné  hlasování  o  bodech  63)  –  76)
vztahujících se k bezúplatnému nabytí pozemků z vlastnictví ČR-ÚZSVM.

K hlasování o návrzích usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 54: 49 - 0 - 0 

 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-54-36793.html
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1. skutečnosti, že:
- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu

městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovité věci s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM  písemnou  zprávu  o  pozemku  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

  
- na převáděném majetku se nachází zářezový svah při tramvajové trati a komunikační

zeleň,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemku
  

- p. č.  1507/2 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 25 m², v k. ú.  Horní Heršpice

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínkami, která tvoří přílohu č. 53 tohoto
zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
64. Bezúplatné nabytí pozemků p. č. 2371/17, p. č. 2371/18 a p. č. 2371/25 v k. ú. Bosonohy 

z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po



dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází veřejná zeleň,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
 

- p. č.  2371/17 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 70 m², v k. ú.  Bosonohy
- p. č.  2371/18 ostatní plocha, zeleň, o výměře 180 m², v k. ú.  Bosonohy
- p. č.  2371/25 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 4 m², v k. ú.  Bosonohy

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  54
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
65. Bezúplatné nabytí pozemků p. č. 2766/9 a p. č. 2766/13 v k. ú. Černovice z vlastnictví  

ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí



2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází veřejná zeleň,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
 

- p. č.  2766/9 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 67 m², v k. ú.  Černovice
- p. č.  2766/13 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 69 m², v k. ú.  Černovice

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  55
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
66. Bezúplatné nabytí  pozemků p. č.  4058 a p.  č.  4243 v k.  ú.  Bosonohy z vlastnictví  ČR-

ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází veřejná zeleň,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků



 
- p. č.  4058 ostatní plocha, silnice, o výměře 16 m², v k. ú.  Bosonohy
- p. č.  4243 ostatní plocha, zeleň, o výměře 16 m², v k. ú.  Bosonohy

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  56
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
  67. Bezúplatné nabytí  pozemků p.  č.  742,  p.  č.  744,  p.  č.  748/6,  p.  č.  748/7 a p.  č.  748/8  

v k. ú. Komín z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází veřejná zeleň a na části pozemku p. č.  742 v k. ú.
Komín zpevněná plocha,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  

ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
 

- p. č.  742 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 86 m², v k. ú.  Komín
- p. č.  744 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 12 m², v k. ú.  Komín
- p. č.  748/6 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 67 m², v k. ú.  Komín
- p. č.  748/7 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 189 m², v k. ú.  Komín
- p. č.  748/8 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 212 m², v k. ú.  Komín

  



z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  57
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
68. Bezúplatné nabytí  pozemků p.  č.  8352/3 a p.  č.  8352/10 v k.  ú.  Židenice z vlastnictví  

ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází přístupové schodiště a svah k tramvajové trati,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
 

- p. č.  8352/3 ostatní plocha, zeleň, o výměře 28 m², v k. ú.  Židenice
- p. č.  8352/10 ostatní plocha, ostatní plocha, o výměře 6 m², v k. ú.  Židenice

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  58
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
69. Bezúplatné nabytí pozemku pod komunikacemi p. č. 1728/4 v k. ú. Štýřice z vlastnictví  

ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:



- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovité věci s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM  písemnou  zprávu  o  pozemku  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází místní komunikace III. třídy a veřejná zeleň,

 
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemku
 

- p. č.  1728/4 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 133 m², v k. ú.  Štýřice

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínkami, která tvoří přílohu č. 59 tohoto
zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
70. Bezúplatné nabytí pozemku pod komunikacemi p. č. 224/8 v k. ú. Kníničky z vlastnictví  

ČR-ÚZSVM

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemku
  

- p. č.  224/8 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 8 m², k. ú.  Kníničky, který byl
geometrickým plánem č. 1414-20/2019 oddělen z pozemku p. č.  224/6 ostatní plocha,
ostatní komunikace, o výměře 56 m², k. ú.  Kníničky

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva k nemovité věci, která tvoří přílohu č. 60 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

Bezúplatné nabytí  pozemků pod komunikacemi p.  č.  3251/146 a p.  č.  3251/205 v k.  ú.



71. Bystrc z vlastnictví ČR-ÚZSVM

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
  

- p. č.  3251/146 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 70 m², v k. ú.  Bystrc
- p. č.  3251/205 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 3 m², v k. ú.  Bystrc

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva k nemovitým věcem, která tvoří přílohu č. 61 tohoto zápisu.
Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

72. Bezúplatné nabytí pozemků pod komunikacemi p. č. 377/27 a p. č. 377/54 v k. ú. Trnitá  
z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází veřejně přístupné účelové komunikace,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
 

- p. č.  377/27 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 3 m², v k. ú.  Trnitá
- p. č.  377/54 ostatní plocha, zeleň, o výměře 11 m², v k. ú.  Trnitá

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  62



tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
73. Bezúplatné nabytí pozemků pod komunikacemi p. č. 3943 a p. č. 4018 v k. ú. Bosonohy 

z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází silniční zeleň,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
 

- p. č.  3943 ostatní plocha, silnice, o výměře 19 m², v k. ú.  Bosonohy
- p. č.  4018 ostatní plocha, silnice, o výměře 21 m², v k. ú.  Bosonohy

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  63
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
74. Bezúplatné nabytí pozemků pod komunikacemi p. č. 547/2 a p. č. 547/3 v k. ú. Pisárky  

z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k



nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,
- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný

majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází místní komunikace II. třídy a veřejná zeleň,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
 

- p. č.  547/2 ostatní plocha, zeleň, o výměře 2 m², v k. ú.  Pisárky
- p. č.  547/3 ostatní plocha, zeleň, o výměře 3 m², v k. ú.  Pisárky

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  64
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
75. Bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Černovice z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy

s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovitým věcem s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného



ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází veřejně přístupná účelová komunikace a částečně
veřejná zeleň,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků
 

- p. č.  2223/9   ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 69 m², v k. ú.  Černovice
- p. č.  2223/10 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 56 m², v k. ú.  Černovice
- p. č.  2223/11 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 62 m², v k. ú.  Černovice
- p. č.  2223/12 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 52 m², v k. ú.  Černovice
- p. č.  2223/13 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 49 m², v k. ú.  Černovice
- p. č.  2223/14 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 60 m², v k. ú.  Černovice
- p. č.  2223/15 ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 55 m², v k. ú.  Černovice

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva  k  nemovitým věcem s  omezujícími  podmínkami,  která  tvoří  přílohu  č.  65
tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
76. Bezúplatné  nabytí  spoluvlastnického  podílu  id.  15/36  na  pozemku  p.  č.  2945/27  

v k. ú. Černovice z vlastnictví ČR-ÚZSVM na základě smlouvy s omezujícími podmínkami

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovité věci s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě)

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí



2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na převáděném majetku se nachází veřejná zeleň,

  
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
ZMB schvaluje
bezúplatné nabytí
spoluvlastnického podílu id. 15/36 na pozemku
 

- p. č.  2945/27 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 2 m², v k. ú.  Černovice,

  
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního  města  Brna,  za  podmínek  uvedených  ve  smlouvě  o  bezúplatném  převodu
vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínkami, která tvoří přílohu č. 66 tohoto
zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
77. Změna usnesení Zastupitelstva města Brna Z8/12, bod 116 - Bezúplatné nabytí pozemku

pod  komunikacemi  p.  č.  1178/1  v  k.  ú.  Bohunice  z  vlastnictví  ČR-ÚZSVM na  základě
smlouvy s omezujícími podmínkami

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 55: 48 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB mění
usnesení Z8/12. Zastupitelstva města Brna ze dne 10.12.2019, bod č. 116, které zní:
  
Zastupitelstvo města Brna bere na vědomí
  
1. skutečnosti, že:

- ze strany Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) byl statutárnímu
městu  Brnu  doručen  návrh  smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva  k
nemovité věci s omezujícími podmínkami,

- omezující  a  sankční  podmínky  v  návrhu smlouvy spočívají  mj.  v  tom,  že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo jiným
výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let od
právních  účinků  vkladu  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  (KN)  pod  sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu vlastnického práva do KN dle tehdy platného cenového předpisu a dále v závazku
města Brna nepřevést, a to ani zčásti, jinak nezcizit či nezatížit převáděný majetek, po
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí smluvní
pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase v době
porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu platného
ke dni nabytí převáděného majetku (s výjimkou smluvního zatížení převáděného majetku
věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,  provozu  a  údržby  sítě
technického vybavení a veřejně prospěšné stavby, popř. k zajištění nezbytného přístupu
vlastníka k jeho stavbě),

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku  předat  ÚZSVM písemnou  zprávu  o  pozemcích  ohledně  plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-55-36828.html


- na převáděném majetku se nachází místní komunikace III. třídy,

 
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
schvaluje
bezúplatné nabytí pozemku 
 

- p. č. 1178/1 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 895 m², v k. ú. Bohunice

 
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního města Brna,
za podmínek uvedených ve smlouvě o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci
s omezujícími podmínkami, které tvoří přílohu č. 86 těchto usnesení.
  
takto
  
Zastupitelstvo města Brna bere na vědomí
  
1. skutečnosti, že:

- ze  strany  Úřadu  pro  zastupování  státu  ve  věcech  majetkových  (ÚZSVM)  byl
statutárnímu městu Brnu doručen návrh smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického
práva k nemovité věci s omezujícími podmínkami,

- omezující  a sankční podmínky v návrhu smlouvy spočívají  mj.  v tom, že převáděný
majetek je nutné užívat ve veřejném zájmu a nelze jej využívat ke komerčním nebo
jiným výdělečným účelům a nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu po dobu 10 let
od právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí (KN) pod sankcí
smluvní pokuty ve výši 10% ceny, kterou měl převáděný majetek ke dni právních účinků
zápisu  vlastnického  práva  do  KN  dle  tehdy  platného  cenového  předpisu  a  dále  v
závazku města Brna nepřevést,  a to ani  zčásti,  jinak nezcizit  či  nezatížit  převáděný
majetek, po dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do KN pod sankcí
smluvní pokuty ve výši ceny tohoto převáděného majetku obvyklé v daném místě a čase
v době porušení závazku, nejméně však ve výši ceny zjištěné dle cenového předpisu
platného  ke  dni  nabytí  převáděného  majetku  (s  výjimkou  smluvního  zatížení
převáděného  majetku  věcným  břemenem  v  nezbytném  rozsahu  pro  účely  zřízení,
provozu  a  údržby  sítě  technického  vybavení  a  veřejně  prospěšné  stavby,  popř.  k
zajištění nezbytného přístupu vlastníka k jeho stavbě),

- statutární město Brno bude v případě uzavření uvedené smlouvy zavázáno vždy do 31.
1.  následujícího  roku předat  ÚZSVM písemnou zprávu  o pozemcích ohledně plnění
podmínek o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu apod. se sankcí
2.000, - Kč za porušení uvedeného závazku,

- na  převáděném  majetku  se  nachází  místní  komunikace  III.  třídy  (chodník),  ostatní
plocha,  veřejná  zeleň,  která  není  silniční  vegetací,  soukromá  komunikační  připojení
objektů a schodiště,

 
2. neměnný postoj ÚZSVM, který trvá na uvedení omezujících a sankčních ustanovení do tohoto
návrhu smlouvy,
  
schvaluje
bezúplatné nabytí pozemku
 

- p. č. 1178/1 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 895 m², v k. ú. Bohunice



 
z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví
statutárního města Brna,

za podmínek uvedených ve smlouvě o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci
s omezujícími podmínkami, která tvoří přílohu č. 67 tohoto zápisu.
  
Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB. 

78. Nabídka předkupního práva k nezapsané stavbě garáže  postavené na  části  pozemku  
p. č. 739/1 v k. ú. Veveří 
K tomuto bodu obdrželi členové Zastupitelstva města Brna doplněk.

Rozprava

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Tady  bych  ráda  upozornila,  že  v  materiálu  máte  návrh  na  souhlasné  usnesení,  souhlas  s
využitím  předkupního  práva.  Rada  města  Brna,  mimořádná,  projednala  tento  bod  včera  s
výsledkem opačným, to znamená, rada doporučila nesouhlasit s uplatněním předkupního práva.
Z toho důvodu budu tedy dávat návrh na hlasování o usnesení – bere na vědomí, nesouhlasí a ta
3. část tam vůbec nebude. Otevírám diskusi k tomuto bodu.
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Jakým způsobem rada odůvodnila změnu tadytohoto usnesení?

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Je to v lokalitě, kterou jsme vyhodnotili jako významnou rozvojovou lokalitu, ve které máme za to,
že  by  do  budoucna  garáže  tohoto  typu  neměly  být.  Tato  garáž  je  nezapsaná  v  katastru
nemovitostí. To znamená, s ohledem na tadytento střednědobý pohled ve vztahu k této lokalitě
jsme měli za to, že by to nebyly účelně vynaložené prostředky. Nikdo další se nehlásí do diskuse,
takže …

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Takže postoj je takový, že pokud nevyužijeme předkupního práva, nepodaří se tuto garáž zapsat
do katastru nemovitostí, nebo, já tomu úplně nerozumím, do budoucna?

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Do budoucna uvažujeme o tom, že by tato lokalita byla zproštěna daných garáží,  ty by byly
odstraněny. A proto nám nepřijde v tuto chvíli nezbytné a vhodné za stanovenou kupní cenu tuto
garáž nabývat do vlastnictví města Brna.

Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Ono to tak je, že někdy je si to lépe říct, prostě chceme přistoupit k této problematice tvrdě  
a nekompromisně.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já  opakuji  svůj  dotaz.  Takže  je  předpoklad,  že  tato  garáž  nebude  zapsána  do  katastru
nemovitostí a tím se nezvýší její cena?

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Tak to, jestli  bude zapsána, nebo nebude zapsána do katastru nemovitostí, závisí do značné
míry i na vůli toho vlastníka. A jako tu skutečnost, že není zapsána v katastru nemovitostí, jsem
zmínila  i  z  toho  důvodu,  že  z  našeho pohledu  ani  nemá tak  vysokou hodnotu,  za  jakou  je
nabízena.  
Na rozdíl třeba od ostatních garáží v dané lokalitě, které do katastru nemovitostí zapsány jsou.

JUDr. Jiří Oliva, náměstek primátorky:
Ta, my jsme se na radě domlouvali  v tom, že bysme tu problematiku chtěli  řešit  komplexně  
v té lokalitě. To jsou jednak ty garáže, kde je teda tadytahleta konkrétní garáž, to je naproti tomu
vjezdu do areálu VUT, jak jsou ty hnusné likusáky. A jednak vlastně ta řada těch garáží po pravé
straně,  když  jedete  nahoru  směrem  k  tomu  baseballovému  hřišti.  Tak  po  levé  straně  to
baseballové hřiště a po pravé straně je řada odporných garáží, které brání v průchodu do území
města Brna,  opravdu jedinečné lokalitě s krásným výhledem na město,  kde podle územního



plánu  má  být  sport.  Má  tam být,  podle  mého  názoru,  zeleň,  mají  tam být  travnaté  plochy,
prolízačky pro děti a tak dále. Ale rozhodně to není plocha, kde by měly stát tyhlety odporné
garáže.  Takže  my  jsme  se  bavili  
o tom, že tuhletu jednu lokalitu  sestávající  z těch 2 bloků garáží,  tak bysme chtěli  řešit  tím
způsobem, že ty garáže tam prostě nebudou a bude tam něco pěkného pro všechny občany
města Brna.
 
JUDr. Robert Kerndl, náměstek primátorky:
Tak já možná udělám papouška a jenom zopakuji, co říkala paní primátorka, že daná lokalita
bude zproštěna všech těch garáží.

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Já jsem chtěl jenom kolegy doplnit,  že skutečně my postupujeme konzistentně, neb v lednu  
a v únoru letošního roku jsme tady 2 výkupy provedli, jak je ostatně uvedeno v důvodové zprávě,
a to konkrétně za kupní cenu 499.000, respektive 350.000 Kč. To znamená, jsme konzistentní,
jak už to zaznělo, chceme zprostit tuto oblast garáží.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Takže teďka mně pan Koláčný řekl, že 2 garáže se vykoupily. My dneska budeme hlasovat, že
třetí se nevykoupí, ale v této lokalitě chceme všechny garáže nějakým způsobem odstranit. To, já
to plně chápu. Já jenom nechápu, že mně ještě nebylo dána odpověď, protože pokud chceme
všecky tyto garáže dostat odtamtud pryč, vlastník této garáže by ji nechal zapsat do katastru
nemovitostí, tak já předpokládám, že potom by to jednání bylo jinačí, ale i ta cena by byla jinačí.
Ale možná se pletu.
JUDr. Jiří Oliva, náměstek primátorky:
Tak oni ty garáže jsou tam na základě nájemních smluv. A ty nájemní smlouvy, ty historické, ty
starší, tak jsou na dobu neurčitou s, většinou, myslím si možná u všech, s tříměsíční výpovědní
lhůtou. Ty novější, tak ty se uzavíraly na dobu určitou. A vlastně součást toho usnesení, co včera
rada k tomuto bodu přijala, tak je i úkol na Majetkový odbor, aby připravil návrh komplexního
řešení, který začne výpovědmi těch smluv, které jsou na dobu neurčitou, a ty na dobu určitou, tak
ty doběhnou. To znamená, ti majitelé těch garáží nebudou disponovat právním titulem k tomu,
aby ty garáže tam byly. A znovu říkám, je to opravdu, my jsme se teďka o tom začali  bavit
trošičku víc na radě, tadyotéhleté lokalitě, protože opravdu vnímáme tu lokalitu jako unikátní,
jedinečnou,  která  si  zaslouží  péči  vedení  města  tak,  aby  opravdu  byla  důstojná  a  sloužila
veřejnosti a aby tam bylo to, co tam být má, to znamená sport a zeleň, a nikoli garáže.
 
Ing. Antonín Crha:
Já se domnívám, že paní kolegyně by chtěla slyšet, že bez souhlasu vlastníka nemovitosti není
možný zapsat budovu do katastru nemovitostí.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já  jsem chtěla  poděkovat  panu  náměstku  Olivovi  za  to,  že  mně  vysvětlil,  jakým způsobem
budeme postupovat. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nikdo nic dalšího nemá, můžeme přistoupit k hlasování. Já opakuji, že tedy hlasujeme o – bere 
na vědomí a nesouhlasí. Zahajuji hlasování:

Hlasování č. 56: 35 - 0 - 11 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí

- nabídku xxxxxxxxxx xxxxx, zastoupené JUDr. Markétou Němcovou, advokátkou v plné
moci, na využití předkupního práva dle § 3056 zák. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, v
platném znění, doručenou dne 11.2.2021, k nezapsané stavbě garáže, postavené na
části pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna p. č.  739/1, způsob využití ostatní
plocha-sportoviště a rekreační plocha o celkové výměře 11332 m², stavbou zastavěná
plocha části tohoto pozemku činí výměru 17 m², vše v k. ú.  Veveří, za kupní cenu ve
výši 400.000,- Kč, a za podmínek doložené kupní smlouvy uzavřené s koupěchtivým a
smlouvy o advokátní úschově peněz.

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-56-37310.html


- skutečnost,  že  xxxxxxxxxx  xxxxx  nechala  nezapsanou  stavbu  nově  vymezit
geometrickým  plánem  č.  1278-15/2020  ze  dne  10.11.2020  pro  vyznačení  obvodu
budovy,  která  je  hlavní  stavbou na pozemku,  a  to  jako  stavba  bez č.p./č.e.,  garáž,
postavená na geometrickým plánem nově vytvořeném pozemku p. č.  739/35 o výměře
17 m² v k. ú.  Veveří. Geometrický plán je nedílnou součástí kupní smlouvy uzavřené s
koupěchtivým a stavbu tak lze zapsat do katastru nemovitostí.

  
ZMB nesouhlasí

- s využitím předkupního práva statutárního města Brna dle § 3056 zákona č. 89/2012
Sb.,  občanský zákoník,  v platném znění,  k nezapsané stavbě garáže,  postavené na
části pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna p. č.  739/1, způsob využití ostatní
plocha-sportoviště a rekreační plocha o celkové výměře 11332 m², stavbou zastavěná
plocha části tohoto pozemku činí výměru 17 m², vše v k. ú.  Veveří, za kupní cenu ve
výši 400.000,- Kč, dle nabídky ze dne 11.2.2021.

79. Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže bez č. p./č. e. stojící na pozemku p. č. 3836 
v k. ú. Královo Pole

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka – navrhla společně hlasovat o bodech 79) – 84) vztahujících
se  k  nabídkám předkupního  práva  ke  stavbám,  přičemž  u  všech  těchto  bodů  byl  návrh  na
nevyužití předkupního práva.

K hlasování o návrzích usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 57: 50 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
nabídku xxxxx xxxxxxxxx, nar. xxxx, trvale bytem xxxxxxx xxx/xx, xxxxx xxxxxxxx, xxx xx xxxx,
zastoupené JUDr. Pavlínou Urbancovou, advokátkou, se sídlem Křenová 409/52, 602 00 Brno,
IČO: 713 32 898 (dále jen „nabízející“), doručenou dne 2. 2. 2021, na využití předkupního práva
dle zák. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, v platném znění, ke stavbě bez č.p./ č.e., způsob
využití  garáž,  postavené  na  pozemku  ve  vlastnictví  statutárního  města  Brna  p.  č.   3836,
zastavěná plocha  a  nádvoří  o  výměře  18  m²  v  k.  ú.   Královo  Pole,  za  kupní  cenu  ve  výši
290.000,- Kč, a za podmínek doložené kupní smlouvy uzavřené s koupěchtivým.

ZMB nesouhlasí
s  využitím  předkupního  práva  statutárního  města  Brna  dle  §  3056  zákona  č.  89/2012  Sb.,
občanský zákoník, v platném znění, ke stavbě bez č.p./ č.e., způsob využití garáž, postavené na
pozemku ve  vlastnictví  statutárního  města  Brna  p.  č.   3836,  zastavěná  plocha  a  nádvoří  o
výměře 18 m², k. ú.  Královo Pole, dle nabídky doručené dne 2.2.2021.

80. Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže bez č. p./č. e. stojící na pozemku p. č. 502 
v k. ú. Maloměřice

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
nabídku xxxxxxx xxxxxxxx a xxxxx xxxxx, doručenou dne 16. 2. 2021, na využití předkupního
práva dle zák. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, v platném znění, ke stavbě bez. č.p./ č.e.,
způsob využití garáž, postavené na pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna, p. č.  502,
zastavěná plocha a nádvoří o výměře 18 m², k. ú.  Maloměřice, za kupní cenu ve výši 300.000,-
Kč, a za podmínek sděleného obsahu a podmínek kupní smlouvy uzavřené s koupěchtivým.
  
ZMB nesouhlasí
s  využitím  předkupního  práva  statutárního  města  Brna  dle  §  3056  zákona  č.  89/2012  Sb.,
občanský zákoník, v platném znění, ke stavbě bez. č.p./ č.e., způsob využití garáž, postavené na
pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna, p. č.  502, zastavěná plocha a nádvoří o výměře
18 m², k. ú.  Maloměřice, dle nabídky z 16. 2. 2021.

81. Nabídka předkupního práva ke stavbě bez č. p./č.  e.,  způsob využití  garáž,  postavené  
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na pozemku p. č. 1796 v k. ú. Černovice

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
nabídku  xxxxxx  xxxxxxxxx,  zastoupeného  na  základě  udělené  plné  moci  advokátem  Mgr.
Jaroslavem Zemanem, doručenou dne 16.2.2021, na využití předkupního práva dle § 3056 zák.
č.  89/2012 Sb.,  občanský zákoník,  v platném znění,  ke stavbě bez č.p./  č.e.,  způsob využití
garáž,  postavené na pozemku ve vlastnictví  statutárního města Brna p.  č.   1796, zastavěná
plocha a nádvoří o výměře 21 m² v k. ú.  Černovice, za kupní cenu ve výši 490.000,- Kč, a za
podmínek doložené kupní smlouvy uzavřené s koupěchtivým a smlouvy o advokátní úschově
peněz.
  
ZMB nesouhlasí
s využitím předkupního práva statutárního města Brna dle § 3056 zák. č. 89/2012 Sb., občanský
zákoník, v platném znění, ke stavbě bez č.p./ č.e., způsob využití garáž, postavené na pozemku
ve vlastnictví statutárního města Brna p. č.  1796, zastavěná plocha a nádvoří o výměře 21 m² v
k. ú.  Černovice, dle nabídky ze dne 16.2.2021.

82. Nabídka  předkupního  práva  ke  stavbě  č.  e.  213,  způsob  využití  rodinná  rekreace,
postavené na pozemku p. č. 185 v k. ú. Nový Lískovec 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí

- nabídku  manželů  xxxxx  xxxxxxx  a  xxxx  xxxxxx  (dále  jen  „manželé  xxxxxx“),
zastoupenými  na  základě  plné  moci  zmocněncem Tomášem Pospíšilem,  doručenou
dne 1.2.2021, na využití předkupního práva dle § 3056 zák. č. 89/2012 Sb., občanský
zákoník,  v platném znění,  ke stavbě ve společném jmění manželů č.e.  213,  způsob
využití rodinná rekreace, postavené na pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna
p. č.  185, zastavěná plocha a nádvoří o výměře 40 m² v k. ú.  Nový Lískovec, za kupní
cenu ve výši 850.000,- Kč, a za podmínek kupní smlouvy uzavřené s koupěchtivým.

- skutečnost, že manželé xxxxxx protiprávně převedli vlastnictví k předmětné stavbě na
koupěchtivého, a to ještě před uplynutím tříměsíční  lhůty stanovené předkupníkovi  k
přijetí nabídky předkupního práva, která uplyne k datu 1.5.2021, a to s právními účinky
zápisu v katastru nemovitostí k okamžiku 04.02.2021, čímž došlo k porušení zákonného
předkupního práva.

  
ZMB nesouhlasí
s  využitím  předkupního  práva  statutárního  města  Brna  dle  §  3056  zákona  č.  89/2012  Sb.,
občanský zákoník, v platném znění, ke stavbě ve společném jmění manželů č.e. 213, způsob
využití  rodinná rekreace, postavené na pozemku ve vlastnictví  statutárního města Brna p.  č.
185, zastavěná plocha a nádvoří o výměře 40 m² v k. ú.  Nový Lískovec, dle nabídky z 1.2.2021.

83. Nabídka předkupního práva ke stavbě č. e. 41, způsob využití rodinná rekreace, postavené
na pozemku p. č. 736 v k. ú. Nový Lískovec 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
nabídku xxxxx xxxxxxxxxx, doručenou dne 29.1.2021, na využití předkupního práva dle § 3056
zák.  č.  89/2012 Sb.,  občanský  zákoník,  v  platném znění,  ke  stavbě  č.e.  41,  způsob využití
rodinná rekreace,  postavené na pozemku ve  vlastnictví  statutárního města  Brna p.  č.   736,
zastavěná plocha a nádvoří  o výměře 43 m² v k. ú.  Nový Lískovec,  za kupní cenu ve výši
899.000,- Kč, a za podmínek kupní smlouvy uzavřené s koupěchtivým a smlouvy o advokátní
úschově peněz a listin.
  
ZMB nesouhlasí
s  využitím  předkupního  práva  statutárního  města  Brna  dle  §  3056  zákona  č.  89/2012  Sb.,
občanský  zákoník,  v  platném  znění,  ke  stavbě  č.e.  41,  způsob  využití  rodinná  rekreace,
postavené na pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna p. č.  736, zastavěná plocha a
nádvoří o výměře 43 m² v k. ú.  Nový Lískovec, dle nabídky z 29.1.2021.



84. Nabídka předkupního práva ke stavbě č. e. 2771, způsob využití jiná stavba, postavené  
na pozemku p. č. 7016/31 v k. ú. Bystrc

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí

- nabídku xxxx xxxxxx, doručenou dne 22.2.2021, na využití předkupního práva dle § 3056
zák. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, v platném znění, ke stavbě č.e. 2771, způsob
využití jiná stavba (provozovaná za účelem občerstvení pod názvem bistro U Hrocha),
postavené na pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna p. č.  7016/31, zastavěná
plocha a nádvoří o výměře 102 m² v k. ú.  Bystrc, za kupní cenu ve výši 1.900.000,- Kč, a
za podmínek kupní smlouvy uzavřené s koupěchtivým.

- skutečnost, že se jedná o stavbu dočasnou, jejíž doba trvání již vypršela a příslušný
stavební úřad prodlužuje dobu trvání stavby jen na základě nájemní smlouvy uzavřené s
vlastníkem stavbou dotčeného pozemku.

  
ZMB nesouhlasí
s  využitím  předkupního  práva  statutárního  města  Brna  dle  §  3056  zákona  č.  89/2012  Sb.,
občanský zákoník, v platném znění, ke stavbě č.e. 2771, způsob využití jiná stavba, postavené
na pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna p. č.  7016/31, zastavěná plocha a nádvoří o
výměře 102 m² v k. ú.  Bystrc, dle nabídky z 22.2.2021.

  85. Směna pozemku p. č. 3380 za pozemek p. č. 4422/265, oba v k. ú. Líšeň

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 58: 47 - 0 - 1 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
směnu pozemku p. č. 3380, zahrada, o výměře 442 m² v k. ú. Líšeň ve vlastnictví statutárního
města Brna
za 
pozemek p. č. 4422/265, ostatní plocha, jiná plocha, o výměře 996 m² v k. ú. Líšeň ve vlastnictví
xxx. et xxx. xxxxxx xxxxxx, s doplatkem statutárního města Brna ve výši 7.400 Kč a za podmínek
směnné smlouvy, která tvoří přílohu č. 68 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
86. Směna  pozemků  města  v  lokalitě  Brněnské  průmyslové  zóny  –  Černovická  terasa  

v  k.  ú.  Černovice  za  pozemky  pod  plánovanou  stavbou  Exit  D1  v  k.  ú.  Tuřany,  vč.
budoucího prodeje nabytých pozemků v k. ú. Tuřany 
K tomuto bodu obdrželi členové Zastupitelstva města Brna doplněk.

Rozprava

Ing. Ivan Fencl, Ph.D.:
Já jsem se chtěl v tomto bodě zeptat. Díval jsem se na tu, samozřejmě na tu situaci, tam se teda
uvažuje  s  křižovatkou,  kterou  teda  bychom  mohli  označit  jako  křižovatku  na  dálnici  D1  v
Tuřanech. A ta je, jestli jsem dobře měřil, tak je zhruba 650, 700 m od té křižovatky, která je do
Slatiny,  
ve Slatině, ta stávající. A tak jsem se chtěl zeptat, protože všichni znáte příslušné normy, které
se  tím  zabývají,  tak  tam  samozřejmě  na  dálnicích  se  uvažuje  se  vzdáleností  křižovatek
minimálně 4 km. A tak jsem se chtěl zeptat, jak je to projednáno s příslušnými orgány, aby byla
takto významná změna z normy nějakým způsobem prosazena? A kromě toho teda, jestli  se
nepletu, tak městská část Tuřany tadystím návrhem řešení toho sjezdu nesouhlasí. Takže prosil
bych hlavně teda k té krátké vzdálenosti mezi exity.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Přiznám se, pane zastupiteli, že se teď tady na sebe všichni díváme mírně nechápavě. Jestli
můžete zopakovat, kdo nesouhlasí a s čím? Tak, máme tady jistý návrh řešení, ale poprosíme
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Vás tedy o zopakování, jednoduše, toho dotazu.
 
Ing. Ivan Fencl, Ph.D.:
Jednoduchý dotaz je v tom, že městská část Tuřany nesouhlasí s tímto navrhovaným řešením
sjezdu, nového sjezdu na dálnici D1 v katastrální části, nebo katastrálním území Tuřany. A já se 
v  souvislosti  s  tím ptám,  jak  je  projednána výjimka  z příslušné normy,  která  stanoví  nějaké
parametry dálnic. A tam je vzdálenost těch exitů dána striktně 4 km. A já jsem si to teď měřil a
tam je vzdálenost mezi těmi exity řádově 650 m. Takže to je celkem problém, protože asi, pokud
s tím souhlasí Ministerstvo dopravy a ŘSD, tak asi se o tom můžem bavit dál, ale pokud to není
projednáno, tak asi ta směna zatím nemá význam.
 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Tak, hlásí se pan radní Čuma, já, za sebe, tedy mohu pouze konstatovat, že ten sjezd je stavbou
ŘSD,  proto  je  tam  navrhována  pak  ten  budoucí  prodej  těch  pozemků,  protože  jsou  právě
plánovány pro ten budoucí sjezd, že předpokládám, že ŘSD má všechny formální náležitosti
vyřešeny. Co se týče Tuřan a jejich nesouhlasného stanoviska, přiznám se, že o tom mě pan
starosta neinformoval, a ani nemám žádnou jinou informaci, oficiální či neoficiální, o tom, že by
Tuřany s  tím nesouhlasily.  Ale  nevím,  kde Vy jste  získal  tu  informaci,  ale  každopádně dám
prostor panu radnímu Čumovi, možná ví víc než já. 

Róbert Čuma, člen Rady města Brna:
Tak já si vzpomínám, že s městskou částí na Radě města Brna proběhlo dohodovací řízení, kde
jsme si to vysvětlili,  a pan starosta vlastně na místě řekl, že s tím souhlasí. Tolik asi k tomu
nesouhlasu Tuřan. A co se týče těch dotazů na normy, tak je na cestě paní vedoucí Baborovská.
A jinak samozřejmě my celou dobu postupujeme ve velice úzké kooperaci s ŘSD, takže by bylo
opravdu naivní si myslet, že jsme naplánovali něco, o čem oni neví. To tak opravdu není. Ale
paní vedoucí Baborovská rozptýlí všechny Vaše pochybnosti.

Mgr. Dagmar Baborovská, vedoucí Majetkového odboru MMB:
K dotazu jenom, co jsem přebíhala, nevím, jestli se nerozkošatil? Nicméně sjezd D1 je řešen
samostatným územním řízením a stavebním, společným stavebním řízením, kdy stavební úřad
musí vyřešit všechny normy tak, aby vyhovovaly realizaci tohoto dlouho očekávaného sjezdu.
Jak řekl pan Čuma, je to samozřejmě v kompetenci ŘSD. Do této souvislosti město nemůže
nějakým  způsobem  více  vstupovat.  A  nevím,  takže  jestli  to  takto  stačí?  Prostě  bude  tam
pravomocné územní a stavební rozhodnutí, které toto musí pořešit.
 
Ing. arch. Iva Kremitovská:
Já ještě se zeptám, paní Baborovská to určitě bude vědět. Odbor dopravy Magistrátu města Brna
dal  vyjádření,  že  u  pozemku  2968  pozbytí  nedoporučují.  My  se  bavíme  v  tom materiálu  o
pozemku 2968/2. Takže on byl geometricky rozdělen, nebo jak to tam je?

Mgr. Dagmar Baborovská, vedoucí Majetkového odboru MMB:
Je to přesně, jak říkáte. Na základě tohoto stanoviska Odboru dopravy byl geometrickým plánem
tento pozemek rozdělen a ta část, kterou nedoporučuje, se směny nedotýká. 

Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Já vždycky se na tom zastupitelstvu dozvím úplně nové věci, jo? Tak 4. vedení města jedná  
s ŘSD vo sjezdu na Černovické terasy, abysme se pohli v tom, v dopravě v Brně. A najednou se
dozvíme, že to vlastně asi není možný. Tak jsem rád, že jsem se zase něco nového dozvěděl.
 
JUDr. Robert Kerndl, náměstek primátorky:
No ale já to vnímám tak, že pan Ing. Fencl nás tady zkouší jenom. A on dobře ví, jak to je,
protože to je dopravní mazák. A on samozřejmě dobře ví, že tato komunikace je poměrně dlouze
prezentována na stránkách ŘSD. A pan Ing. Fencl samozřejmě dobře ví, že ta výjimka z těch
vzdálenostních limitů je dána tou kolektorovou souběžností té komunikace. Takže já to vnímám
tak, jako že jenom pan Ing. Fencl chtěl upozornit na to, že on to ví a že nás z toho jenom zkouší.
Takže  my  moc  děkujeme  za  to  a  samozřejmě  je  to  k  dohledání  na  těch  stránkách,  pro  ty
všechny, kteří to ještě nevěděli. 

Ing. Ivan Fencl, Ph.D.:
Tak napřed k těm Tuřanům. Tak tadyvtěch materiálech, které jsme získali, a je to strana, tady je



to označené, jako když se dívám na tu stránku, tak je to 4/122, uprostřed je potom označení  
4-0-5, nahoře je označení Stanoviska. Takže tam je text: „MČ Brno-Tuřany - ZMČ nesouhlasí  
se směnou do stavby, realizace stavby „Komunikační obchvat Tuřan“ a nového dálničního sjezdu
„Dálnice D1 stavba 01313“ k připojení BPZ Černovická terasa na dálnici D1, 2. etapa (navýšení
dopravního zatížení).“ Takže to je k tomu, k těm Tuřanům. A to je k tomu, jaké jsme ty materiály
dostali. Takže odtud pramení ten, ta moje poznámka k tomu nesouhlasu městské části Tuřany. 
A já skutečně jsem se ptal na tu vzdálenost těch křižovatek, protože samozřejmě, když je to
projednáno, tak to byla jenom otázka, jestli  to skutečně tak je. Jestli  tam není ještě něco, co
případně by té výstavbě zabránilo, protože samozřejmě potom taková směna asi by pro město
nebyla výhodná. A já děkuji  panu náměstku Kerndlovi  za to,  že potvrdil,  že to je všechno v
pořádku a že výstavbě této klíčové křižovatky pro Brno, na dálnici D1, z hlediska institucí, které
se k tomu vyjadřují a které to zařizují, nic nebrání. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Já jenom, za sebe, dodám, že já jsem měla za to, ale možná jsem se přeslechla, že jste na
začátku říkal, že městská část Tuřany nesouhlasí s výstavbou sjezdu, nikoli se směnou, tak jak
jste to citoval teď. Ale, říkám, možná jsem se tedy přeslechla. A já jsem na to také reagovala, že
nemám informace o tom, že by městská část Tuřany nesouhlasila se sjezdem. Takže to jsme si
možná jenom neporozuměli. A jinak nevnímám, že by tam byl nějaký další dotaz z Vaší strany.
Předpokládám, že to tak je. Zeptám se, jestli se hlásí ještě někdo další? Pokud ne, tak můžeme
přistoupit k hlasování. Zahajuji hlasování: 

Hlasování č. 59: 48 - 0 - 1 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí

- záměr  směny pozemků v  k.  ú.  Černovice  ve  vlastnictví  statutárního  města  Brna  (v
lokalitě Brněnské průmyslové zóny – Černovická terasa) za pozemky v k. ú. Tuřany ve
vlastnictví společnosti CTPark Brno III, spol. s r.o., IČO 280 15 835, sídlo Humpolec,
CTPark Humpolec 1571, PSČ 396 01 (pod plánovanou dopravní stavbou exitu D1) byl
odsouhlasen Radou města Brna na její R8/112. schůzi konané dne 27. 10. 2020 

- skutečnost, že Rada města Brna upravila předložený návrh usnesení schůze č. R8/112
ze dne 27. 10. 2020 a doplnila podmínku smluvní dohody s Ředitelstvím silnic a dálnic
ČR ohledně pozemků plánovaných k nabytí do vlastnictví statutárního města Brna od
společnosti CTPark Brno III, spol. s r.o.

- skutečnost, že na základě této podmínky statutární město Brno uzavře s Ředitelstvím
silnic a dálnic ČR smlouvu o smlouvě budoucí kupní, a to před podpisem smlouvy s
odloženou účinností obsahující smlouvu o směně a smlouvu o zřízení služebnosti se
společností CTPark Brno III, spol. s r.o., a následně, jakmile se statutární město Brno
stane vlastníkem pozemků v k. ú. Tuřany, uzavře statutární město Brno s Ředitelstvím
silnic a dálnic ČR kupní smlouvu na pozemky pod plánovanou stavbou pod názvem
„D1-01313-Připojení BPZ Černovická terasa na dálnici D1, 2. etapa“ 

- skutečnost, že jednotková kupní cena pro následný prodej pozemků bude stanovena ve
smyslu § 3 b zák. č. 416/2009 Sb., o urychlení výstavby dopravní, vodní a energetické
infrastruktury  a  infrastruktury  elektronických  komunikací  (liniový  zákon),  v  platném
znění, na podkladě znaleckého posudku vyhotoveném Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, a
to před projednáním návrhu prodeje pozemků v orgánech města Brna

ZMB schvaluje
a/ směnu pozemků ve vlastnictví statutárního města Brna do vlastnictví CTPark Brno III, spol. s
r.o. (IČO: 280 15 835, sídlo: Humpolec, CTPark Humpolec 1571, PSČ 396 01) 
 
aa) celého pozemku

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-59-38031.html


- p. č. 2828/6 ostatní plocha, ostatní dopravní plocha o výměře 33186 m²

              v k. ú. Černovice
 
bb) částí pozemků oddělených dle Geometrického plánu č. 1992-4530/2021 a nově označených

- p. č. 2828/1 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 94436 m² (oddělený z p. č. 2828/1)
- p. č. 2844/15 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 141 m² (oddělený z p. č.

2844/14)
- p. č. 2844/16 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 248 m² (oddělený z p. č.

2844/14)
- p. č. 2854/36 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 2088 m² (oddělený z p. č. 2854/2) 
- p. č. 2854/37 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 798 m² (oddělený z p. č. 2854/2) 
- p.  č.  2858/6 ostatní  plocha, ostatní  komunikace o výměře 307 m² (oddělený z p. č.

2858/1)
- p.  č.  2858/7  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  97  m²  (oddělený  z  p.  č.

2858/1)
- p. č. 2968/2 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 260 m² (oddělený z p. č. 2968)

vše v k. ú. Černovice
 
za pozemky nabývané do vlastnictví statutárního města Brna z vlastnictví společnosti CTPark
Brno III, spol. s r.o. (IČO: 280 15 835, sídlo: Humpolec, CTPark Humpolec 1571, PSČ 396 01) 
 
aa) částí pozemků oddělených dle Geometrického plánu č. 1992-4530/2021 a nově označených

- p. č. 2854/34 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 386 m² (oddělený z p. č. 2854/1)
- p. č. 2854/35 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 255 m² (oddělený z p. č. 2854/1)

              oba v k. ú. Černovice
 

bb) celých pozemků
- p. č. 3571 orná půda o výměře 4239 m²
- p. č. 3572 orná půda o výměře 17555 m² 
- p. č. 3583/22 orná půda o výměře 1132 m² 
- p. č. 3586 orná půda o výměře 958 m²
- p. č. 3617 orná půda o výměře 9700 m² 
- p. č. 3625/2 orná půda o výměře 2559 m²
- p. č. 3626/2 orná půda o výměře 1360 m²
- p. č. 3627/2 orná půda o výměře 208 m²
- p. č. 3629/2 orná půda o výměře 3100 m²
- p. č. 3630/3 orná půda o výměře 2143 m²
- p. č. 3630/4 orná půda o výměře 2143 m²
- p. č. 3642/2 orná půda o výměře 94 m² 

vše v k. ú. Tuřany
 
cc) částí pozemků oddělených dle Geometrického plánu č. 1795-4542/2021 a nově označených 

- p. č. 3570/4 orná půda o výměře 6585 m² (oddělený z p. č. 3570/1)
- p. č. 3585/4 orná půda o výměře 6367 m² (oddělený z p. č. 3585)
- p. č. 3613/4 orná půda o výměře 3238 m² (oddělený z p. č. 3613)
- p. č. 3631/3 orná půda o výměře 7698 m² (oddělený z p. č. 3631/2)

vše v k. ú. Tuřany
 
s  doplatkem  na  straně  společnosti  CTPark  Brno  III,  spol.  s  r.o.  (IČO:  280  15  835,  sídlo:
Humpolec, CTPark Humpolec 1571, PSČ 396 01) 
v předpokládané výši 268.582.850 Kč, vč. 21 % DPH 
a dle podmínek smlouvy s odloženou účinností obsahující smlouvu o směně a smlouvu o zřízení
služebnosti, jejíž přílohou je návrh prohlášení o nabytí účinnosti smlouvy, která tvoří přílohu č.
69a a tohoto zápisu
 



Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
 
b/ budoucí prodej pozemků, které statutární město Brno získá od společnosti CTPark Brno III,
spol. s r.o. (IČO: 28015 835, sídlo: Humpolec, CTPark Humpolec 1571, PSČ 396 01), jakmile
společnost  splní  podmínky  k  podpisu  prohlášení  o  nabytí  účinnosti  uzavřené  smlouvy  s
odloženou účinností obsahující smlouvu o směně a smlouvu o zřízení služebnosti a dojde ke
změně vlastnického práva v katastru nemovitostí
  
aa) celých pozemků, které budou nově zapsány na LV 10001

- p. č. 3571 orná půda o výměře 4239 m²
- p. č. 3572 orná půda o výměře 17555 m² 
- p. č. 3583/22 orná půda o výměře 1132 m² 
- p. č. 3586 orná půda o výměře 958 m²
- p. č. 3617 orná půda o výměře 9700 m² 
- p. č. 3625/2 orná půda o výměře 2559 m²
- p. č. 3626/2 orná půda o výměře 1360 m²
- p. č. 3627/2 orná půda o výměře 208 m²
- p. č. 3629/2 orná půda o výměře 3100 m²
- p. č. 3630/3 orná půda o výměře 2143 m²
- p. č. 3630/4 orná půda o výměře 2143 m²
- p. č. 3642/2 orná půda o výměře 94 m² 

vše v k. ú. Tuřany
 
bb) částí pozemků, které vzniknou na základě Geometrického plánu č. 1795-4542/2021 a budou
nově označeny a takto nově zapsány na LV 10001 

- p. č. 3570/4 orná půda o výměře 6585 m² (oddělený z p. č. 3570/1)
- p. č. 3585/4 orná půda o výměře 6367 m² (oddělený z p. č. 3585)
- p. č. 3613/4 orná půda o výměře 3238 m² (oddělený z p. č. 3613)
- p. č. 3631/3 orná půda o výměře 7698 m² (oddělený z p. č. 3631/2)

vše k. ú. Tuřany
 
za kupní cenu stanovenou dle ustanovení § 3 b zák.  č.  416/2009 Sb.,  o urychlení  výstavby
dopravní, vodní a energetické infrastruktury a infrastruktury elektronických komunikací (liniový
zákon), v platném znění, na základě znaleckého posudku, do vlastnictví České republiky a do
příslušnosti hospodařit s majetkem státu pro Ředitelství silnic a dálnic ČR,
a dle podmínek smlouvy o smlouvě budoucí kupní, jejíž součástí je návrh kupní smlouvy, která
tvoří přílohu č. 69 b tohoto zápisu

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka – vyhlásila přestávku v jednání do 11:00 hod.

Pokračování po přestávce

JUDr.  Markéta  Vaňková,  primátorka  –  přistoupila  k  projednávání  bodu  57)  dle  schváleného
programu zasedání.

57. Návrh nabytí pozemků p. č. 7966/7 a p. č. 7966/8, oba v k. ú. Židenice, návrh rozpočtového
opatření a návrh na poskytnutí bezúročné zápůjčky městské části Brno-Vinohrady

Rozprava

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Chtěla  bych se omluvit  za to,  že začínáme později,  než bylo  avizováno,  nebo než vyplývá  
z jednacího řádu. Důvodem bylo, že jsme projednávali  právě tadytento bod. Poprosím, až to
bude zajímat všechny zastupitele, tak, výborně. Tadytento bod, respektive problematika, která je
v  něm  řešena,  byla  i  předmětem  jednání  na  včerejším  Zastupitelstvu  městské  části  Brno-
Vinohrady. My jsme se v rámci koalice o tomto bavili.  Dospěli jsme k závěru, že v tuto chvíli
nemáme  dostatek  relevantních  informací,  respektive  zejména  nemáme  k  dispozici  právní
rozbory, které by nám jednoznačně deklarovaly, zda navržený postup je v souladu s právem, či



není. My jsme přesvědčeni o tom, že je, jinak bychom samozřejmě tento bod nenavrhovali  a
nepředkládali. Nicméně vzhledem k tomu, že se objevily i ve veřejných sdělovacích prostředcích
informace o tom, že by tomu tak být nemuselo, tak chceme mít jistotu, že to řešení, které je
navrhováno,  je  skutečně  správné  a  právně  bezvadné.  Z  toho  důvodu,  po  diskusi,  která
samozřejmě může následovat,  budeme navrhovat stažení  tohoto bodu z programu dnešního
jednání a zároveň budeme navrhovat, ne tedy usnesením, ale avizuji to, svolání mimořádného
zastupitelstva tadyktomuto bodu, pravděpodobně na 4. května tohoto roku. Takže to jenom říkám
dopředu, že pokud takový výsledek bude, pokud dnes ten bod stáhneme, tak předpokládáme, že
se kvůli  němu bude konat mimořádné zastupitelstvo. To pouze na úvod a otevírám diskusi k
tomuto bodu.
 
Mgr. Petr Hladík, 1. náměstek primátorky:
Já jenom krátce k tomuto bodu. Děkuji za ten postup, tak jak byl zvolen, myslím si, že je správný.
Mohu jenom krátce říct jednu věc. Mě ty poslední dny a to, jak se projevil pan starosta Čejka,
nějakým způsobem vede, jak kdyby jednal ve shodě s tím developerem. A já pevně doufám, že 
v příštích 14 dnech pan starosta Čejka toto svým chováním a přístupem městské části Vinohrady
vyvrátí. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Nevidím nikoho dalšího přihlášeného. Z toho důvodu tedy navrhuji ten procesní postup, jak jsem
avizovala, to znamená návrh na stažení bodu číslo 57) programu:

Hlasování č. 60: 44 - 0 - 1 

 
JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Usnesení  bylo  přijato,  to  znamená,  bod  byl  schválen  a  znovu  opakuji,  předběžně,  prosím,
počítejte s tím, že bude mimořádné zastupitelstvo 4. května.

Mgr. René Černý – požádal o odstranění závady na svém hlasovacím zařízení. 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka – po vyřešení technických problémů sdělila, že bod 57) byl
stažen a je možno pokračovat v jednání dle schváleného programu zasedání.

87. Směna celých pozemků p. č. 1227/10 a p. č. 1229/5 a části pozemků p. č. 1229/2 a p. č.
1230/4, vše v k. ú. Obřany 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 61: 46 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
směnu pozemků ve vlastnictví statutárního města Brna do vlastnictví společnosti AGRO Obřany,
spol. s r.o. (IČO: 469 78 364,
sídlo: Fryčajova 607/165, Obřany, 614 00 Brno)

- p. č. 1227/10 o výměře 74 m²
- p. č. 1229/6 o výměře 3 m² (oddělena z p. č. 1229/2 dle Geometrického plánu č. 1737-

51/2021) 
- p. č. 1229/5 o výměře 88 m²
- p. č. 1230/4 o výměře 35 m² (oddělena z p. č. 1230/4 dle Geometrického plánu č. 1693-

322/2020) vše v k. ú. Obřany

 
za pozemek nabývaný do vlastnictví statutárního města Brna z vlastnictví společnosti  AGRO
Obřany, spol. s r.o. (IČO: 469 78 364)

- p. č. 1258/53 o výměře 179 m² (oddělena z p. č. 1258/53 dle Geometrického plánu č.
1693-322/2020) v k. ú. Obřany

 za doplatek ve výši 91.998 Kč na straně společnosti AGRO Obřany, spol. s r.o.
 (IČO: 469 78 364, sídlo: Fryčajova 607/165, Obřany, 614 00 Brno) 
 a dle podmínek smlouvy o směně, která tvoří přílohu č. 70 tohoto zápisu

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-61-41158.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-60-41067.html


ZMB pověřuje
vedoucí Majetkového odboru MMB podpisem směnné smlouvy

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
88. Směna částí pozemku p. č. 2147/2 a části pozemku p. č. 624 za část pozemku p. č. 2147/25

a část pozemku p. č. 636, to vše k. ú. Kohoutovice. Zřízení služebnosti inženýrské sítě

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 62: 45 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

- směnu  částí  pozemku  p.  č.  2147/2,  oddělených  GP  č.1214-246/2020  a  v  něm
označených jako pozemek p.  č.  2147/46 – zahrada o výměře 6 m²,  p.  č.  2147/47 –
zahrada o výměře 7 m² a p. č. 2147/48 – ostatní plocha o výměře 3 m² a části pozemku
p. č. 624, oddělené GP č. 1214-246/2020 a v něm označené jako pozemek p. č. 624/4 –
ostatní plocha o výměře 4 m² ve vlastnictví statutárního města Brna za část pozemku p.
č. 2147/25, oddělenou GP č. 1214-246/2020 a v něm označenou jako pozemek p. č.
2147/50 – ostatní plocha o výměře 11 m² a část pozemku p. č. 636, oddělenou GP č.
1214-246/2020 a v něm označenou jako pozemek p. č. 636/2 – ostatní plocha o výměře
2 m² ve spoluvlastnictví xxxxxxx xxxxxxxxxxx, xxxxxxx xxxxxxxxx, xxxxx xxxxxxxxxxx a
xxxx xxxxxxxxxxx, to vše k. ú. Kohoutovice s doplatkem ve výši 19 500 Kč ve prospěch
statutárního města Brna

- zřízení  služebnosti  inženýrské  sítě  ve  prospěch  společnosti  Brněnské  vodárny  a
kanalizace, a.s. se sídlem Pisárecká 555/1a, Pisárky, 603 00 Brno, IČO: 46347275 a
statutárního města Brna,  a  to  na dobu neurčitou a  bezúplatně,  k  tíži  pozemku p.  č.
2147/47  k.  ú.  Kohoutovice,  spočívající  v  povinnosti  povinných  respektovat  ochranné
pásmo vodovodního řadu DN 200, umožnit vstup a vjezd na pozemek p. č. 2147/47 k. ú.
Kohoutovice,

to vše za podmínek směnné smlouvy a smlouvy o zřízení služebnosti, která tvoří přílohu č. 71
tohoto zápisu.
  
Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.

89. Svěření  majetku  města  městské  části  Brno-sever,  pozemků p.  č.  390/4,  390/8,  390/12,
390/16, jejichž součástí jsou stavby bez č. p./č. e., vše v k. ú. Černá Pole  

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 63: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
městské části Brno-sever svěření pozemků:
 

- p. č. 390/4 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 125 m², jehož součástí je stavba bez
čp/če

- p. č. 390/8 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 123 m², jehož součástí je stavba bez
čp/če

- p. č. 390/12 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 123 m², jehož součástí je stavba bez
čp/če

- p. č. 390/16 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 120 m², jehož součástí je stavba bez
čp/če

- vše k. ú. Černá Pole

 
v rozsahu práv a povinností dle příslušných článků vyhlášky statutárního města Brna č. 20/2001,
kterou se vydává Statut města Brna, v platném znění, do kategorie: část II – obytné domy a

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-63-41233.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-62-41203.html


pozemky, které s nimi tvoří jeden funkční celek, uvedený jako doplněk č. 102 přílohy č. 4.
90. Svěření  majetku  města  městské  části  Brno-Židenice,  id.  ½ pozemku p.  č.  2684,  jehož

součástí je bytový dům Konečného 2/Mošnova 11, č. pop. 2284, v k. ú. Židenice 

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 64: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
městské části Brno-Židenice svěření 
 

- id. ½ pozemku p. č. 2684 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 292 m², jehož součástí
je bytový dům Konečného 2/Mošnova 11, č. pop. 2284, v k. ú. Židenice

 
v rozsahu práv a povinností dle příslušných článků obecně závazné vyhlášky statutárního města
Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, v platném znění do kategorie: část II –
obytné domy a pozemky, které s nimi tvoří jeden funkční celek, uvedený jako doplněk č. 103
přílohy č. 4.

91. Svěření  majetku  města  městské  části  Brno-Žabovřesky,  pozemků  p.  č.  47/5,  48/2  
v k. ú. Žabovřesky, lokalita Žabovřeské louky

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 65: 48 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
městské části Brno-Žabovřesky
svěření pozemků

- p. č.  47/5 orná půda o výměře 101 m²
- p. č.  48/2 zahrada o výměře 783 m²

v k. ú.  Žabovřesky

dle příslušných článků obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č.20/2001, kterou se
vydává Statut města Brna, v platném znění, do kategorie: část III. – ostatní nemovitý majetek,
uvedený jako doplněk č. 162 přílohy č. 4 s doplňujícími podmínkami:
1) uzavírání smluv na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou nejdéle 6 (šesti) měsíců bez udání

důvodu ze strany nájemce i pronajímatele,
2) omezení pro nájemce budovat na pozemcích trvalou nebo dočasnou stavbu,

 3)   omezení pro nájemce zhodnocovat majetek města.
92. Svěření  majetku  města  městské  části  Brno-Žabovřesky,  stavby  bez  č.  p./č.  e.  stojící  

na pozemcích p. č. 5040/5, 5040/1, 5040/3, 5040/7 v k. ú. Žabovřesky, lokalita Žabovřeské
louky

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 66: 49 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
městské části Brno-Žabovřesky
svěření zemědělské stavby 

- bez č.p./č.e. stojící na pozemcích p. č.  5040/5, 5040/1, 5040/3, 5040/7
v k. ú.  Žabovřesky

dle příslušných článků obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č.20/2001, kterou se
vydává Statut města Brna, v platném znění, do kategorie: část III. – ostatní nemovitý majetek,
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uvedený jako doplněk č. 162 přílohy č. 4, do doby přestavby území dle Územního plánu města
Brna a s doplňujícími podmínkami:
1) uzavírání smluv na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou nejdéle 6 (šesti) měsíců bez udání

důvodu ze strany nájemce i pronajímatele,

2)   omezení pro nájemce zhodnocovat majetek města.
93. Změna Územního plánu města Brna B5/19-CM – MČ BRNO – KRÁLOVO POLE, k. ú. Černá

Pole, Přestavbové území Porgesova, třída generála Píky - vydání změny Územního plánu
města Brna formou opatření obecné povahy

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 67: 39 - 0 - 7 

Schválené usnesení:
ZMB vydává
změnu Územního plánu města Brna B5/19-CM – MČ BRNO-KRÁLOVO POLE, k. ú. Černá Pole,
Přestavbové území Porgesova, třída generála Píky, formou opatření obecné povahy v návaznosti
na ust. § 54 odst. 2 a § 188 odst. 3 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním
řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, které tvoří přílohu č. 72 tohoto zápisu.

ZMB schvaluje
návrh rozhodnutí o námitkách uplatněných k návrhu Změny Územního plánu města Brna B5/19-
CM –  MČ BRNO-KRÁLOVO POLE,  k.  ú.  Černá  Pole,  Přestavbové  území  Porgesova,  třída
generála Píky, který je součástí odůvodnění opatření obecné povahy.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
  94. Rozpočtové  opatření  v  souvislosti  s  uzavřením  Dodatku  č.  1  k  servisní  smlouvě  č.

5320170542 – přesun finančních prostředků z rozpočtu Odboru městské informatiky MMB
do rozpočtu Odboru participace MMB

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 68: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
rozpočtové  opatření  dle  tabulky,  která  tvoří  přílohu  č.  73  tohoto  zápisu,  z  důvodu  zajištění
finančních prostředků na realizaci veřejné zakázky „Podpora prostředí Městských dat, správa a
rozvoj katalogu CKAN“.

95. Aktualizace rozpočtu Odboru investičního MMB – duben 2021 – rozpočtové opatření

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 69: 48 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
rozpočtové  opatření  dle  tabulky,  která  tvoří  přílohu  č.  74  tohoto  zápisu  z  důvodu  zajištění
finančních prostředků na realizace investičních akcí ORG 2260 a ORG 2563 v roce 2021.

97. Slevy  z  nájemného,  resp.  vzdání  se  práva  na  část  nájemného,  za  nebytové  prostory
(prostory  sloužící  podnikání)  v  objektech  ve  vlastnictví  statutárního  města  Brna
nesvěřených městským částem v souvislosti s pandemií koronaviru SARS CoV-2

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 70: 45 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje

https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-70-41485.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-69-41443.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-68-41411.html
https://apl.brno.cz/protokoly-zmb/zmb-z8-26/20210420-67-41372.html


na základě žádostí doručených Magistrátu města Brna na závazném formuláři nejpozději do 31.
5. 2021 nájemci, kteří byli v důsledku vyhlášeného nouzového stavu a navazujících krizových
opatření Vlády České republiky souvisejících s prevencí šíření nákazy koronaviru SARS CoV-2
dotčeni úplným nebo výrazným omezením provozu, slevu z nájemného, resp. vzdání se práva na
část nájemného, za období květen až červenec 2021 ve výši 50 % nájemcům nebytových prostor
(prostor sloužících podnikání) v objektech ve vlastnictví statutárního města Brna nesvěřených
městským  částem  (s  výjimkou  parkovacích  či  garážových  stání),  kteří  ke  dni  1.  1.  2021
vykonávali v provozovnách umístěných v těchto prostorách podnikatelskou činnost a současně
na základě usnesení Vlády České republiky o přijetí krizového opatření ze dne 23. 12. 2020 č.
1376 a  následujících  usnesení  Vlády  České  republiky  o  přijetí  krizových  opatření  přerušili  v
provozovnách provoz stravovacích služeb či maloobchodní prodej či prodej a poskytování služeb
anebo  provoz  stravovacích  služeb  či  maloobchodní  prodej  či  prodej  a  poskytování  služeb
výrazně omezili  (tj.  zboží a služby prodávali  nebo nabízeli  mimo provozovnu, tj.  přes výdejní
okénka či prodejem zboží s sebou bez vstupu do provozovny) a kteří zároveň ke dni 31. 12. 2020
nedlužili statutárnímu městu Brnu za nájemné či služby spojené s nájmem a pokud ano, již tento
dluh uhradili nebo jej uhradí nejpozději do 31. 5. 2021, s tím, že splnění uvedených podmínek
nájemci doloží čestným prohlášením obsaženým v závazném formuláři žádosti;
ZMB schvaluje
závazný formulář žádosti o slevu z nájemného, resp. vzdání se práva na část nájemného, za
nebytové prostory (prostory sloužící podnikání) v objektech ve vlastnictví statutárního města Brna
nesvěřených městským částem v souvislosti s pandemií koronaviru SARS CoV-2;
Formulář tvoří přílohu č. 75 tohoto zápisu.

ZMB pověřuje
vedoucí útvarů MMB majících v gesci příslušné nájemní vztahy podpisem sdělení nájemcům o
poskytnutí  slevy z  nájemného,  resp.  vzdání  se práva na část  nájemného,  v  případě splnění
podmínek dle výše uvedených částí tohoto usnesení.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
98. Dodatek č. 1 Dohody o vypořádání závazků ze smlouvy a dohoda o zařízení záležitostí

ŘSD  –  „Tramvaj  Plotní  –  soubor  staveb  –  etapa  2–4:  činnosti  správce  stavby,  TDI  
a koordinátora BOZP“

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 71: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
změnu závazku u veřejné zakázky na výkon funkce správce stavby, TDI a koordinátora BOZP na
akci „Tramvaj Plotní – soubor staveb – etapa 2–4: činnosti správce stavby, TDI a koordinátora
BOZP  “  zadanou  podle  ust.  §  222  odst.  6  zákona  č.  134/2016  Sb.,  o  zadávaní  veřejných
zakázek, ve znění pozdějších předpisů

ZMB schvaluje
dodatek č. 1 Dohody o vypořádání závazků ze smlouvy a dohodu o zařízení záležitostí ŘSD mezi
statutárním městem Brnem, Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, Dopravním podnikem města Brna,
a.s.,  Teplárnami Brno, a.s. jako příkazcem a společníky společnosti "Společnost API-BKOM",
jejímž vedoucím společníkem je společnost AP INVESTING, s.r.o., se sídlem Palackého třída 12,
612 00 Brno, IČO: 607 12 121 a společníkem č.2 je společnost Brněnské komunikace a.s., se
sídlem Renneská třída 787/1, 639 00 Brno – Štýřice, IČO: 607 33 098, jako příkazník (dále jen
"dodatek č.1"), který tvoří přílohu č. 76 tohoto zápisu.
 
ZMB pověřuje
vedoucího Odboru investičního Magistrátu města Brna podpisem dodatku č.1

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
99. Dodatek  č.  2  Dohody  o  vypořádání  závazků  ze  smlouvy  a  zakázky  mezi  statutárním

městem Brnem, Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, Dopravním podnikem města Brna, a.s.,
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Teplárnami Brno, a.s., a společníky společnosti „Výstavba tramvajové trati Plotní“

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 72: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB schvaluje
změnu závazku u veřejné zakázky na stavební práce „Tramvaj Plotní – soubor staveb – etapa 2–
4“ zadanou podle ust. § 222 odst. 4 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve
znění pozdějších předpisů
  
ZMB schvaluje
dodatek č. 2 Dohody o vypořádání závazků ze smlouvy a zakázky mezi statutárním městem
Brnem, Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, Dopravním podnikem města Brna, a.s., Teplárnami Brno,
a.s.  jako  objednatelem  a  společníky  společnosti  "Výstavba  tramvajové  trati  Plotní",  jejímž
jménem jedná vedoucí společník a správce společnosti IMOS Brno, a.s., IČO: 253 22 257, se
sídlem Olomoucká 704/174, Černovice, 627 00 Brno, společníkem II: STRABAG a.s., IČO: 608
38 744, se sídlem Kačírkova 982/4, Jinonice, 158 00 Praha 5, a společníkem III: Dopravní stavby
Brno,  s.r.o.,  IČO:  454  74  281,  se  sídlem  Trnkova  2617/150,  Líšeň,  628  00  Brno,  jako
zhotovitelem (dále jen "dodatek č.2"), který tvoří přílohu č. 77 tohoto zápisu.
 
ZMB pověřuje
vedoucího Odboru investičního Magistrátu města Brna podpisem dodatku č.2

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
100. Změna stanov obchodní společnosti Brněnské vodárny a kanalizace, a.s.

K hlasování o návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy:
Hlasování č. 73: 47 - 0 - 0 

Schválené usnesení:
ZMB bere na vědomí
pozvánku na valnou hromadu obchodní společnosti Brněnské vodárny a kanalizace, a. s., se 
sídlem Pisárecká 555/1 a, Pisárky, 603 00 Brno, IČO: 463 47 275, svolanou na den 21. května 
2021;

ZMB schvaluje
v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění pozdějších předpisů, změnu stanov obchodní společnosti Brněnské vodárny a 
kanalizace, a. s, která tvoří přílohu č. 78 tohoto zápisu.

Ověřená příloha je uložena na Organizačním odboru MMB.
3. Zpráva  Kontrolního  výboru  ZMB,  Finančního  výboru  ZMB,  Výboru  pro  národnostní  

menšiny ZMB, Policie ČR, Městské policie Brno a Hasičského záchranného sboru

K předloženým zprávám nebyly vzneseny žádné připomínky. 
4. Dotazy, připomínky a podněty členů Zastupitelstva města Brna

(dle ust. § 82, písm. b, zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění)

Ing. arch. Iva Kremitovská:
Vážená paní primátorko, já jsem se jenom chtěla zeptat, když jsme projednávali bod – distanční
možnosti zasedání Zastupitelstva města Brna – tak jsme se tehdy bavili také o tom, že to bude
buď časově omezené, nebo neomezené, s tím, že se ukáže, jestli je nadužíváno a podobně. Já
jsem se  chtěla  zeptat,  jestli  někteří  zastupitelé,  kteří  se  vlastně  od té  doby,  co je  distanční
možnost, nezúčastnili zasedání, jestli pro to mají nějaké důvody, anebo jestli je to jenom tak,
protože se jim mezi námi nelíbí? To je jedna věc. A potom jsem Vás chtěla poprosit, protože
rozpočtová opatření, která my tady schvalujeme, tak nejsou číslována, nejsou datována, takže
my schvalujeme, řeknu, rozpočtový opatření v materiálu, teď mě neberte za slovo, v materiálu 6),
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kde  na  položce  daň  
z příjmů je 5.000.132.000, a potom schvalujeme v bodě, o 10 dál, rozpočtové opatření, kdy  
na stejné položce je 5.000.090.000, tak jsem Vás chtěla požádat, jestli bych mohla dostat soupis
rozpočtových opatření.

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
K bodu č. 1 ponechám vyjádření na jednotlivých zastupitelích, pokud budou cítit potřebu se k
tomu vyjadřovat. Za mě pouze obecně, tu debatu si samozřejmě pamatuji a za mě v tuto chvíli
nemám pocit, že by tadytato forma přítomnosti, distanční forma, byla nadužívána. Co se týče
rozpočtových opatření, dívám se na předsedkyni finančního výboru a předpokládám, že by to
neměl být problém. Kýve hlavou, takže bude Vám poskytnuto. 

Bc. Kateřina Jarošová, MBA:
Byla  jsem  oslovená  občanem  města  Brna  ohledně  lokality  Mečkov  a  převodu  pozemků  
od statutárního města Brna, kdy si tento vlastník rekreační chaty postavené na pozemku právě 
ve vlastnictví statutárního města Brna minulý rok v lednu požádal o odprodej,  nebo o odkup
těchto pozemků. Co se týče souhlasu městské části Brno-Bystrc, ten byl vydán v březnu 2020, a
toto stanovisko bylo doručeno na Magistrát města Brna přesně před rokem, 20. dubna 2020. 15.
června  sdělil  Odbor  správy  majetku  Magistrátu  města  Brna,  že  nemají  k  prodeji  pozemku
námitky,  
a stanovil cenu. A cena pozemků se komplexně stanovila ve výši 688.000. Za nějakou dobu se
však cena změnila, a to byla doba asi půl roku, kdy se Majetkový odbor, nebo právní oddělení
obrátilo  na  tyto  žadatele  a  nabídlo  jim  cenu 1.621.620  Kč.  To znamená,  že rozdíl  ceny je  
1.000.000 Kč na těch stejných pozemcích, což je 130% nárůst během půl roku na pozemcích
města Brna. Do dnešního dne vůbec nebylo ani vyvěšeno na vývěskách, a nebylo uzavřeno,  
a tahle transakce trvá prakticky rok a čtvrt, s tímto navyšováním. Do toho se vložil  soukromý
developer, kdy z těch podkladů vyplývá, jako by město Brno upřednostňovalo tohoto developera.
Je velmi zvláštní, že tento jakoby prodej předmětný je neúměrně prodlužován, neustále narůstají
ceny a původně ceny byly stanoveny bez znaleckých odhadů. Já bych chtěla, paní primátorko,
poprosit, jestli bychom společně mohly nějak tuto věc vyřešit, rozkrýt. Já mám k tomu veškeré
podklady od klienta. Mohu Vám to poslat e-mailem? Bylo by možné? 

JUDr. Markéta Vaňková, primátorka:
Určitě  můžete,  navíc  je  to  i  zaznamenáno,  to,  co  jste  tady  říkala,  takže  určitě  na  to  bude
reagováno. Podíváme se na to, ať už z úrovně OSM, nebo odboru majetkového, protože v tuto
chvíli skutečně nevím, v čí kompetenci to aktuálně je, a nějakým způsobem budeme reagovat. 

Róbert Čuma, člen Rady města Brna:
No tak já krátce jenom zareaguju na paní Kremitovskou, i když už to paní primátorka tak trochu
řekla. Já myslím, že v dnešní době to distanční jednání opravdu jako je celkem plnohodnotné. Já
chápu, že byste nás ráda viděla naživo, to já Vás taky, to se určitě shodneme, ale můžu Vás
uklidnit, sedím tady u sebe v kanceláři na magistrátu, jako obvykle během zastupitelstva, právě 
pro případ, kdyby náhodou nastala nějaká technická chyba, abych mohl být přítomen. Takže
kdybyste  mě  jako  opravdu  chtěla  vidět,  tak  můžete  se  tady  stavit,  zaklepat,  můžeme  si
popovídat, když Vám to nestačí takhle. To je asi tak k tomu prvnímu. A k paní Jarošové, tak k té
ceně řeknu asi jenom tak. Občas se na radě vyskytnou názory, že by byla s cenou něco udělat.
Já ten názor obvykle nezastávám, myslím si, že prostě cena by měla být obvyklá. A rozhodně se
na tu věc podíváme a dáme Vám vědět.
 
Ing. Antonín Crha:
U nás v Bohunicích, předpokládám, že i v jiných městských částech, začalo jaro a spolu s tím se
objevilo velký množství kol a koloběžek. Tadyty kola a koloběžky ti dotyční stavějí, kde se dá,
staví je do zeleně, opírají je o soukromé ploty, staví je napříč chodníkům. Ty koloběžky vadí
imobilním a působí poměrně velký kolo a koloběžkový smog, který v té městské části se objevil
teď na jaře.  Město Brno za poměrně nemalé peníze postavilo i  spoustu stojanů na kola.  Ty
stojany,  jsem se domníval,  že budou sloužit  cyklistům,  nicméně jsou zaplněny těmito koly  a
koloběžkami  privátních  firem,  které  tímto  tak  nějak  parazitují  na  městě  Brně,  protože
předpokládám, že za svoji činnost, že mají rozmístěny kola po Brně, nijak neplatí. A já jsem chtěl
poprosit,  jestli  by  bylo  možné  nějakým  způsobem  se  touto  problematikou  zabývat,  protože
nemyslím si, že by to byl nějaký přínos pro zdraví občanů, protože ty lidi na tech koloběžkách se
neodráží a na kolech nešlapou, protože tam mají baterky. Takže jenom tolik jsem chtěl poprosit,
jestli by se tomu mohl někdo věnovat. 



JUDr. Jiří Oliva, náměstek primátorky:
Já bych ještě chtěl reagovat na ten dotaz paní kolegyně Jarošové, protože mně to přišlo divné.
Já  o  tom nic  nevím teda,  tadyotom pozemku.  Ale  vím,  že  Odbor  správy  majetku  rozhodně
oceňování nedělá, nemá na to ani aparát. A teď jsem dostal tady esemesku od pana vedoucího
Gabriela, Odboru správy majetku, který to potvrdil, že rozhodně Odbor správy majetku žádné
ceny nestanovuje. Takže tam nevím, asi došlo k nějakému informačnímu šumu a uvidíme, jak se
to vysvětlí. 

Bc. Tomáš Koláčný, náměstek primátorky:
Já  bych  teda  tehlencten  svůj  příspěvek  chtěl  směřovat  zejména  ke  kolegům,  kteří  působí  
na městských částech. Chtěl bych zde zvednout informaci, že národní úřad pro kybernetickou
bezpečnost  dnes vydal  varování  před zvýšeným rizikem potenciálních kybernetických útoků  
vůči České republice v kontextu aktuální situace. Takže bych chtěl doporučit všem zástupcům
na městských částech, aby, stejně jako já v rámci magistrátu, zalarmovali příslušné úředníky tak,
aby  skutečně  jsme  byli  pro  nějaký  potenciální  případ  rizika  připraveni  a  nestalo  se  něco
nepěkného.
 
Ing. Petr Kratochvíl, člen Rady města Brna:
Já jenom krátká reakce  na vlastně interpelaci  kolegy Crhy.  Samozřejmě má pravdu,  že  ten
způsob, zejména odkládání koloběžek ve městě Brně, je velmi špatný. My se tou věcí zabýváme
v podstatě už déle jak rok, všichni. Měli jsme k tomu i několik jednání za účasti právníků, za
účasti ředitele městské policie, kteří potom následně dokonce i legislativně řešili danou věc i v
Praze, a hledali jsme nějaký nástroj, jakým způsobem zregulovat, nebo jakým způsobem zajistit
vlastně odkládání těch koloběžek, které jsou dneska v podstatě legislativně určeny jako kola do
těch cyklostojanů nebo cyklo hnízd. Musím říci, že se nám z hlediska legislativy, právního, zatím
nedaří, není žádný prostor, který by nám umožňoval v podstatě postihovat, nebo respektive to
postihovat  ty  provozovatele  těch  koloběžek.  Před  touto  sezónou jsme  vlastně  všechny  opět
pozvali  k  nám  
do, na jednání do kanceláře a došlo k dohodě, kterou jsme si mysleli, že budeme naplňovat,  
a  došlo  k  takové  dohodě,  kdy  jsme  v  podstatě  navrhli,  aby  ti  lidé,  uživatelé,  kteří  nevrátí
koloběžku k tem stojanům, aby byli nějakým způsobem penalizováni, nebo aby se jim vlastně
neukončila ta jízda. To jsme považovali, že by mohl být nástroj vlastně k tomu, abysme donutili ty
uživatele vracet to vždy na to příslušně určené místo. Takovou dohodu jsme v podstatě utvořili se
všemi těmi poskytovateli, která vyústila následně potom i v jakési tiskové zprávě, a vnímali jsme,
že ji budeme dodržovat. Neděje se to, to řeknu na rovinu, opravdu tomu tak není, protože ty
návyky a zvyky těch lidí prostě holt nějaké jsou, i přijaté ze zahraničí, a ten člověk, který s tím
jezdí v Londýně, zcela nepochybně s tím bude jezdit úplně stejně i v Brně. Nicméně včera na
poradě  jsme vlastně  to  téma znovu  otevřeli  a  my chystáme opětovně  jednání  v  podstatě  v
nejbližší  době  s  těmi  poskytovateli,  
pardon,  provozovateli,  za  účelem  dodržení  té  dohody,  kterou  jsme  si  v  podstatě  nějakým
způsobem určili. Takže nemohu v tuhletu chvíli vlastně Vám nic pozitivního říci, pouze tu věc, že
se tím opravdu, ale opravdu intenzivně zabýváme. Vnímáme to jako věc, která tíží zejména pěší,
maminky s  kočárkami,  a  v  podstatě  je  to  denně vlastně nějakým způsobem diskutováno na
mnoha úsecích i ze strany samotných občanů města Brna. Ale vidíme jediný nástroj, ten, že sami
ti provozovatelé vlastně určí taková pravidla, která donutí ty uživatele vrátit to na ta hnízda, na ty
místa, která vlastně intenzivně budujem. Jestli jsem Vás uspokojil, nevím, ale je to aktuální stav
věci v tuhle chvíli. 

Ing. Antonín Crha:
Já jenom jsem chtěl poprosit, abys jim když tak řekl, že máme v Bohunicích ekodvůr a budeme to
odvážet tam. 

Ing. Petr Vokřál:
Já jenom možná na margo toho, co bylo řečeno. Opravdu je to, je to problém, nemyslím si ale, že
pude přenést na ty uživatele. Já si  myslím, že se o to budou muset v konečném důsledku,  
do značné míry postarat i ti operátoři. A moje zkušenost třeba z Tel Avivu je, prostě večer jezdí
sběrný  auta,  který  to  sbírají,  protože  mají  identifikátory,  kde  ty  koloběžky  jsou.  Stahují  je  
a rozmisťují  zase zpátky na ty hnízda. Já si úplně neumím představit,  že prostě budu někde
vymáhat  potom  nějakou  finanční  částku  po  návštěvníkovi  odkudkoliv,  jo?  To  nebude  úplně
jednoduchý. Ale říkám, jsem si vědom té obtížnosti a říkám jenom takovej hint té zkušenosti z
toho Tel Avivu.



 
Ing. Petr Kratochvíl, člen Rady města Brna:
Možná, děkuji, možná jsme se nepochopili. Ten, tím smyslem toho návrhu, který jsem jim dal, byl
ten, že ten uživatel si od toho provozovatele půjčí tu koloběžku a má otevřenou kartu, kreditní
vlastně, z které se čerpá ten kredit, ano? A tím smyslem bylo to, že v případě, že to nevrátí do té
lokace,  podle  GPS,  ano,  tak  v  tu  chvíli  by  byl  penalizován.  To  znamená,  strhla  by  se  mu
automaticky z jeho karty, ano, penále, které bylo definováno, myslím, ve výši 300 nebo 400 Kč. 
A tohle by měl být jakýsi preventivní prostředek k tomu, aby vlastně vracel tu koloběžku na to
místo určení. To není jakási dodatečná penále, to je vlastně neukončená jízda v tu chvíli, jo?

Ing. Petr Vokřál:
Beru zpátky, jo? Beru zpátky. 

Ing. Marek Fišer, člen Rady města Brna:
Já využiju tohoto prostoru, abych ještě upozornil na jednu věc. Už asi týden se hledá v Brně  
15letý  chlapec  Tomáš.  Já  bych  rád  apeloval  na  všechny  starosty  a  všechny  v  městských
částech, který můžou jakýmkoliv způsobem upozornit na to, aby majitelé zahrádek, chatových
oblastí  
a  nemovitostí,  v  kterých  se  dlouhodobě nevyskytují,  mohli  tyto  nemovitosti  co  nejdřív  zkusit
zkontrolovat. Protože opravdu chlapec se už asi týden hledá, a zejména tedy na severozápadě
Brna, v Jundrově, v Žabinách, v Komíně a Bystrci,  a zkusme, prosím, využít  všech možných
prostředků, abychom toto hledání nějakým způsobem ještě zefektivnili. 

Informativní zprávy:
 Informativní  zpráva  o  vyřízení  dotazů,  připomínek  a  podnětů  členů  ZMB  ze  zasedání

Zastupitelstva města Brna č. Z8/25 konaného dne 23. 3. 2021
 Informativní zpráva o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů občanů ze zasedání Zastupitelstva

města Brna č. Z8/25 konaného dne 23. 3. 2021
 Informativní zpráva o plnění úkolů zadaných Zastupitelstvem města Brna
 Informativní zpráva – Podání adresovaná Zastupitelstvu města Brna
 Informativní zpráva - Přehled zahraničních pracovních cest za leden-březen 2021
 Informativní zpráva – Stav pořizovaných územně plánovacích dokumentací a územně plánovacích

podkladů - duben 2021

JUDr.  Markéta  Vaňková,  primátorka,  ukončila  zasedání  Zastupitelstva  města  Brna  
(v 11:50 hod.). 

JUDr. Markéta Vaňková v. r. Mgr. Petr Hladík v. r.

primátorka 1. náměstek primátorky

Ověřovatelé

Vít Prýgl v. r.



Ing. David Grund v. r.

V Brně dne 29. dubna 2021

Zápis zpracovala Jana Sovová, Organizační odbor MMB

Usnesení zapsala Šárka Odehnalová, Organizační odbor MMB
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